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ΠΑΡΟΝΤΕΣ  ΔΗΜΟΤΙΚΟΙ ΣΥΜΒΟΥΛΟΙ:  

 

ΠΑΝΤΕΛΑΡΟΣ ΒΑΣΙΛΕΙΟΣ  

ΚΑΡΑΓΙΑΝΝΗΣ ΝΙΚΟΛΑΟΣ  

ΔΑΟΥΑΧΕΡ ΝΑΟΥΑΦ  

ΣΤΑΘΑΣ ΚΩΝΣΤΑΝΤΙΝΟΣ  

ΒΑΡΥΤΙΜΙΑΔΗΣ ΗΛΙΑΣ  

ΘΕΡΜΟΥ ΕΛΕΝΗ  

ΒΟΡΕΑΣ ΚΩΝΣΤΑΝΤΙΝΟΣ  

ΜΟΣΧΟΝΑΣ ΠΑΝΑΓΙΩΤΗΣ  

ΖΩΤΟΣ ΙΩΑΝΝΗΣ  

ΧΑΤΖΗΣΤΕΡΓΙΟΥ ΣΤΕΛΛΑ  

ΧΟΥΔΕΛΟΥΔΗΣ ΜΟΣΧΟΣ  

ΒΟΥΛΓΑΡΙΔΗΣ ΛΕΩΝΙΔΑΣ  

ΔΗΜΟΥΛΑ ΜΑΡΙΑ  

ΖΕΡΒΑ ΓΙΑΝΝΟΥΛΑ 

ΚΟΥΒΑΡΑΣ ΠΑΝΑΓΙΩΤΗΣ  

ΠΑΝΑΓΟΠΟΥΛΟΥ-ΓΕΩΡΓΟΠΟΥΛΟΥ ΑΛΕΞΙΑ  

ΤΣΟΥΚΝΙΔΑΣ ΚΩΝΣΤΑΝΤΙΝΟΣ  

ΘΕΟΔΩΡΟΥ ΔΗΜΗΤΡΙΟΣ  

ΤΡΟΧΙΔΗΣ ΕΜΜΑΝΟΥΗΛ  

ΜΠΟΖΙΚΑΣ ΑΝΔΡΕΑΣ  

ΤΟΚΑΤΛΙΔΗ ΕΛΕΥΘΕΡΙΑ  

ΓΕΩΡΓΙΑΔΗ ΕΙΡΗΝΗ  

ΝΤΗΝΙΑΚΟΣ ΕΥΑΓΓΕΛΟΣ  

ΤΣΑΤΣΑΜΠΑΣ ΔΗΜΗΤΡΙΟΣ  

ΚΑΡΑΤΖΑΦΕΡΗΣ ΒΑΣΙΛΕΙΟΣ  
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ΣΠΗΛΙΟΠΟΥΛΟΣ ΘΕΟΔΩΡΟΣ  

ΔΡΟΥΛΙΑΣ ΗΡΑΚΛΗΣ  

ΓΚΑΝΑ-ΡΗΓΑΚΗ ΑΓΓΕΛΙΚΗ  

ΑΣΠΡΟΓΕΡΑΚΑΣ ΚΩΝΣΤΑΝΤΙΝΟΣ  

ΦΟΥΡΛΗΣ ΚΩΝΣΤΑΝΤΙΝΟΣ   

 

ΑΠΟΝΤΕΣ ΔΗΜΟΤΙΚΟΙ ΣΥΜΒΟΥΛΟΙ:  

 

ΣΚΑΜΠΑ ΑΘΗΝΑ 

ΘΕΟΔΩΡΑΚΟΠΟΥΛΟΣ ΦΩΤΙΟΣ  

ΚΕΝΤΡΗΣ ΙΩΑΝΝΗΣ  
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ΘΕΜΑΤΑ ΗΜΕΡΗΣΙΑΣ ΔΙΑΤΑΞΗΣ:  

 

1. Πρόταση ψηφίσματος για την καταδίκη της δολοφονικής 

επίθεσης της Χρυσής Αυγής  εναντίον μεταναστών στον 

Ασπρόπυργο. (ΣΕΛ.48)  

2. Λήψη κανονιστικής απόφασης για τον καθορισμό τελών 

καθαριότητας και φωτισμού έτους 2018.  (ΣΕΛ.56)  

3. Λήψη κανονιστικής απόφασης για τον καθορισμό τελών 

ηλεκτροδοτούμενων χώρων έτους 2018.  (ΣΕΛ.85)  

4. Λήψη κανονιστικής απόφασης για τον καθορισμό τελών 

για την εμπορική διαφήμιση έτους 2018.  (ΣΕΛ.86)  

5. Λήψη κανονιστικής απόφασης για τον καθορισμό τελών 

χρήσης πεζοδρομίων πλατειών κλπ κοινοχρήστων χώρων 

έτους 2018.  (ΣΕΛ.86)  

6. Λήψη κανονιστικής απόφασης για τον καθορισμό τελών 

για το υπαίθριο εμπόριο έτους 2018.  (ΣΕΛ.87)  

7. Λήψη κανονιστικής απόφασης για τον καθορισμό ειδικού 

τέλους αποκομιδής, μεταφοράς και διάθεσης (ανά μονάδα 

αποκομιδής ή ανά κυβικό  μέτρο) ογκωδών δημοτικών 

(αστικών) απορριμμάτων (όπως π.χ.  παλαιά έπιπλα, 

άχρηστές οικιακές συσκευές, στρώματα κλπ) σύμφωνα με τα 

άρθρα 3 και 4 του Κανονισμού Καθαριότητας και Προστασίας 

Περιβάλλοντος του Δήμου  μας έτους 2018.  (ΣΕΛ.88)  

8. Λήψη κανονιστικής απόφασης για τον καθορισμό ειδικού 

τέλους αποκομιδής, μεταφοράς και διάθεσης (ανά τόνο ή ανά 

κυβικό μέτρο) ειδικών απορριμμάτων σύμφωνα με τα άρθρα 3 
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και 4 του Κανονισμού Καθαριότητας και Προστασίας 

Περιβάλλοντος του Δήμου  μας έτους 2018. (ΣΕΛ.88)  

9. Έγκριση ανάκλησης δέσμευσης πιστώσεων 

προϋπολογισμού οικονομικού έτους 2017.  (ΣΕΛ.88) 

10. Έγκριση 3ης  τριμηνιαίας έκθεσης υλοποίησης του 

προϋπολογισμού οικονομικού έτους 2017.  (ΣΕΛ.90) 

11. Έγκριση διενέργειας για την προμήθεια τροφίμων για 

τους δημοτικούς παιδικούς σταθμούς  και τους άπορους 

δημότες του Δήμου  Χαϊδαρίου  για τα έτη 2018 -2019. (ΣΕΛ.92) 

12. Έγκριση παραχώρηση σχολικών χώρων στους 

Συλλόγους Γονέων και Κηδεμόνων του 6 ου  και 2ου  Δημοτικού 

Σχολείου Χαϊδαρίου .  (ΣΕΛ.94) 

13. Έγκριση της υπ’ αριθμόν 19/2017 επικαιροποίησης της 

αρ. 19/2016 μελέτης της τεχνικής Υπηρεσίας για το έργο 

«Διάστρωση συνθετικού χλοοτάπητα και εργασίες 

συντήρησης στο Δημοτικό Γήπεδο Ποδοσφαίρου του Α΄  

Αθλητικού Κέντρου Δήμου  Χαϊδαρίου .  (ΣΕΛ.94) 

14. Ορισμός ορκωτού λογιστή με τον αναπληρωτή του για 

την ανάθεση ελέγχου των Οικονομικών Καταστάσεων 

χρήσεως 2017.  (ΣΕΛ.96) 

15. Έγκριση αναμόρφωσης του προϋπολογισμού και της 

Εισηγητικής Έκθεσης της Κοινωφελούς Επιχείρησης του 

Δήμου  οικονομικού έτους 2017 (σχετ. 29/2017 Απ. ΚΕΔΧ).  

(ΣΕΛ.97) 

16. Έγκριση τροποποίησης του ετήσιου Προγράμματος 

Δράσης της Κοινωφελούς Επιχείρησης του Δήμου  

οικονομικού έτους 2017 (σχετ. 30/2017 Απ. ΚΕΔΧ).  (ΣΕΛ.98) 
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17. Συγκρότηση Επιτροπής Αξιολόγησης Ενστάσεων για την 

διεξαγωγή Διαγωνιστικών Διαδικασιών για την «Προμήθεια 

τροφίμων για τους παιδικούς σταθμούς και τους άπορους 

δημότες του Δήμου  μας για τα έτη 2018 -2019».  (ΣΕΛ.98) 

18. Έγκριση παράτασης της σύμβασης συνεργασίας μεταξύ 

ΕΔΣΝΑ –Δήμου  Χαϊδαρίου μέχρι τις 31 -10-2017 με τους ίδιους 

όρους και προϋποθέσεις που αναφέρονται στην με αριθμ. 

Απόφ. 17/2017 ΑΕΕ όπως τροποποιήθηκε με την 159/2017 

ΑΕΕ και την εκ νέου σύναψη σύμβαση συνεργασίας μεταξύ 

της  ΕΔΣΝΑ –Δήμου  Χαϊδαρίου από 1 -11-2017 έως 31 -10-2020 

για την παροχή υπηρεσιών μεταφόρτωσης στο ΣΜΑ ΣΧΙΣΤΟΥ 

(σχετ. 186/2017 ΑΕΕ του ΕΔΣΝΑ).  (ΣΕΛ.100) 

19. Αντικατάσταση τακτικών και αναπληρωματικών μελών 

του Δ.Σ. του νομικού προσώπου δημοσίου δικα ίου με την 

επωνυμία «Σχολική Επιτροπή Πρωτοβάθμιας Εκπαίδευσης 

Δήμου  Χαϊδαρίου» και τροποποίηση των 186/2014 -172/2015 -

241/2015 ΑΔΣ».  (ΣΕΛ.101) 

20. Λήψη απόφασης περί γνωμοδότησης της Επιτροπής 

Διενέργειας Αξιολόγησης Δημοσίων Διαγωνισμών –Απευθείας 

Ανάθεσης Προμηθειών για την προσφυγή στην διαδικασία της 

διαπραγμάτευσης /απευθείας ανάθεσης για την Ομάδα Β’ 

(Υλικά για επισκευές υδραυλικών εγκαταστάσεων) του 

συνοπτικού διαγωνισμού «Προμήθεια υλικών για τα 

συνεργεία της αυτεπιστασίας έτους 2017 (χρωματικών 

υδραυλικών ειδών)».  (ΣΕΛ.103) 
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ΕΚΤΟΣ ΗΜΕΡΗΣΙΑΣ ΔΙΑΤΑΞΗΣ ΘΕΜΑΤΑ:  

 

1. Μεταφορά διαθεσίμων των φορέων της Γενικής 

Κυβέρνησης στις ομάδες λογαριασμών κοινού κεφαλαίου. 

Ταμειακά διαθέσιμα των Δήμων. (ΣΕΛ.35)  

2. Ψήφιση πίστωσης για πολιτιστικές εκδηλώσεις από 27 

έως 31 Οκτώβρη. (ΣΕΛ.104)  

 

 

Ο ΠΡΟΕΔΡΟΣ  

 

ΒΑΣΙΛΕΙΟΣ ΠΑΝΤΕΛΑΡΟΣ  

 

………………………………..  

………………  
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ΠΡΟΕΔΡΟΣ:  

Λοιπόν συναδέλφισσα η κυρία Γκανά –Ρηγάκη να πάρει 

παρουσίες.  

Κα ΓΚΑΝΑ:  

Καλησπέρα και από εμένα.  

Παντελάρος Βασίλειος: παρών  

Καραγιάννης Νικόλαος: παρών  

Δαουάχερ Ναουάφ: παρών  

Σταθάς Κωνσταντίνος : παρών  

Βαρυτιμιάδης Ηλιας: παρών  

Θερμού Ελένη: παρούσα  

Βορέας Κωνσταντίνος: παρών  

Μοσχονάς Παναγιώτης: παρών  

Ζώτος Ιωάννης παρών  

Χατζηστεργίου Στέλλα: παρούσα  

Χουδελούδης Μόσχος: παρών  

Βουγλαρίδης Λεωνίδας: παρών  

Δημουλά Μαρία: παρούσα  

Ζέρβα Γιαννούλα: παρούσα  

Κουβαράς Παναγιώτης: παρών  

Παναγοπούλου -Γεωργοπούλου Αλεξία: παρούσα  

Τσουκνίδας Κωνσταντίνος: παρών  

Θεοδώρου Δημήτριος: παρών  

Τροχίδης Εμμανουήλ: παρών  

Μποζίκας Ανδρέας: παρών  

Τοκατλίδη Ελευθερία: παρούσα  

Γεωργιάδη Ειρήνη: παρούσα  
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Ντηνιακός Ευάγγελος: παρών  

Τσατσαμπάς Δημήτριος: παρών  

Καρατζαφέρης Βασίλειος: παρών  

Σπηλιόπουλος Θεόδωρος: παρών  

Σκαμπά Αθηνά: απούσα  

Δρούλιας Ηρακλής: παρών  

Γκανά-Ρηγάκη Αγγελική: παρούσα  

Θεοδωρακόπουλος Φώτιος: απών   

Κέντρης Ιωάννης: απών  

Ασπρογέρακας Κωνσταντίνος: παρών  

Φουρλής Κωνσταντίνος: παρών  

ΠΡΟΕΔΡΟΣ:  

Συνάδελφοι να ξεκινήσουμε με ερωτήσεις.  

ΣΥΜΒΟΥΛΟΣ:  

(Ομιλία  εκτός μικροφώνου)  

ΠΡΟΕΔΡΟΣ:  

Η Αθηνά λοιπόν, να το πω για να καταγραφεί,  λείπει,  η Αθηνά η 

Σκαμπά για προσωπικούς λόγους.  

 Ερωτήσεις. Κύριε Μποζίκα; Δεν έχετε. Κύριε Ντηνιακέ;  

Κος ΝΤΗΝΙΑΚΟΣ:  

Καλησπέρα. Δυο ερωτήσεις έχω. Η μια είναι ένα θέμα, το 

διαπίστωσα και εγώ, είδα ότι  μπήκε και στην πλατφόρμα μας, στο 

Χαϊδάρι Ατζέντα. Πρόκειται για την κερκίδα στο κλειστό γή πεδο 

επάνω, στο γήπεδο της Δάφνης Δαφνίου. Η ομάδα βλέπουμε 

φέρνει και αποτελέσματα, παίζει  στην Β΄ Εθνική, φτιάχτηκε η 

κερκίδα. Μάλιστα υπήρχε και ένα ευχαριστήριο της ομάδας προς 

τον Δήμο.  Ωστόσο δεν ξέρω εάν υπάρχει κάτι  με την άδεια, 
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προφανώς υπάρχει κάτι  με την άδεια, δεν ξέρω που έχει κολλήσει 

το πράγμα. Ένα χρονικό έτσι,  ένα χρονοδιάγραμμα να δούμε εάν 

μέσω του πρωταθλήματος θα υλοποιηθεί και θα μπορεί να γίνεται 

χρήση της κερκίδας.  

 Ένα δεύτερο θέμα είναι περισσότερο παρατήρηση και ίσως 

αφορά και τ ις άλλες παρατάξεις, μου έκανε εντύπωση, εφημερίδα, 

αλλά επειδή δεν το πίστευα, μετά είδα  το δελτίο τύπου, είδα ένα 

δελτίο τύπου του Δήμου  που αφορούσε στην αξιολόγηση, αυτά 

που ψηφίστηκαν ή καταψηφίστηκαν την προηγούμενη εβδομάδα  

και στο εισαγωγικό γράφει,  στη δεύτερη παράγραφο:  

«Από τις παρατάξεις που παρευρίσκονταν καταψήφισαν οι 

παρατάξεις του ΣΥΡΙΖΑ, της ΝΔ, του ΠΑΣΟΚ και η παράταξη του 

κ. Δρούλια» .  

 Από κάτω υπογράφει,  «Γραφείο Τύπου Δήμου  Χαϊδαρίου» .  

 Ομολογώ ότι νόμιζα ότι  ήταν εισαγωγικό της εφη μερίδας 

αλλά μπήκα στο site του Δήμου  και αναφέρεται,  προφανώς έχει 

παρθεί αυτούσιο στην εφημερίδα.  

 Είναι ένα θέμα,  εμείς έχουμε δηλώσει, έχουμε πει ότι  δεν 

ανήκουμε, ο χώρος μας είναι πολυσυλλεκτικός, ούτε είναι 

υποχρεωτικό έτσι και αλλιώς στο επίπεδο της τοπικής 

αυτοδιοίκησης, εδώ πολιτ ικά μπορεί να αναφέρεται ο κ. 

Κουβαράς, μπορεί να γίνεται συζήτηση και εγώ μπορεί να 

αναφέρω για κάποιους, να κάνω πολιτ ικές, να παίρνω πολιτ ικές 

θέσεις, ωστόσο παρακαλώ δηλαδή αυτή η βάπτιση του τ ι  ε ίμαστε 

και τ ι  δεν είμαστε, έχουμε ένα συγκεκριμένο όνομα, λεγόμαστε 

παράταξη Χαϊδάρι Ξανά.   
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 Είναι ένα θέμα που πιστεύω ότι αφορά και τ ις υπόλοιπες 

παρατάξεις. Ειλικρινά θα ήθελα να τοποθετηθούν.  

ΠΡΟΕΔΡΟΣ:  

Ο κ. Σπηλιόπουλος.  

Κος ΣΠΗΛΙΟΠΟΥΛΟΣ:  

Θα ήθελα μια εξήγηση κι εγώ γι '  αυτό το θέμα. Εάν δηλαδή είναι,  

ας πούμε, πολιτ ική αντίληψη του Δήμου  ή είναι λάθος όσον 

αφορά τον τρόπο της διατύπωσης. Γιατί  άλλο τα σχόλια που 

γίνονται εδώ πέρα, ένθεν και ένθεν και άλλο σε ένα επίσημο 

δελτίο τύπου. Εάν αυτή είναι η άποψή σας, να δούμ ε και εμείς. 

Δεν ξέρω, δηλαδή είναι  καινούργιο αυτό το πράγμα.  Προχωρώ 

παρακάτω. Ελπίζω να είναι λάθος. Εάν είναι έτσι,  γιατί  δεν το 

έχω διαβάσει.  Επομένως ,  παίρνω θέση.  

 Τώρα, η ερώτηση που κάνω εγώ είναι η εξής: ενώ έγιναν για 

τρίτη χρονιά εκδηλώσεις από το Ίδρυμα της Bουλής των Ελλήνων 

για τον  Κοινοβουλευτισμό και την Δημοκρατία, την Περιφέρεια 

Αττικής, τον Δήμο  Αθηναίων, το Γενικό Αρχείο του Κράτους...για 

την απελευθέρωση, έγινε από όλους αυτούς λέω, για την 

απελευθέρωση της Αθήνας από  τους Ναζί.  Στ ο οποίο 

συμμετείχαν πάρα πολύς κόσμος, έγιναν αγώνες και διάφορες 

άλλες εκδηλώσεις. Είναι ένας μήνας αφιερωμένος στο σύνολο 

αυτών των εκδηλώσεων που περιλαμβάνουν πολιτ ιστικές, 

πολιτ ικές και ιστορικές εκδηλώσεις.  

Πάρα πολλοί Δήμοι  έχουν προσαρμόσει τα πολ ιτ ιστικά τους, 

ας πούμε, προγράμματα και σε αυτή την κατεύθυνση. Εμείς 

νομίζω ότι  δεν το έχουμε κάνει.  Ένα ζήτημα είναι αυτό.  
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 Ένα δεύτερο είναι ότι  φέτος υποβαθμίστηκε τελείως η 

εκπροσώπηση του Δήμου  με την μη συμμετοχή στην οποία εγώ 

παρευρέθηκα την προηγούμενη χρονιά που υπήρχε ένα τέτοιο 

ζήτημα και πάλι το κουβεντιάσαμε υπήρξε μια υποβάθμιση σε 

επίπεδο, όχι από τον Δήμαρχο  αλλά κάποιων αντιδημάρχων.  

 Είχα γράψει μάλιστα και ένα κείμενο που σας καλούσα μετά 

την αρχική τοποθέτηση να το ξανά σκεφτείτε.  

 Άρα λοιπόν θα ήθελα να ακούσω από τον Δήμαρχο  την 

τοποθέτησή του πάνω στο σύνολο αυτού του ζητήματος. Εντάξει 

από την διαδικασία δεν έχω δικαίωμα να τοποθετηθώ, μετά θα 

σχολιάσω, εννοώ είτε σε επόμενο θέμα είτε θα βρούμε τρόπο, 

υπάρχει διαδικασία.  

 Αυτά και ευχαριστώ.  

ΠΡΟΕΔΡΟΣ:  

Ευχαριστούμε τον κ. Σπηλιόπουλο. Ο κ. Δρούλιας.  

Κος ΔΡΟΥΛΙΑΣ:  

Μια ερώτηση θα ήθελα να κάνω και εγώ. Το έχουμε συζητήσει και 

στο παρελθόν και έχει να κάνει με την ανακύκλωση και τους 

κάδους ανακύκλωσης. Η απάντηση που είχαμε πάρει  είναι ότι  

γίνεται ξεχωριστά η διαλογή για την ανακύκλωση, όμως έχω πάρα 

πολλές μαρτυρίες και εγώ ο ίδιος τους έχω δει σε πολλές 

περιπτώσεις αλλά και πολλές μαρτυρίες δημοτών που θα έχουν 

στείλει  και φωτογραφίες ότι  τα απορριμματοφόρα παίρνουν μαζί 

και τα σκουπίδια και τους κάδους ανακύκλωσης.  

 Επειδή ξέρω πολλούς δημότες που έχουν ευαισθησία και 

κάνουν πραγματικά καλή δουλειά στην διαλογή για να ξεχωρίζουν 

τα σκουπίδια που είναι προς ανακύκλωση και τα άλλα, νομίζω ότι  
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θα πρέπει να υπάρχει μια μέριμνα οι κάδοι της ανακύκλωσης να 

μαζεύονται ξεχωριστά.  

 Θα ήθελα, τέλος πάντων, μια απάντηση για το τ ι  συμβαίνει ,  

πάντως, σας λέω ότι  έχω πολλές μαρτυρίες και το έχω δει και εγώ 

ότι  τα απορριμματοφόρα μαζεύουν ταυτόχρονα και τους μεν και 

τους δε στο ίδιο απορριμματοφόρο.  

 Ευχαριστώ.  

ΠΡΟΕΔΡΟΣ:  

Ο κ. Ασπρογέρακας.  

Κος ΑΣΠΡΟΓΕΡΑΚΑΣ:  

Θεωρώ ότι ε ίναι ένα ζήτημα το οποίο πρέπει να αντιμετωπιστεί 

και άμεσα. Βρίσκεται στα χέρια σας εδώ και καιρό κάποιο αίτημα 

κάποιων κατοίκων της περιοχής Ακρίτα και Μπότσαρη σχετικά με 

έναν δρόμο που υπάρχει εκεί ,  όπου έχει δημιουργηθεί μια ένταση 

μεταξύ των κατοίκων που λέμε ότι  ε ίναι ο δρόμος ιδιωτικός και 

δεν αφήνουν τους άλλους να μπαίνουν μέσα κ.τ.λ..  

 Ξέρω ότι υπάρχει και κάποια, με έπιασαν ένας με δυο 

κάτοικοι από εκεί και μου το εξήγησαν, υπάρχει και κάποια 

απόφαση του Αρείου Πάγου.  

 Εν πάση περιπτώσει,  επειδή με απόφασή του Αρείου Πάγου, 

εγώ έχω μια άλλη άποψη νομικά για την απόφαση αυτή,  η 

παλαιότερη νομολογία, μάλλον πολύ πρόσφατη, αυτή η τελευταία 

απόφαση  είναι λίγο περίεργη. Ήταν βασική, ας πούμε. Δεν θα το 

συζητήσουμε τώρα. Νομίζω όμως ότι  τελικά πρέπει να μπει στο 

θέμα, στο Δημοτικό Συμβούλιο  και να λυθεί το ζήτημα είτε με 

κάποια τροποποίηση του σχεδίου και τα λοιπά, διότι  θα ανοίξουν 

πόλεμο κάποια στιγμή.  
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Είχαν αναρτήσει ένα διάστημα, από ότι  μου είπαν, ένα πανό 

εκεί με την απόφαση του Αρείου Πάγου και τα λοιπά και είναι ένα 

φαινόμενο το οποίο χρήζει άμεσης αντιμετώπισης.   

ΠΡΟΕΔΡΟΣ:  

Υπάρχει άλλος συνάδελφος  που θέλει να ρωτήσει;  ο κ. 

Τσατσαμπάς.  

Κος ΤΣΑΤΣΑΜΠΑΣ:  

 Η ερώτησή μου αφορά τ ις δημοτικές επιχειρήσεις, τα δημοτικά 

αναψυκτήρια πιο συγκεκριμένα. Ήθελα να πω ότι στο παρελθόν η 

δημοτική παράταξη που κατά την σημερινή διοίκηση έχει 

εγκληματήσει εις βάρος της πόλης μέσα από τ ις πρωτοβουλίες 

της και τον σχεδιασμό της, έφτιαξε στην πόλη έξι  αναψυκτήρια 

δημοτικά, ως δημοτικές επιχειρήσεις όπου, όπως καταλαβαίνετε, 

η κατασκευή τους και μόνο δημιούργησε προϋποθέσεις 

κινητικότητας της τοπικής οικονομίας, εργάστηκαν άνθρωποι και 

για την κατασκευή τους και για τη λειτουργία τους, 

δημιουργήθηκαν θέσεις εργασίας, οι  πολίτες και όχι μόνο του 

Χαϊδαρίου, είχα τη δυνατότητα να γευτούν την αναψυχή στα 

συγκεκριμένα αναψυκτήρια και να την γεύονται ακόμα.  

 Μπορώ να προσθέσω ότι πάρα πολλά σημαντικά έσοδα 

προστέθηκαν και προστίθενται στην διοί κηση του Δήμου  μέσα 

από την ενοικίασή τους, ωστόσο όμως βλέπουμε ότι  οι  επόμενες 

διοικήσεις, οι  οποίες δεν εγκλημάτησαν κατά της πόλης, η 

προηγούμενη διοίκηση και η σημερινή, σε σχέση με την 

διαχείριση των δημοτικών αναψυκτηρίων νομίζω ότι  ο ηπιότερος  

χαρακτηρισμός που θα μπορούσε να αποδοθεί είναι ότι  έχουν 

εγκαταλειφθεί και έχουν εγκαταλειφθεί εις βάρος και του ρόλου 
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τους και της σημασίας τους αλλά και σε σχέση και με την 

οικονομική δυνατότητα που έχουν να παρέχουν έσοδα για τον 

Δήμο .   

 Πρόσφατα μιλήσαμε  για τη γιορτή η οποία κινδυνεύει να 

χαθεί.  Εγώ θα έλεγα ότι  σαφώς δεν ευθύνεται η δημοτική αρχή 

για το περιεχόμενο, αλλά σε σχέση με το χρόνο ευθύνεται γιατί  

δεν έχει ενεργήσει αναγκαία, όπως θα έπρεπε δηλαδή, στον 

χρόνο που θα έπρεπε.  

  Το περίπτερο έγινε αναφορά ότι  έχει  εξελιχθεί σε παρκινγκ  

με νταλίκες και παρά το γεγονός ότι  δύο χρόνια τώρα υπήρξε 

απόφαση να υπάρξει έξωση στους ενοικιαστές οι οποίοι δεν 

πληρώνουν τα ενοίκια, δεν έχει γίνει  τ ίποτα.  

 Το αναψυκτήριο στο Άνω Δάσος, στο Πάρκο Νεολαίας έχει  

εγκαταλειφθεί,  έχει  διαλύσει  κυριολεκτικά. Το ιστορικό βρίσκεται 

εγκαταλελειμμένο και προφανώς θα έχει υποστεί τ ις φθορές της 

εγκατάλειψης αλλά και την έλλειψη των ενοικίων για τον Δήμο  και 

τα έσοδα του.  

 Νομίζω ότι  υπάρχει και συνέχεια και με το Αίθριο και με τ ις 

αλλαγές των ιδιοκτησιών και τ ις αποφάσεις που έχουν παρθεί και 

οι  οποίες δεν έχουν υλοποιηθεί.   

 Τα προσθέτω όλα αυτά για την εικόνα την συνολική που 

πρέπει να έχουμε και να έχετε κυρίως εσείς ως διοίκηση και οι  

δημοτικοί σύμβουλοι και θα θέλαμε  και αυτό είναι το ερώτημα 

δηλαδή, να μας πείτε τελικά, τ ι  πρόκειται να κάνετε δεδομένου ότι  

ε ίναι γνωστές οι προεκλογικές θέσεις της παράταξης της 

σημερινής διοίκησης περί αξιοποίησης από τον ίδιο τον Δήμο  ή με 

οποιονδήποτε άλλο τρόπο νομίζετε, αλλά πραγματικής έτσι 
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αξιοποίησης  προς όφελος της πόλης των δημοτικών αυτών 

αναψυκτηρίων επιχειρήσεων.  

 Θα θέλαμε να ακούσουμε δηλαδή τ ι  προτίθεστε να κάνετε, 

γιατί  νομίζω αυτή η πορεία τους μόνο εις βάρος της πόλης και 

των πολιτών είναι μέχρι στιγμής.  

ΠΡΟΕΔΡΟΣ:  

Ευχαριστούμε τον κ. Τσατσαμπά. Από τους αντιδημάρχους; Ο κ. 

Χουδελούλης.  

Κος ΧΟΥΔΕΛΟΥΛΗΣ:  

Σε σχέση  με την ερώτηση του κ. Δρούλια για την ανακύκλωση, η 

ανακύκλωση το έχω ξαναπεί εδώ πέρα, το αυτοκίνητο της 

ανακύκλωσης δεν υπάρχει,  τα αυτοκίνητα που μαζεύου ν τα 

σκουπίδια, για να είμαστε ξεκάθαροι, πάνε στο γκαράζ, πλένονται 

και βγαίνουν για την ανακύκλωση.  

  Εάν έχετε κάτι συγκεκριμένο, μια καταγγελία μπορείτε να 

μας την πείτε και με ημερομηνία και το αυτοκίνητο, δηλαδή την 

περιοχή που διαπιστώθηκε, υπάρχουν και οι  δυνατότητες να το 

ελέγξουμε.  

 Εάν βλέπετε αυτοκίνητο που είναι της περιοχής που μάζευε 

σκουπίδια σας το ξαναλέω και μπορώ να σας πω ότι πάμε πάρα 

πολύ καλά με την ανακύκλωση, εκτός από τ ις ημέρες της 

απεργίας, για να τα λέμε με το όνομά τους, που υπήρχε, είχε το 

. .σκουπίδι με την ανακύκλωση είχε γίνει  ένα και πήγε όλο στην 

χωματερή, για να είμαστε καθαροί.  

 Εάν υπάρχει όμως, το ξαναλέω, κάποια καταγγελία μας λέτε 

ημερομηνία και το βρίσκουμε και την περιοχή.  
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 Μια παρατήρηση για το θέμα αυτό που έβαλε ο κ. 

Ασπρογέρακας. Δεν είναι Ακρίτας, είναι Θερμοπυλών η 

Μπότσαρη. Δεν είναι Ακρίτας. Θερμοπυλών είναι.   

ΣΥΜΒΟΥΛΟΣ:  

(Ομιλία  εκτός μικροφώνου)  

Κος ΧΟΥΔΕΛΟΥΛΗΣ:  

Βέβαια εντάξει σε αυτά δεν μπορώ να μπω στα δικαστικά. Εσείς 

είστε με τα δικαστήρια…  

ΠΡΟΕΔΡΟΣ :  

Ο κ. Καραγιάννης.  

Κος ΚΑΡΑΓΙΑΝΝΗΣ:  

Καλησπέρα. Σε σχέση με την εξέδρα υπάρχει ένα γραφειοκρατικό 

ζήτημα το οποίο πρέπει να λυθεί.  Δεν αφορά τόσο πολύ την 

άδεια, όσο αφορά τ ις εργασίες να είναι νόμιμες και να μην 

υπάρχει πρόβλημα στη συνέχεια, κυρίως με τ ην εγκατάσταση, 

δηλαδή να μην δημιουργήσει κάποιο πρόβλημα στατικότητας η 

νέα εξέδρα στο παρκέ που είναι ήδη εγκατεστημένο. Όλα αυτά θα 

πάρουν τον δρόμο τους σύντομα και νομίζουμε ότι  δεν θα 

υπάρχει πρόβλημα.  

 Τώρα σε σχέση με την ερώτηση του κ. Σπηλιόπουλ ου, εάν 

και θέλει τη γνώμη του δημάρχου, δεν θέλω να δεσμεύσω με την 

απάντηση που θα δώσω και την απάντηση του δημάρχου, όμως 

θέλω να πω δύο ζητήματα.  

 Καταρχήν από την πρώτη στιγμή που υπήρξε αυτή η 

ενημέρωση για την συγκεκριμένη εκδήλωση, χωρίς να ερωτηθ εί ο 

Δήμος  Χαϊδαρίου εάν θα συμμετάσχει με οποιοδήποτε τρόπο, 

κατά τη γνώμη μου με απαράδεκτο τρόπο, σε όλες τ ις 
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ανακοινώσεις από τ ις διοργανώτριες αρχές φαινόταν ότι  

συμμετείχε ο Δήμος  Χαϊδαρίου. Ξαναλέω χωρίς να υπάρχει καμία 

προφορική είτε άλλη επικοινωνία.  

 Το ίδιο έγινε και πέρυσι, που προφανώς επειδή είναι μια 

εκδήλωση αλλά δεν είναι ένας τυπικός αγώνας, όπως είναι οι  

Πανελλήνιοι Αγώνες, έχει έναν ιστορικό χαρακτήρα, έναν πολιτ ικό 

χαρακτήρα, γι '  αυτό εξάλλου και το επιλέγει και η κυβέρνηση του 

ΣΥΡΙΖΑ το επιλέγει,  δεν το επιλέγει,  δηλαδή, εντάξει οι  φορείς 

που ελέγχει ο  ΣΥΡΙΖΑ με τον έναν ή τον άλλο τρόπο το 

διοργάνωσαν, αλλά είναι πολιτ ική επιλογή της κυβέρνησης να 

αξιοποιηθεί προς όφελος της τέτοια ζητήματα προκειμένου να 

κρύβει κάτω από το χαλί διάφορα άλλα μέτρα, τα οποία περνάει,  

θα πω και παρακάτω μια γνώμη.  

  Δηλαδή κοινώς αξιοποιεί  τους πεθαμένους για να θάψει 

τους ζωντανούς. Αυτό γίνεται στην προκειμένη περίπτωση. 

Μάλιστα ,  φάνηκε από την πρώτη στιγμή αυτή η θέληση της 

κυβέρνησης με την επίσκεψη Τσίπρα στην Καισαριανή, που 

συνοδεύτηκε φυσικά από τα μνημόνια και όλα αυτά που έχουμε 

συζητήσει,  να μην ξανά επαναλαμβανόμαστε.  

 Σε κάθε περίπτωση, επειδή δεν είμαστε ούτε αγενείς ούτε 

αφιλόξενοι,  μας ζητήθηκε υπηρεσιακά και διοικητικά να 

συνδράμουμε βοηθώντας στον αγώνα δρόμου για την ίδια του την 

ύπαρξη και φυσικά η υπηρεσία έστειλε, όπως όφειλε, προσωπικό 

προκειμένου να βοηθήσει σε αυτό που της ζητήθηκε, προκειμένου 

να γίνει  ο αγώνας δρόμου. Και μάλιστα γι ’  αυτό τον λόγο 

υπηρεσιακά δεχθήκαμε και τ ις ευχαριστίες των διοργανωτών για 

την βοήθεια αυτή που παρείχε ο Δήμος  Χαϊδαρίου.  
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 Είναι όμως προκλητικό, είναι όμως πολύ προκλητικό να 

διοργανώνεται τέτοιος αγώνας δρόμου, ο οποίος έχει να κάνει με 

την απελευθέρωση της Αθήνας  ενώ ο Πρωθυπουργός της χώρας 

πέρασε σήμερα το κατώφλι του Λευκού Οίκου. Είναι προκλητικό.  

Την ίδια στιγμή ,  δηλαδή ,  που γίνονται δηλώσεις του 

πρωθυπουργού της χώρας που εμπλέκουν την Ελλάδα βαθύτερα 

στις εμπλοκές και στα σχέδια των Αμερικανών στην περιοχή, την 

ίδια στιγμή κόπτεται η κυβέρνηση δήθεν για τους διακόσιους 

κομμουνιστές που εκτελέστηκαν, λες και οι  200 κομμουνιστές που 

εκτελέστηκαν και προς τ ιμήν τους και προς όλων αυτών που 

τ ιμάμε στην απελευθέρωση της Αθήνας, η απελευθέρωση της 

Αθήνας είχε καμία σχέση με το να μας καβαλήσει ,  ας πούμε, 

αργότερα ο αγγλικός και αμερικανικός. Δηλαδή μιλάμε για 

απαράδεκτα πράγματα.  

 Είναι προσβλητικό και στη μνήμη τους και είναι και 

προκλητικό για τη δική μας τη ζωή. Μάλιστα, μας κάνετε και το 

έργο πιο εύκολο, γιατί  εγώ δεν περίμενα, κρατώντας τα  

προσχήματα λόγω της επίσκεψης σήμερα του Τσίπρα σε αυτόν 

που πριν 15 μέρες, ο Τσίπρας σήμερα συνάντησε αυτόν που 

δεκαπέντε  μέρες αφού ανέλαβε τα ηνία της αμερικανικής 

κυβέρνησης, έριξε την βόμβα των βομβών, με αυτό συναγελάζεται 

ο Τσίπρας, ο υπουργός Εθν ικός Άμυνας και τα λοιπά.  

 Θέλετε σε αυτή την πολιτ ική επιλογή που κάνει ο ΣΥΡΙΖΑ, 

να σερνόμαστε από πίσω σαν χειροκροτητές.  

Νομίζω είναι αυτονόητο ότι  εάν θέλουμε να είμαστε λίγο 

αξιοπρεπείς με τον εαυτό μας δεν θα μπορούσαμε να το 

εκπροσωπηθούμε   σε μια τέτοια εκδήλωση. Ούτε γλάστρες θα 
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γίνουμε, ούτε χειροκροτητές μιας πολιτ ικής που δεν συμφωνούμε 

θα γίνουμε.  Και προκειμένου να πηγαίνουμε εκεί πέρα και να 

αλληλο-καταγγελλόμαστε,  κρατήσαμε αυτή την στάση που 

νομίζουμε ότι  δεν δημιούργησε και ιδιαίτερο πρόβλημα στους 

διοργανωτές, έτσι;  

ΠΡΟΕΔΡΟΣ:  

Κύριε Μοσχονά.  

Κος ΜΟΣΧΟΝΑΣ:  

Καλησπέρα και από εμένα. Τώρα όσον αφορά την ερώτηση για τ ις 

δημοτικές επιχειρήσεις, καταρχήν κατανοώ ότι πραγματικά είναι 

ένα θέμα  το οποίο είναι πάρα πολύ σημαντικό και στη λειτουρ γία 

του Δήμου, με την έννοια των εσόδων, την οποία φέρνει στα 

δημοτικά ταμεία, αλλά νομίζω ότι  γενικότερα για το πώς βλέπουμε 

και κάποιες περιπτώσεις κτ ιρίων και περιοχών.  

Για παράδειγμα, νομίζω ότι  ε ίναι λίγο υπερβολικό το θέμα 

του Ιστορικού, με την έννο ια ότι  εφόσον έχει εξαγγελθεί ότι  θα 

γίνει  μουσείο της πόλης, είναι λογικό μέχρι να προχωρήσουν οι 

διαδικασίες, δεν είναι εύκολο πράγμα, να μην μπορεί να γίνει  κάτι  

άλλο. Δηλαδή πρακτικά θεωρώ ότι ε ίναι λίγο υπερβολικό.  

 Το ίδιο θεωρώ ότι ε ίναι και η υπόθεση του Θεαθήναι. 

Βεβαίως η όλη συζήτηση που γίνεται και δεν είναι τώρα ο κ. 

Τσατσαμπάς που φέρνουμε μια ερώτηση στο Δημοτικό 

Συμβούλιο, αλλά και άλλοι συμπολίτες μας που έχουν παρόμοιους 

προβληματισμούς, νομίζω ότι  δικαιώνει απόλυτα την απόφαση 

μας να διερευνήσουμε διαχειριστικό έλεγχο αυτό το σημαντικό 

πρόβλημα.  
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 Έχω την εντύπωση ότι  ο διαχειριστικός έλεγχος, που έχει 

ολοκληρωθεί σε δύο ακίνητα και ολοκληρώνεται αυτές τ ις μέρες 

και στο τρίτο, νομίζω ότι  θα μας βοηθήσει στην διαχείριση των 

επιχειρήσεων αυτών να γίνουμε και καλύτεροι,  να βγάλουμε τα 

απαραίτητα συμπεράσματα και να δούμε τ ι  γινόταν και στο 

παρελθόν και καλό είναι βέβαια να υπάρχουν κάποιες εκτιμήσεις 

για το πώς λειτούργησαν επιχειρήσεις αυτές, ως πήγαν και τα 

λοιπά, αλλά καλό είναι να είμαστε και λίγα υπομονετικοί για να 

δούμε και κάποια ζητήματα που θα προκύψουν από το πόρισμα.  

Να πω τώρα ότι  κατά τη γνώμη μου, το είπε κάπως  

επιεικώς  ο κ. Τσατσαμπάς αλλά εδώ λίγο πρέπει να 

ξεκαθαριστεί ,  υπάρχουν δύο τρόποι για να εγκαταλειφθεί κάτι .  Ο 

ένας τρόπος να δοθεί εντολή από την διοίκηση εγκαταλείψτε το, 

εννοώ την διαχείρισης συνολικά των επιχειρήσεων, ο δεύτερος 

τρόπος είναι να το εγκαταλείψουν οι υπηρεσιακοί.  Καταλαβαίνετε 

πολύ καλά τ ι  εννοώ, οι υπηρεσιακοί  παράγοντες να μην κάνουν 

τ ίποτα.   

Επειδή  είναι λίγο οξύμωρο η διοίκηση  και να θέλει 

διαχειριστικό έλεγχο και να λέει  ότι   εγκαταλείψτε το, δεν θέλω να 

πιστεύω ότι εννοείτε ότι  έχει  εγκαταλειφθεί από τους 

υπηρεσιακούς. Νομίζω τους αδικεί .   

Παρόλα αυτά, σαφώς και υπάρχουν αδυναμίες, σαφώς και 

πρέπει να γίνουν πολλά πράγματα, είναι σε καλύτερη κατάσταση 

απ' ό,τ ι  τα παραλάβαμε, πάρα πολλές υποθέσεις δημοτικών 

ακινήτων και νομίζω ότι  σε σύντομο χρονικό διάστημα θα 

μπορούμε με αφορμή και το πόρισμα του διαχειριστικού ελέγχου 

να συζητήσουμε πολύ πιο ολοκληρωμένα πώς ακριβώς θα 
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προχωρήσουν κάποια πράγματα. Και τ ι  ακριβώς έχει γίνει  σε 

κάποιες επιχειρήσεις και πως συσταθήκανε, με τ ι  μετοχικό 

κεφάλαιο και τα λοιπά και τα λοιπά.  

 Νομίζω  ότι  θα είναι διδακτικό για όλους, γι ’  αυτό να 

είμαστε λίγο υπομονετικοί και φειδωλοί.  

ΠΡΟΕΔΡΟΣ:  

Ο Δήμαρχος .  

ΔΗΜΑΡΧΟΣ:  

Μου άρεσε το τελευταίο που είπε ο Μοσχονάς. Λοιπόν, για το …  

ΣΥΜΒΟΥΛΟΣ:  

(Ομιλία  εκτός μικροφώνου)  

ΔΗΜΑΡΧΟΣ:  

Κατά λάθος πήγε αρκετά πίσω γι ’  αυτό λίγο ψυχραιμία και τα 

ωραία έρχονται,  που λέει  και ο λαός μας .   

 Σχετικά με το εάν αντιστοιχούν οι δημοτικές παρατάξεις σε 

κόμματα. Εγώ πρώτον θα ήθελα να εγκαλέσετε τ ις εφημερίδες 

που προεκλογικά ταυτίζουν τ ις παρατάξεις με τα κόμματα.  

 Δεύτερον, να εγκαλέσετε τα κόμματά σας που σε όλη την 

Ελλάδα κάνουν τον απολογ ισμό και λέμε ότι  έχουμε αυτούς τους 

Δήμους, ο ΣΥΡΙΖΑ, ας πούμε, συγκεκριμένα λέει  ότι  έχω τον 

Δήμο, ξέρω εγώ, Αιγάλεω, Κερατσινίου, Περάματος, Νέας 

Φιλαδέλφειας, Χαλανδρίου και τα λοιπά, για να πω της Αθήνας 

και τότε δεν παραπονέθηκε κανένας, ούτε βγήκε κανένας να πει 

κάτι  διαφορετικό.  

 Τρίτο. Ο κ. Σπηλιόπουλος πολλές φορές λέει  ότι  η παράταξή 

μας στηρίζεται από το ΣΥΡΙΖΑ και τους Οικολόγους και διάφορες 

άλλες δυνάμεις. Αφού δεν υπάρχουν άλλα υπαρκτά κόμματα που 
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να στηρίζουν, βάζουμε και ένα διάφορες άλλες  δυνάμεις για να, 

έτσι είναι πιο πλουραλιστικό το σχήμα.   

 Τέταρτο. Να πούμε ότι  δεν είναι κακό το να, εκτός εάν 

κάποιοι θέλουν να αποποιηθούν από πάνω τους το κόμμα το 

οποίο στηρίζουν και ξέρουμε πολύ καλά ότι  όσοι συμμετέχουν ή 

όσοι είναι επικεφαλής παρατάξεων ή και στελέχη κομμάτων και 

αυτό πάλι δεν μπορεί κανένας να το αρνηθεί,  εκτός εάν νομίζουν 

ότι  πατάνε σε δυο βάρκες, την μια μέρα ή όπως συμφέρει ή 

κάποια στιγμή βγαίνουν σαν εκπρόσωποι του ΠΑΣΟΚ, ας πούμε ή 

του ΣΥΡΙΖΑ ή της ΝΔ και την άλλη στιγμή λένε ότι  παιδιά εγώ εδώ 

είμαι ακομμάτιστος.  

 Εάν δείτε το παιχνίδι που παίζεται στην ΚΕΔΕ, όπου ο 

Πατούλης, στέλεχος της ΝΔ παρ’  ολίγο υποψήφιος αρχηγός για το 

χρίσμα μέλος του τομέα αυτοδιοίκησης και τα λοιπά και βγαίνει  

στα συνέδρια ή στις συναντήσει ς που έχουμε και λέει  ότι  εγώ 

είμαι ακομμάτιστος. Εγώ όταν μπαίνω εδώ μέσα βγάζω απέξω την 

πολιτ ική μου θέση.  

 Στην Γαλλία πρέπει να ξέρετε ότι  και σε πολλές  άλλες 

ευρωπαϊκές χώρες, που μιλάτε για πολιτ ικό πολιτ ισμό και τα 

λοιπά, ότι  τα κόμματα  και οι  παρατάξεις ταυτίζονται.  Δηλαδή ας 

πούμε την γαλλική πόλη που έχουμε αδελφοποιηθεί,  όταν 

πηγαίναμε στην Γαλλία ή όταν ερχόταν εδώ ο Γάλλος Δήμαρχος  

έλεγε ότι  ο εκπρόσωπος του ΠΑΣΟΚ και ήταν ο εκάστοτε 

Δήμαρχος  εκείνης της εποχής, ο εκπρόσωπος της ΝΔ και ο 

εκπρόσωπος του ΚΚΕ. Δηλαδή ήταν σαφέστατο. Και τότε δεν 

διαμαρτυρήθηκε κανένας βέβαια, όταν.  
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 Είναι καλό λίγο να ξεσκονίζουμε την μνήμη μας ή όσοι δεν 

γνωρίζουν να τα γνωρίζουν αυτά τα πράγματα.  

 Για τ ις εκδηλώσεις για την Απελευθέρωση τα είπε ο Νίκος, 

δεν θέλω να προσθέσω κάτι άλλο.  

Για την ανακύκλωση είναι ακριβώς όπως τα είπε ο 

Μοσχονάς. Δεν μπαίνουνε στα ίδια, απλά το αυτοκίνητο όταν 

πλυθεί,  εάν είναι χαλασμένο κάποιο της ανακύκλωσης μπορεί το 

αυτοκίνητο που είναι για τα σκουπίδια να πάρει και την 

ανακύκλωση. Αλλά το προσέχουμε πάρα πολύ και για πολλούς 

λόγους. Μα δεν μας συμφέρει.  Συμφέρει τον Δήμο  να παίρνει μαζί 

τα σκουπίδια με την ανακύκλωσης; Τα σύμμεικτά με την 

ανακύκλωση;  Είναι δυνατόν; Δεν συμφέρει γιατί  θα πληρώσουμε 

περισσότερα χρήματα.  

Για την Ακρίτα και Μπότσαρη, είναι,  Κώστα εάν θέλεις για 

την Ακρίτα και Μπότσαρη λέω, εκεί λοιπόν είναι ένα θέμα το 

οποίο διαιωνίζεται πάρα πολλά χρόνια. Υπάρχουν πολλές 

προστριβές μεταξύ των κατοίκων. Είναι χωρισμένοι σε δυο 

ομάδες. Είναι έτσι.  Η απόφαση του Αρείου Πάγου, εάν θες αυτή 

την στιγμή, εμείς επειδή έχουμε κάνει πολλές συναντήσεις και με 

τ ις δυο ομάδες των κατοίκων, θέλουμε να κάνουμε μάλιστα, δεν 

την κάναμε μέσα στο καλοκαίρι για να μην αδικήσουμε, το 

ζήτησαν δηλαδή και οι  ίδιοι  οι  κάτοικοι να μην γίνει  μέσα στο 

καλοκαίρι,  ούτως ώστε να είναι όσο το δυνατόν περισσότεροι.   

 Εκκρεμεί και θα γίνει  σύντομα αυτή, μάλιστα σήμερα είχαμε 

αυτή την συζήτηση, θα γίνει  πολύ σύντομα αυτή η συνάντηση και 

το πιο πιθανό είναι να πάμε σε τροποποίηση σχεδίου για να λυθεί 

ένα θέμα που βέβαια δεν θα λυθεί,  γιατί  υπάρχει τεράστια κόντρα 
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μεταξύ των δυο πλευρών. Δηλαδή το κυνηγάνε πάρα πολύ με 

δικαστήρια, δικηγόρους, δεν μπορείτε να φανταστείτε.  

Πάντως πρέπει να δοθεί μια λύση. Πρόθεσή μας είναι αυτή 

και θα γίνει  και άμεσα δηλαδή.  

Να τελειώσω με τα αναψυκτήρια. Όταν έγιναν τα 

αναψυκτήρια ο Δήμος  μας φιλοξενούνταν, νοίκιαζε το κτίριο 

εκείνο το οποίο γνωρίζουμε όλοι,  δεν υπήρχε δηλαδή δημοτικό 

κτίριο και νοίκιαζε και πολλά άλλα κτίρια. Για την Καθαριότητα, 

για τον Πολιτ ισμό, για  οτιδήποτε.  

Την ίδια στιγμή δηλαδή που γίνονταν αναψυκτήρια δεν 

γίνονται δημοτικά κτίρια για να στεγαστούν οι υπηρεσίες του 

Δήμου, που ο Δήμος  έδινε πάρα πολλά χρήματα για ενοίκια και 

ήταν άθλιες οι συνθήκες.  

Τότε λοιπόν… το Χαϊδάρι, δεν γίνονταν έργα υπ οδομής, δεν 

γίνονται παιδικοί σταθμοί και γίνονταν αναψυκτήρια, τα οποία 

αναψυκτήρια γίνονταν στα πιο όμορφα σημεία της πόλης, δείτε 

Παλατάκι,   Αίθριο, όπου για να φαίνεται το αναψυκτήριο 

καταστράφηκε, εκεί  να δείτε καταστροφή τώρα που μιλάμε για τα 

δέντρα, καταστράφηκε ένα ολόκληρο κομμάτι,  Ηλία επειδή τα 

θυμάσαι, ε ίσαι παλαιός Χαϊδαριώτης εδώ, θυμάσαι πως ήταν τότε, 

για να υπάρχει η βιτρίνα λοιπόν του να φαίνεται το αναψυκτήριο 

καταστράφηκε ένα δασάκι σε εκείνη την περιοχή.  

Στον Προφήτη Ηλία, όπου αυτό που είναι κοινή ομολογία 

όλων είναι ότι  πρόκειται περί παραβίασης, βιασμού της φύσης. 

Θα μπορούσε να γίνει ,  όπως λέγαμε τότε, ήταν η πρόταση και της 

παράταξής μας, ένα μικρό κυλικείο που να εξυπηρετεί τους 

ανθρώπους που πηγαίνουν είτε μια βόλτα στον Προφήτη  Ηλία είτε 
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στο, ένα μικρό παραδοσιακό καφενείο μάλιστα λέγαμε τότε, 

συγκεκριμένων τετραγωνικών που θα προσφέρει καφέ και 

αναψυκτικά και θα μπορούσαν όσοι πάνε για να θαυμάσουν την 

φύση ή να πάνε στην εκκλησία του Προφήτη Ηλία, να γεύονται,  να 

έχουν την δυνατότητα ενός καφενείου παραδοσιακού.  

Είδατε τ ι  έγινε στον Προφήτη Ηλία. Έγινε στο Θεαθήναι 

χωρίς άδεια. Και βέβαια και στις Πλάστιγγες κάτω, που λέγαμε 

παλαιά, που τώρα λέγεται Περίπτερο και αλλάζει ονομασίες που 

και εκεί  υπάρχει πρόβλημα.  

Τι γινόταν λοιπόν με όλα αυτά; Αφού έγιναν σαν δημοτικές 

επιχειρήσεις και αφού μπήκαν μέσα, να σας θυμίσω τα 

τραπεζώματα; Να σας θυμίσω θυελλώδεις συνεδριάσεις; Ανδρέα 

μου είσαι παλαιός δημοτικός σύμβουλος. Να σας θυμίσω 

θυελλώδεις συνεδριάσεις εδώ μέσα που καταγγέλλοντ αν όλη αυτή 

η κατάσταση; Που έμπαινε μέσα τότε η δημοτική επιχείρηση που 

ανήκαν αυτά εκατομμύρια τότε δραχμές, πολλά εκατομμύρια 

δραχμές και αναγκάστηκαν, μάλιστα ταυτοποιώντας και κάποιους 

υπαλλήλους ότι  αυτοί ευθύνονται και όχι οι  τότε διοικήσεις για την  

κατάσταση αυτή και βρήκαν σαν λύση το να το δώσουν σε 

ιδιώτες.  

Ήταν μια πολύ όμορφη διαδικασία. Δόθηκαν λοιπόν όλα 

αυτά τα φιλέτα, τα αναψυκτήρια φιλέτα σε ιδιώτες. Και τ ι  έγινε; 

Πώς δόθηκαν σε ιδιώτες; Διαδικασία στο Θεαθήναι; Ο τρίτος 

πλειοδότης πήρε το Θεαθήναι. Στο Ιστορικό πόσες φορές 

βγαίνανε άγονοι;  Μανώλη ήσουνα τότε, τα θυμάσαι πολύ καλά και 

άλλοι.  Επικαλούμαι τώρα ανθρώπους που τα γνώριζαν από 
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πρώτο χέρι.  Και ο Κώστας βέβαια ο Ασπρογέρακας που τα ξέρει 

όλα αυτά πολύ καλά.  

Να πούμε από τότε πόσα  εκατομμύρια χρωστάνε όσοι 

εκμεταλλεύτηκαν την περιουσία του Δήμου; Πόσα εκατομμύρια; 

Τώρα γίνεται ολόκληρος διαχειριστικός έλεγχος και τα πρώτα 

πράγματα που βλέπει είναι αυτά. Εκατομμύρια χρωστάνε στον 

Δήμο .   

Να πούμε για τ ις παραβιάσεις των πολεοδομικών όρων που 

κάποιος έπαιρνε ένα μαγαζάκι 50, 100 τετραγωνικά και το έφτανε  

800;  

Όλη αυτή λοιπόν η κατάσταση, να πούμε ότι  ο Ιστορικό έγινε 

Beach Bar ;  Βγήκε έξω, το Ιστορικό τώρα δίπλα στο Παλατάκι που 

θέλουμε να σεβόμαστε και τον χώρο και είχαν βγάλει έξω, 

θυμάστε καντίνα με φώτα και δίναμε μάχες σε αυτό το Δημοτικό 

Συμβούλιο  εδώ μέσα, ένα βράδυ δόθηκε μάχη και πήγαμε 

απέναντι για να κατεβάσουμε τα φώτα και μπήκε μπροστά τότε η 

δημοτική αρχή να μην τα χαλάσουμε.  

Λοιπόν, να μην επεκταθώ άλλο. Σήμερα τ ι  γίνετ αι;  Προφήτης 

Ηλίας, Αίθριο, Ιστορικό, πληρώνουν κανονικά και δεν χρωστάνε 

ούτε μια δραχμή. Συγνώμη, Γιορτή, Γιορτή, Προφήτης Ηλίας και 

Αίθριο. Το περίπτερο κάτω είναι στα δικαστήρια. Είμαστε σε 

δικαστήρια και υπάρχει σε εξέλιξη, το ξέρετε, μια διαμάχη.  

Το  Ιστορικό, το οποίο χρεώσταγε και αυτό πολλά χρήματα 

θα γίνει  σήμερα Μουσείο της Εθνικής Αντίστασης και το ξέρετε 

και είναι ένα πολύ σημαντικό έργο μαζί με το Λαογραφικό 

Μουσείο που θα γίνει  δίπλα στο κτίριο Γκύζη, πραγματικά θα 

δώσουν έναν άλλο τόνο στην περιοχή.  



ΔΗΜΟΣ ΧΑΪΔΑΡΙΟΥ  

ΣΥΝΕΔΡΙΑΣΗ ΔΗΜΟΤΙΚΟΥ ΣΥΜΒΟΥΛΙΟΥ ΤΗΣ 17
Η Σ

 ΟΚΤΩΒΡΙΟΥ 2017  

28 

Το Θεαθήναι, που το παραλάβαμε διαλυμένο, ήταν σε αυτή 

την κατάσταση, γνωρίζετε πολύ καλά ότι  δεν μπορεί να γίνει  

τ ίποτα γιατί  δεν υπάρχει άδεια.  

Για να δούμε λοιπόν, τ ι  έγινε όλα αυτά τα χρόνια με τ ις 

περίφημες επενδύσεις που έγιναν, τα λεφτά π ου δόθηκαν και 

ποιοι καρπώθηκαν τελικά αυτό το όφελος;  

Το καρπώθηκαν συγκεκριμένοι επιχειρηματίες, οι  οποίοι 

αλώνιζαν και άλωσαν την πόλη μας και τους δόθηκαν κομμάτια 

φιλέτα και δεν έδιναν και δραχμή στην διαδικασία. Και κάποιοι  

πηγαίνανε στρατιές ολόκληρες προεκλογικά και τραπεζώνανε και 

εκμεταλλεύονταν την περιουσία του Δήμου  προς ίδιο όφελος. 

Ήταν τα περίφημα έξοδα τότε φιλοξενίας.  

Αυτά προς το παρόν.  

ΠΡΟΕΔΡΟΣ:  

Συνάδελφοι πριν περάσουμε στην ημερήσια διάταξη …  

Κος ΠΙΤΣΙΚΟΥΛΗΣ:  

(Ομιλία  εκτός μικροφώνου)  

ΠΡΟΕΔΡΟΣ:  

Ως τι  κύριε Πιτσικούλη; Ο οποιοσδήποτε πολίτης και εργαζόμενος 

μπορεί να έρθει μέσω των παρατάξεων και να κάνει την ερώτησή 

του. Όσο για τους εργαζόμενους έχουν Σωματείο Εργαζομένων 

και μπορεί να έρθει το Σωματείο εδώ και να βάλει οποιοδήποτε 

αίτημά τους. Εσείς δεν ξέρω τι  εκπροσωπείτε.  

Κος ΠΙΤΣΙΚΟΥΛΗΣ:  

(Ομιλία  εκτός μικροφώνου)  

ΠΡΟΕΔΡΟΣ:  
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Εγώ δεν βλέπω, εγώ βλέπω εσάς κ. Πιτσικούλη. Δεν θα σας τον 

δώσω, όχι.   

Κος ΚΑΡΑΤΖΑΦΕΡΗΣ:  

Πρόεδρε, πάντως έχουν πάρει τον λόγο κατά καιρούς και εκτός 

διαδικασίας. Εργαζόμενος είναι,  δεν νομίζω ότι  ε ίναι τόσο 

τρομερό.  

ΔΗΜΑΡΧΟΣ:  

Ο κ. Πιτσικούλης κατέθεσε ένα αίτημα το οποίο έχει καταθέσει 

στον Δήμο  περί κάποιων αιτημάτων εργατικών, τα οποία, βέβαια, 

τα γνωρίζουμε πάρα πολύ καλά, όπως γνωρίζουμε και το σύνολο 

των θεμάτων που αφορούν τους εργαζόμενους. Και βέβαια ,  όλα 

αυτά τα θέματα λύνονται χωρίς την παρέμβαση, δεν θα μας πει 

κάποιος ότι  πληρώστε τ ις υπερωρίες ή πληρώστε τους μισθούς ή 

πληρώστε τα δικαστικά …  

ΣΥΜΒΟΥΛΟΣ:  

(Ομιλία  εκτός μικροφώνου)  

ΔΗΜΑΡΧΟΣ:  

Μα το ξέρουμε. Δεν γνωρίζουμε ότι  υπάρχει προθεσμία; Δεν λήγει 

ακόμα η προθεσμία. Η προθεσμία λήγει τον Νοέμβρη.  

 Λοιπόν, μέχρι τότε πρέπει να γίνουν μια σειρά διαδικασίες, 

γιατί  όταν ξαφνικά υπάρχουν απαιτήσεις παρελθόντων ετών που 

δεν ευθύνεται η δημοτική αρχή  η σημερινή και όταν τρέχει ένας 

προϋπολογισμός συγκεκριμένος, θα πρέπει εμείς να κανονίσουμε 

έτσι τ ις διαδικασίες, τ ις αναμορφώσεις και τα λοιπά, που θα έρθει 

να πληρωθούν αυτά, όπως θα πληρωθούν τώρα και τα δικαστικά 

και τα όλα τα άλλα.  
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 Κάνατε αίτημα γ ια να πληρώσουμε τα δικαστικά; Σε λίγες 

μέρες θα πληρωθούν τα δικαστικά. Μα αλίμονο εάν εμείς τρέχαμε 

πίσω από τα αιτήματα. Εμείς πάμε μπροστά. Εμείς ξέρουμε πολύ 

καλά την διαχείριση του Δήμου. Και ότι  εργατικά ζητήματα 

μπαίνουν θα υλοποιηθούν. Αλίμονο.  

ΠΡΟΕΔΡΟΣ:  

Πριν πάμε στην ημερήσια διάταξη δυο θέματα συνάδελφοι εκτός 

ημερησίας εάν δέχεται το σώμα να τα κουβεντιάσουμε.  

 Το ένα είναι:  Ψήφιση πιστώσεως για τ ις πολιτ ιστικές 

εκδηλώσεις, που εκ παραδρομής δεν μπήκε στο εισηγητικό.  

 Το δεύτερο συνάδελφοι, έχει  να κάνει με το θέμα της 

μεταφοράς των διαθεσίμων των φορέων της Γενικής Κυβέρνησης 

στις ομάδες λογαριασμών κοινού κεφαλαίου. Δηλαδή ουσιαστικά 

για άλλη μια φορά η κυβέρνηση έρχεται και ζητάει τα ταμειακά 

διαθέσιμα των Δήμων .   

 Θεωρούμε ότι  ε ίναι σημαντικό θέμα και εάν δεν έχει 

αντίρρηση το σώμα να το κουβεντιάσουμε και να προηγηθεί 

κιόλας. Υπάρχει αντίρρηση; Κύριε Δρούλια.  

Κος ΔΡΟΥΛΙΑΣ:  

Δεν έχω αντίρρηση, συμφωνώ, απλά σε σχέση με το 

προηγούμενο, επειδή πάντα δίνουμε τον λόγο σε όποιον πολίτη ή 

και στον Ανυπότακτο Χαϊδάρι που δεν συμμετέχει στο Δημοτικό 

Συμβούλιο, εγώ θα έλεγα από την στιγμή που ζητάει τον λόγο 

κάποιος από τους εργαζόμενους για ένα συγκεκριμένο θέμα, δεν 

είναι ….  

ΠΡΟΕΔΡΟΣ:  

Συνάδελφοι ακούστε να δείτε. Ακούστε λίγο τώρα.   
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Κος ΔΡΟΥΛΙΑΣ:  

Τα συγκεκριμένα θέματα που βάζει προφανώς να τα ζητήσουμε…  

ΠΡΟΕΔΡΟΣ:  

Μισό λεπτό, συνάδελφοι, μισό λεπτό. Κοιτάξτε να δείτε τώρα. 

Πρώτα –πρώτα το Ανυπότακτο Χαϊδάρι είναι η παράταξη της 

Ανταρσίας, έχουν έρθει,  έχουν κατοχυρωθεί και τα λοιπά. Εδώ 

έρχεται ένας εργαζόμενος και θέλει να φέρει ένα ζήτημα ..  

ΣΥΜΒΟΥΛΟΣ:  

(Ομιλία  εκτός μικροφώνου)  

ΠΡΟΕΔΡΟΣ:  

Μισό λεπτό. Δεν εκπροσωπείται στο Δ.Σ. του Σωματείου κ. 

Δρούλια. Ο καθένας μπορεί να έρθει εδώ να αυτοανακηρυχθεί 

παράταξη και να πει ότι  εγώ βάζω. Κοιτάξτε να δ είτε…  

ΣΥΜΒΟΥΛΟΣ:  

(Ομιλία  εκτός μικροφώνου)  

ΠΡΟΕΔΡΟΣ:  

Μισό λεπτό. Ο οποιοσδήποτε θα μπορεί να έρχεται και να κάνει 

αυτό. Και εγώ θέλω να ρωτήσω, γιατί  κάποιοι ξαφνικά βγήκαν 

όψιμοι υπερασπιστές, θέλω να πω και κάτι .  Όταν φέραμε τα 176 

ευρώ κάποιοι που κόπτεστε εδώ πέρα δεν τα ψηφίσατε να τα 

πάρουν. Τώρα κοπήκατε για το γάλα;  

Κος ΚΑΡΑΤΖΑΦΕΡΗΣ:  

Μα δεν ξέρουμε.  

ΠΡΟΕΔΡΟΣ:  

Μην μου απαντήσετε κ. Καρατζαφέρη, το ξέρουμε το θέμα.  

Κος ΚΑΡΑΤΖΑΦΕΡΗΣ:  

(Ομιλία  εκτός μικροφώνου)  
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ΠΡΟΕΔΡΟΣ:  

Ποιος Πρόεδρος  κ. Καρατζαφέρη;  Ποιος Πρόεδρος; Υπάρχει 

Σωματείο Εργαζόμενων, να έρθει μέσω του Σωματείου ή μέσω της 

παράταξής σας, μέσω οποιαδήποτε παράταξης …  

Κος ΚΑΡΑΤΖΑΦΕΡΗΣ:  

Να ενημερωθούμε λέμε.  Δεν ξέρουμε το background. 

ΠΡΟΕΔΡΟΣ:  

Συνεχίζουμε συνάδελφοι.  

ΔΗΜΑΡΧΟΣ:  

Ήρεμα. Ήρεμα.  Περίμενε Βασίλη μου, μισό λεπτάκι.  Έχουμε 

δώσει τον λόγο εδώ και σε κατοίκους πολλές φορές και σε 

εκπροσώπους. Δεν υπάρχει καμία διαφωνία σε αυτό. Και εάν 

έρχονταν εδώ ο Μάνθος να βάλει οποιοδήποτε θέμα εργατικό ή 

οτιδήποτε άλλο, θα έπαιρνε τον λόγο ευχαρ ίστως. Δεν έχουμε 

τέτοιο πρόβλημα. Απλά για ένα θέμα όμως διαδικασίας 

υπηρεσιακής, γιατί  πρόκειται περί υπηρεσιακής διαδικασίας, δεν 

μπορούμε. Αλίμονο.  

Δηλαδή σκεφτείτε τώρα ο καθένας, η κάθε παράταξη του 

Δημοτικού Συμβουλίου  να έρχεται και να λέει  ότι  πα ιδιά τ ι  θα γίνει  

με τ ις υπερωρίες; Τι θα γίνει  με τα δικαστικά; Τι θα γίνει  με αυτό; 

αυτά είναι θέματα τα οποία τα διαχειριζόμαστε και δεν έχει 

περάσει ούτε καμία προθεσμία, ούτε τ ίποτα.  

Τώρα βγήκε ο νόμος και εμείς σας είπα και πριν τ ι  πρέπει να 

διαχειριστούμε. Δηλαδή, χρέη, οφειλές, τέλος πάντων, ξαφνικά 

προηγούμενων χρόνων και θα πρέπει τώρα να βρούμε τρόπο να 

τα δώσουμε, που θα τα δώσουμε στους εργαζόμενους.  
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Γι ’  αυτό λέμε ότι  δεν υπάρχει κάποιο. Εάν έμπαινε κάποιο 

ζήτημα κακής, ξέρω εγώ, συμπεριφοράς σε εργαζόμενο ή 

οτιδήποτε, ευχαρίστως να τον ακούσουμε αλλά είναι θέμα το 

οποίο…  

ΠΡΟΕΔΡΟΣ:  

Μισό λεπτό Δήμαρχε. Ένα λεπτό συνάδελφοι. Κύριε Ασπρογέρακα 

ένα λεπτό  να διευκρινίσω κάτι.  Μπορούσε μέσω οποιαδήποτε 

παράταξης ή του Σωματείου  Εργαζομένων να τεθεί το ζήτημα στο 

Δημοτικό Συμβούλιο. Εγώ σαν Πρόεδρος  δεν προτίθεμαι να 

ανοίξω τέτοιο κανάλι,  οποιοσδήποτε να έρχεται χωρίς διαδικασία, 

να φέρνει σήμερα ένα e-mail  και να το κουβεντιάζουμε στο 

Δημοτικό Συμβούλιο. Ο κ. Σπηλιόπουλος έχει ζητήσει να 

κουβεντιαστεί  κάτι άλλο το οποίο εμείς κρίναμε ότι  δεν μπορούμε 

να το κουβεντιάσουμε τώρα. Δηλαδή τ ι  πρέπει να κάνουμε τώρα;  

ΣΥΜΒΟΥΛΟΣ:  

(Ομιλία  εκτός μικροφώνου)  

ΠΡΟΕΔΡΟΣ:  

Εννοείται συνάδελφοι. Δώσαμε τα 176 ευρώ που ..  

ΣΥΜΒΟΥΛΟΣ:  

(Ομιλία  εκτός μικροφώνου)  

ΠΡΟΕΔΡΟΣ:  

Υπάρχουν κάποιες διαδικασίες κ. Ασπρογέρακα. Εάν έρθουν εδώ 

πενήντα κάτοικοι την ίδια μέρα και θέλουν ένα αίτημα, ναι.  Αλλά 

τώρα ο καθένας έρχεται εδώ πέρα. Εντάξει τώρα. Κύριε 

Σπηλιόπουλε.  

ΣΥΜΒΟΥΛΟΣ:  

(Ομιλία  εκτός μικροφώνου)  
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ΠΡΟΕΔΡΟΣ:  

Κύριε Τροχίδη, έλα Θοδωρή.  

Κος ΣΠΗΛΙΟΠΟΥΛΟΣ:  

Λοιπόν, εγώ λέω ότι υπήρχε μια αίσθηση, γιατί  γενικά υπάρχει 

μια ιστορικότητα όσον αφορά τα προεδρεία και πριν από εσάς, 

μιας ανεκτικότητας. Μην το σφίγγουμε πάρα πολύ το θέμα. Έχω 

ξανά κάνει και άλλη φορά παρατηρήσεις. Ούτε ότι   ο καθένας και 

τα λοιπά.  

 Λέω λοιπόν, εμένα με καλύπτει η τοποθέτηση του δημάρχου. 

Θα μπορούσαμε λοιπόν εάν ξέραμε ότι  έχεις αυτή την άποψη 

Πρόεδρε, θα την είχε κάνει πιθανά κάποιος άλλος. Αυτό λέω και 

γενικώς πρέπει να που μια ανεκτικότητα σε αυτά τα ζητ ήματα. Και 

εάν έρθουν κάποια στιγμή 50 κάτοικοι και ο καθένας με το δικό 

του ζήτημα, υπάρχει η πολιτ ική εμπειρία εδώ πέρα στο συμβούλιο 

και σε σας και σε εμάς τους υπόλοιπους να αποφασίσουμε τ ι  θα 

κάνουμε. Γι ’  αυτό λέω ότι  μην γενικεύουμε και μην το σφίγγουμε 

το θέμα.  

ΠΡΟΕΔΡΟΣ:  

Μισό λεπτό. Κύριε Σπηλιόπουλε επειδή είχαμε ξανά κουβεντιάσει 

εδώ πέρα, στην αρχή της θητείας έγινε μια ολόκληρη κουβέντα 

εάν θα φέρνουμε εδώ πέρα το θέμα της λακκούβας, που μπορεί 

να το λύσει η υπηρεσία ή εάν θα φέρνουμε ουσιαστικά ζητήματα 

προς κουβέντα.  

 Το ζήτημα λοιπόν αυτό προέκυψε τώρα, η δημοτική αρχή το 

βλέπει ήδη, τώρα για λόγους εντυπωσιασμού να ερχόμαστε εδώ 

και να λέμε ότι  εάν θα δώσετε το γάλα ή οτιδήποτε άλλο …  

Κος ΣΠΗΛΙΟΠΟΥΛΟΣ:  
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Εγώ δεν μπαίνω στην ουσία, μπαίνω στην διαδικασία. Αυτή είναι 

η παρατήρησή μου.  

 

Θέμα 1ο  ΕΗΔ:  

Μεταφορά διαθεσίμων των φορέων της  

 Γενικής Κυβέρνησης στις ομάδες λογαριασμών  

κοινού κεφαλαίου. Ταμειακά διαθέσιμα των Δήμων.  

 

ΠΡΟΕΔΡΟΣ:  

Λοιπόν να πάμε για το θέμα, συνάδελφοι, των ταμειακών 

διαθεσίμων. Να δώσουμε τον λόγο στον Δήμαρχο. Έχετε πάρει 

όλοι το έγγραφο νομίζω. Υπάρχει κάποιος που δεν το έχει πάρει;  

συγνώμη, τον λόγο λοιπόν για τα ταμειακά διαθέσιμα έχει ο 

συνάδελφος  ο Μοσχονάς, ο αντιδήμαρχος  Οικονομικών.  

Κος ΜΟΣΧΟΝΑΣ:  

Λοιπόν, είναι γνωστό ότι  πριν από δυο χρόνια είχε γίνει  η πράξη 

νομοθετικού περιεχομένου με την οποία απαιτούνταν από τους 

Δήμους να δώσουν τα ταμειακά διαθέσιμα στην Τράπεζα της 

Ελλάδος, όπως επίσης, νομίζω, είναι γνωστή και η απόφαση τότε 

του Δημοτικού Συμβουλίου  που αρνιόταν  κατηγορηματικά ένα 

τέτοιο ενδεχόμενο.  

 Να πω ότι εάν και δεν ξέρω, το σχέδιο απόφασης λογικά το 

έχετε πάρει,  δεν ξέρω εάν δεν το έχει κάποιος, με το έγγραφό του 

το υπουργείο και μάλιστα με την ένδειξη εξαιρετικά επείγον έβαζε 

συγκεκριμένη ημερομηνία και μάλιστα απειλούσε με κυρώσεις, 

διακοπή χρηματοδότησης και τα λοιπά και τα λοιπά.  
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 Πριν διαβάσω το σχέδιο απόφασης που προτείνεται προς το 

Δημοτικό Συμβούλιο  με αφορμή  το έγγραφο αυτό του υπουργείου  

Οικονομικών. Δεν έχει έρθει το σχέδιο απόφασης;  

ΣΥΜΒΟΥΛΟΣ:  

(Ομιλία εκτός μικροφώνου)  

Κος ΜΟΣΧΟΝΑΣ:  

Μόνο το έγγραφο του υπουργείου; Ωραία, θα το διαβάσω. Νόμιζα 

ότι  ε ίχε έρθει.   Θα το βγάλω μια φωτοτυπία, νόμιζα ότι  ε ίχε έρθει.   

  Να πω ότι σύμφωνα και με το έγγραφο  που έχει έρθει από 

την  ΚΕΔΕ, εάν και δεν είναι το κυρίαρχο, αλλά  είναι ένα 

ενδεικτ ικό σημείο,  το επιτόκιο που δίνει  Τράπεζα της Ελλάδος 

είναι 2,25 και αυτή  τη στιγμή το επιτόκιο που έχει ο Δήμος  με την 

Εθνική Τράπεζα είναι 1,71. Το λέω για να προλάβουμε τυχόν 

ερωτήσεις, πόσο είναι παραπάνω, πόσο είναι λιγότερα και τα 

λοιπά.  

  Εμείς όμως δεν το κάνουμε από αυτή τη σκοπιά, το κάνουμε 

από τη σκοπιά  ότι  την σκοπιμότητα μιας τέτοιας  κίνησης από το  

υπουργείο Οικονομικών όσον αφορά  τα ταμειακά διαθέσιμα.  

  Διαβάζω το σχέδιο απόφασης.   

Με έγγραφο που απέστειλε το Γενικό  Λογιστήριο του  

Κράτους η κυβέρνηση απαιτεί  τη μεταφορά των ταμειακών 

διαθεσίμων  αποθεματικών των δημόσιων οργανισμών  ανάμεσά 

τους και των Δήμων   στην Τράπεζα της Ελλάδος.   

Πρόκειται για την ίδια απαράδεκτη πράξη νομοθετικο ύ 

περιεχομένου  που κατέθεσε η κυβέρνηση και το ΄15, που και τότε  

το δημοτικό  συμβούλιο Χαϊδαρίου είχε πάρει απόφαση να μην 

παραδώσει τα ταμειακά  διαθέσιμα του Δήμου .    
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Το επιχείρημα που επιδιώκει να παρουσιάσει η κυβέρνηση 

ειδικά με  τους όρους του δανε ισμού είναι προσχηματικό και  

υποκριτ ικό. Είναι η  ίδια η κυβέρνηση που στήριξε με νύχια και με 

δόντια  με εκατομμύρια τ ις τσέπες του ελληνικού λαού  το 

τραπεζικό σύστημα.  Είναι ίδια η κυβέρνηση που έφτασε την 

χρηματοδότηση  των ΟΤΑ στο χαμηλότερα επίπεδα  που υπήρξαν 

ποτέ  πριν και μετά την κρίση.  Μάλιστα το θέμα επανέρχεται 

μέσω απειλών και εκβιασμών της κυβέρνησης για ενδεχόμενες  

κυρώσεις στους δημάρχους, διακοπή χρηματοδότησης  και άλλα.  

 Πρόκειται για καθαρά  προκλητική ενέργεια.   

Τα ταμειακά διαθέσιμα των Δήμων  αφορούν χρήματα που 

πρέπει  να κατευθυνθούν στις απολύτως απαραίτητες  δράσεις 

για ανακούφιση  της ελληνικής λαϊκής οικογένειας, για έργα που 

ανταποκρίνονται  στις προτεραιότητες και στις ανάγκες της.  

Με την πράξη νομοθετικού περιεχομένου της κυβέρνησης  

επιδιώκεται να στηθεί άλλος ένας ελεγκτικός μηχανισμός που θα 

εγκρίνει   ή μη  την εκταμίευση των ποσών αυτών ανάλογα  με 

τους στόχους των μνημονίων  και την πορεία των αξιολογήσεων.   

Τα χρήματα αυτά προέρχονται από  τον λαό του Χαϊδαρίου 

και  σε αυτόν πρέπει να επιστρέφουν με κάθε τρόπο.  

 Το Δημοτικό Συμβούλιο   της πόλης μας δεν θα  επιτρέψει 

για κανένα λόγο  να μεταφερθεί ούτε ένα ευρώ  από τα ταμειακά 

διαθέσιμα του Δήμου   στην Τράπεζα της Ελλάδος και τους 

δανειστές.  

ΠΡΟΕΔΡΟΣ:  

Συνάδελφοι τώρα θα έρθει και το κείμενο. Εάν υπάρχει κάποιο 

ερώτημα; Ο κ. Ντηνιακός.  
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Κος ΝΤΗΝΙΑΚΟΣ:  

Καταρχήν μια παρατήρηση αντιπαρερχόμενος αυτά που είπε ο 

Δήμαρχος. Εγώ θα  ήθελα από εδώ και πέρα η παράταξη να 

αναφέρεται συγκεκριμένα, γιατί  και αυτά που είπε για την δική 

μας παράταξη για  εμένα  προσωπικά δεν ισχύουν.  Μπορεί να 

ισχύουν για κάποιον  άλλον, για μένα δεν ισχύουν. Εάν έχει  

αποδεικτικά στοιχεία, ας τα φέρει,  όπως και όλα τα άλλα που 

λέει,  να δούμε.  

  Εδώ αναφέρεται μια συγκεκριμένη ημερομηνία.  Έχει 

υπάρξει παράταση; Όχι, απλά, απλά αναμένουν.  

ΣΥΜΒΟΥΛΟΣ:  

(Ομιλία  εκτός μικροφώνου)  

Κος ΝΤΗΝΙΑΚΟΣ:  

Γνωρίζουμε εάν άλλοι Δήμοι  έχουν πάρει αποφάσεις και ποιες; 

Πληροφοριακά γιατί  εμένα ήρθε αυτό το e-mail  και δεν, το 

διάβασα, μου θύμισε την παλαιά απόφαση που ε ίχαμε πάρει.   

ΔΗΜΑΡΧΟΣ:  

Να απαντήσω λίγο σε αυτό. Μετριούνται  στα δάκτυλα του ενός 

χεριού οι Δήμοι  που έχουν πάρει απόφαση για να δώσουν τα 

ταμειακά διαθέσιμα στην Τράπεζα της Ελλάδας.  

 Η ΚΕΔΕ  με σχεδόν ομόφωνη απόφαση πήρε απόφαση να  

μη δοθούν και να καλέσει τους  Δήμους στις 12/10, μας ήρθε 

έγγραφο από την  ΚΕΔΕ,  που ζητάει από τα Δημοτικά Συμβούλια 

να  πάρουν και αποφάσεις σε αυτή την κατεύθυνση  και εδώ 

εντάσσεται και η δική μας  απόφαση. Δηλαδή  ήδη δεν τα  έχουμε 

καταθέσει.  Δηλαδή μέχρι τ ις 29/9 που έληγε η ημερομηνία.  
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Όμως, εάν  θέλετε, για να επιβεβαιώσουμε και την ομόθυμη 

απόφαση  όλων των Δήμων  όλης της χώρας, γιατί  εδώ έχει  πάρα 

πολλές πλευρές, αναφέρθηκε και ο  Πάνος,  ε ίναι και άλλες 

πλευρές, κάνουμε σήμερα  το συμβούλιο, ούτως ώστε,  να 

επικυρώσει και να επιβεβαιώσει  αυτή τη θέληση της συντριπτικής 

πλειοψηφίας  των Δήμων .  

ΠΡΟΕΔΡΟΣ:  

Άλλο ερώτημα συνάδελφοι;  

ΔΗΜΑΡΧΟΣ:  

Αυτό το έγγραφο ήρθε 12/10 της ΚΕΔΕ.  

ΠΡΟΕΔΡΟΣ:  

Κύριε Μοσχονά.  

Κος ΜΟΣΧΟΝΑΣ:  

Να προσθέσω, επίσης και κάτι  άλλο που είναι  ενδεικτ ικό, στο 

έγγραφο  που έχει στείλει  προς τους Δήμους η ΚΕΔΕ,  άσχετα 

βέβαια με την άποψη  που έχουμε για τον Πρόεδρο   της ΚΕΔΕ και 

την πλειοψηφία της ΚΕΔΕ, την συνολική πολιτ ική άποψη, στην 

απάντηση την έγγραφη της Διεύθυνσης Καταθέσεων Ταμείου 

Παρακαταθηκών και τα λοιπά, λέει  ότι  δεν θα  χρηματοδοτηθούν 

άλλες δραστηριότητες από τα λεφτά αυτά της αυτοδιοίκησης. Δεν 

χρηματοδοτούνται άλλες δραστηριότητες.  

 Στο έγγραφο που έστειλε το υπουργείο Οικονομικών μιλάει 

ξεκάθαρα ότι  τα λεφτά, ότι  τα χρήματα αυτά θα πάνε για σύναψη 

βραχυχρόνιων πράξεων διαχείρισης ταμειακής ρευστότητας. Είναι 

ενδεικτ ικό δηλαδή το πώς το ένα έγγραφο με το άλλο διαφέρει ο 

σκοπός που ζητάνε τα αποθεματικά.  

ΠΡΟΕΔΡΟΣ:  
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Υπάρχει άλλο ερώτημα συνάδελφοι; Να δώσουμε τον λόγο στις 

δημοτικές παρατάξεις. Κύριε Μποζίκα.  

Κος ΜΠΟΖΙΚΑΣ:  

Καλησπέρα και από εμάς. Κοιτάξτε, αυτό το αίτημα, αυτή η 

οδηγία μάλλον του υπουργείο μας είχε ξανά απασχολήσει και σαν 

Δήμος  και σαν ΚΕΔΕ και σαν ΠΕΔΑ  Με συντριπτική πλειοψηφία 

όλα τα όργανα  της αυτοδιοίκησης έχουν πάρει αποφάσεις την 

εξής μία, να μην δοθούν τα χρήματα. Τα διαθέσιμα.  

 Αυτό δεν έχει να κάνει ούτε για το 2,5% ή το 1,75 και το 3,5 

και το 1,70, δεν έχει να κάνει με  οποιαδήποτε κακή διαχειριστική 

άποψη των Δήμων, αλλά  το κυρίαρχο όλων είναι σε αυτή  την 

περίοδο που περνάμε κάθε μέρα βγαίνουν καινούργια μέτρα και 

θα τολμήσω να πω την ορολογία σας, αντιλαϊκά μέτρα, μέτρα που 

στραγγαλίζουν τους μικρομεσαίους, τους εργαζόμενους, όλα τα 

στρώματα, την διαστρωμάτωση της κοινωνίας και το κυριότερο 

όλων είναι  ότι η διαχειριστική αρχή σε κυβερνητικό επίπεδο έχει 

πέσει στον Καιάδα της αφερεγγυότητας.  

 Τι εννοώ; Σήμερα βγαίνει  μια απόφαση, ένας νόμος, μια 

νομολογία και λέει  το Α, μετά από δυο, τρεις μέρες έρχεται μια 

άλλη απόφαση που αναιρεί την προηγούμενη και πάει λέγοντας.  

 Αυτό που με τρομάζει,  μας τρομάζει εμάς έχει να κάνει με το 

ότι  έχουμε φτάσει στο σημείο να στραγγαλίζουμε τους 

συνταξιούχους, έχουμε φτάσει στο σημείο να μην βγάζουμε 

συντάξεις των 600 ευρώ και 500 ευρώ, γιατί  να υπάρχουν 

διαθέσιμα στα σεντούκια του κράτους.  

 Την ίδια στιγμή η υπερ -φορολόγηση έχει φτάσει σε σημεία 

αυτοκτονίας  για κάποιους ανθρώπους και όλα αυτά γιατί ;   Για να 
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μαζέψουμε χρήματα να δείξουμε ότι  ε ίμαστε καλά παιδιά στην 

Ε.Ε., στο ΔΝΤ και στους εκπροσώπους εδώ με την 

κεφαλαιοποίηση στις τράπεζες και τα λοιπά.  

 Αυτοί οι  οποίοι σήμερα ευεργετούνται από όλη αυτή την 

κατάσταση οι τράπεζες είναι αυτές που σου παίρνουν και την 

περιουσία, σου παίρνουν και το σπίτ ι ,  σου παίρνουν και το κινητό 

και ακίνητό σου και την πρώτη σου κατοικ ία. Αυτοί που 

εμπνεύστηκαν τους πλειστηριασμούς τους ηλεκτρονικούς και τα 

λοιπά.  

 Εάν υπήρχε ένα ίχνος ειλικρίνειας σε όλα αυτά που 

εξαγγέλλει η κυβέρνηση στα εκάστοτε θέματα και αποφάσεις θα 

σκεφτόμασταν και θα προβληματιζόμασταν εάν θα έπρεπε να 

υποστηρίξουμε τον αγώνα της κυβέρνησης και να πούμε ότι  ναι 

παιδιά, δημόσιο είμαστε και εμείς, ας τα δώσουμε και άλλωστε 

μας βάζει και το τυρί μπροστά στην φάκα που είναι 2 τόσο, πόσο 

είπε ο Αντιδήμαρχος  και όχι 1,70 τόσο που δίνει  η Εθνική 

Ελλάδος. Η Τράπεζα εννοώ.  

 Πολύ φοβάμαι όμως ότι  αυτά τα χρήματα από την μια θα 

μπουν με τον Α κωδικό και από την άλλη, καλά δεν πειράζει,  και 

από την άλλη θα πάνε σε κάποιο άλλο κωδικό και θα το 

παρουσιάσουν στους …  

ΠΡΟΕΔΡΟΣ:  

Συνάδελφοι, μιλάει ο συνάδελφος και δεν ακούγεται.   

Κος ΜΠΟΖΙΚΑΣ:  

Στους ευεργέτες μας.  

ΣΥΜΒΟΥΛΟΣ:  

(Ομιλία  εκτός μικροφώνου)  



ΔΗΜΟΣ ΧΑΪΔΑΡΙΟΥ  

ΣΥΝΕΔΡΙΑΣΗ ΔΗΜΟΤΙΚΟΥ ΣΥΜΒΟΥΛΙΟΥ ΤΗΣ 17
Η Σ

 ΟΚΤΩΒΡΙΟΥ 2017  

42 

Κος ΜΠΟΖΙΚΑΣ:  

Δεν άκουσες και τ ι  ε ίπα. Θα είχες εκπλαγεί.  Έχω αρχίσει και 

πηγαίνω ξέρεις..  

ΣΥΜΒΟΥΛΟΣ:  

(Ομιλία  εκτός μικροφώνου)  

Κος ΜΠΟΖΙΚΑΣ:  

Κοίταξε το αριστερό μου ταμπεραμέντο εί ναι αυτό. Και ας μας 

λένε ΝΔ.  

 Λοιπόν, φινάλε. Επειδή δεν πρέπει να το κουράσουμε πολύ, 

είναι πιασιάρικο το θέμα, θα ακούσουν και οι  άλλοι πολλά, θα 

ακούσουμε και από τους άλλους συναδέλφους, εμείς δεν θα το 

ψηφίσουμε όπως δεν το ψηφίσαμε και πριν ενάμιση  χρόνο.  

ΠΡΟΕΔΡΟΣ:  

Ο κ. Ντηνιακός.   

Κος ΝΤΗΝΙΑΚΟΣ:  

Μιλώντας για τον πυρήνα του αιτήματος, γιατί  με αυτές τ ις 

ερωτήσεις που έκανα και αναφερόμενος σε ένα ευρύτερο πλαίσιο 

αγωνιστικής δράσης της ΚΕΔΕ, πέρα από κάποια στοιχεία του 

πρόχειρου αυτού σχεδίου απόφασης που βλέπουμε, εδώ υπάρχου 

δυο τ ινά.  Ότι εδώ και χρόνια, πόσω μάλλον με αυτή την πράξη 

δεν τηρείται η συνταγματικά κατοχυρωμένη, η συνταγματική 

κατοχύρωση της αυτοδιοίκησης, το αυτοδιοίκητο των Δήμων  και 

από την άλλη σε συνδυασμό με την περαιτέρω μείωση των πόρων 

των Δήμων  τα τελευταία χρόνια.  

 Πάνω στο πλαίσιο αυτό και δεδομένου ότι  πρέπει να 

αναδειχθεί σε ένα ευρύτερο κίνημα των Δήμων, ανεξαρτήτως 

τώρα κομματικής τοποθέτησης, να αναδειχθεί αυτό το θέμα, σε 
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συνδυασμό με την χρηματοδότηση και το μη αυ τοδιοίκητο των 

Δήμων  θα το ψηφίσουμε. Βλέποντας ότι  αυτό μπορεί να καταλήξει 

με αγωνιστική διάθεση από όλους σε κάτι θετικότερο.  

 Εμείς από ότι  θυμάμαι είχαμε ψηφίσει και την προηγούμενη 

φορά στο να μην δοθούν τα διαθέσιμα. Εμμένουμε. Τώρα επειδή 

θεωρητικά το κλίμα κιόλας δεν είναι στο πλαίσιο μιας 

«περήφανης», σε εισαγωγικά, διαπραγμάτευσης, όπως ήταν τότε 

και υπό την πίεση αυτή πιστεύω ότι τα θέματα αυτά θα 

αναδειχθούν και περισσότερο, ώστε ο δημότης και ο απλός 

κόσμος να ενημερωθεί περισσότερο.  

ΠΡΟΕΔΡΟΣ:  

Ο κ. Σπηλιόπουλος.  

Κος ΣΠΗΛΙΟΠΟΥΛΟΣ:  

Εγώ τότε είχα διαμορφώσει γραμμή, έτσι;  Όπως ξέρετε. Ότι είχα 

πει,  δεν υπήρχε επίσημη άποψη, είχα αρθρογραφήσει λίγο 

διάστημα νωρίτερα στον τοπικό τύπο ότι  λέω στις πράξεις 

νομοθετικού περιεχομένου σε συνθήκες δημοκρατίας εκτάκτου 

ανάγκης. Είχα αναφερθεί στον Πουλατζά και τα λοιπά.  

 Επομένως, νομίζω ότι  εάν εκείνη τη στιγμή για πολλούς και 

διάφορους λόγους, που είχαν σχέση με την κατάσταση την 

έκρυθμη και την προσπάθεια ανατροπής της κυβέρνησης της 

Αριστεράς χρειαζόταν να γίνει  κάτι  τέτοιο και με πιθανούς 

κινδύνους να ομολογήσω, σήμερα νομίζω ότι  ε ίμαστε σε μια 

κατάσταση κανονικότητας και επομένως τον απολογισμό της 

πενταετίας που θα γίνει  και με όρους εκτός από ιδεολογικούς και 

με οικονομικούς όρους, θα κάνουμε και έναν απολογισμό να 
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δούμε τ ι  χρήματα έχασε ο κάθε Δήμος  αλλά και ο συγκεκριμένος 

Δήμος  από τη διαφορά επιτοκίων.  

Το οποίο σε μια περίοδο που μετράμε τα πάντα και το τ ι  και 

το πώς, για οποιοδήποτε τομέα, είτε είναι πολιτ ισμός, αθλητισμός 

κ.τ.λ.,  νομίζω ότι  κανένας δεν μπορεί να χαρίζεται,  να χαρίζει  

χρήματα τη στιγμή που υπάρχει μια δυνατότητα με ένα άθροισμα, 

δεν ξέρω εάν είναι,  δεν αμφισβητώ αυτό που λέει  ο κ. Μοσχονάς, 

εάν είναι 2,25 ή εάν και εκεί  πέρα παίζεται ένα παιχνίδι ανάλογα 

με τους Δήμους ή 3,25 και εάν χάσαμε και εμείς μια χρονιά με 

1,10, εγώ δεν το έβαλα ζητήματα δεν είχαμε προετοιμαστεί καλά, 

λέω λοιπόν ότι  αθροιστικά στο τέλος μιας πενταετίας τα χρήματα 

είναι αρκετά.  

Μπορεί να είναι από 60.000 έως 150.000, ανάλογα με το τ ι  

και το πώς θα προκύψει,  αλλά εγώ στέκομαι σε αυτό λοιπόν ότι  

ε ίχα πάρει μια συγκεκριμένη θέση και τώρα παίρνω την ίδια και 

λέω ότι  κατά την γνώμη μου, πρέπει να δοθούν τα χρήματα μια 

και εκλείπουν και οι  λόγοι που εκείνη τη στιγμή υπήρχε και ένα 

έκρυθμό κλίμα.  

ΠΡΟΕΔΡΟΣ:  

Ευχαριστούμε τον κ. Σπηλιόπουλο. Ο κ. Δρούλιας.  

Κος ΔΡΟΥΛΙΑΣ:  

Και εμείς θα ψηφίσουμε  το ψήφισμα. Διαφωνούμε με κάποιες 

εκφράσεις όμως επί της ουσίας όσον αφορά και το αυτοδιοίκητο 

των Δήμων  αλλά και την δυνατότητα τους να επιλέγουν σε κάθε 

περίπτωση το που θα καταθέτουν τα χρήματα, νομίζω ότι  αυτό 

είναι κάτι  που κανείς δεν μπορεί να το αμφισβητήσει και δεν 

μπορεί να επιβάλει  και στους οργανισμούς τοπικής 
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αυτοδιοίκησης αλλά ακόμα και στις ΔΕΚΟ, στις ανώνυμες 

εταιρείες που το μετοχικό κεφάλαιο ανήκε στο κράτος , στο 

υπουργείο Οικονομικών, αυτή την παρέμβαση με αυτό τον τρόπο 

νομίζω ότι  ε ίναι εντελώς λανθασμένη και αντίκειται σε 

οποιαδήποτε σωστή μορφή διαχείρισης των χρημάτων.  

 Νομίζω ότι  οι  Δήμοι  θα πρέπει να είναι ελεύθεροι να 

επιλέξουν το πώς τα επενδύουν τα χρήματα, πάντα βέβαια με 

τους κανόνες και σύμφωνα με τους νόμους.  

 Όλη αυτή προσπάθεια και τότε που έγινε σε εκείνη την πολύ 

ταραχώδη περίοδο του 2015 αλλά και σήμερα νομίζω ότι  ε ίναι 

εντελώς ενάντια στην επιλογή και της αυτοδιοίκησης που εμείς 

επιθυμούμε.  Σε αυτό νομίζω ότι  συμφωνούμε οι περισσότεροι.  Οι 

Δήμοι, κάποια στιγμή, θα πρέπει να έχουν και οικονομική 

αυτοτέλεια, θα πρέπει να έχουν μεγαλύτερους βαθμούς 

ελευθερίας και απεξάρτησης από την κεντρική διοίκηση και 

σίγουρα όλες αυτές οι προσπάθειες νομίζω  ότι κινούνται προς την 

αντίθετη κατεύθυνση και εμάς μας βρίσκουν αντίθετους.  

 Έτσι λοιπόν παρά τ ις κάποιες λεκτικές την φραστικές 

διαφωνίες που έχουμε με το κείμενο εμείς θα το ψηφίσουμε.  

ΠΡΟΕΔΡΟΣ:  

Ευχαριστούμε τον κ. Δρούλια. Κύριε Ασπρογέρακα.  

Κος ΑΣΠΡΟΓΕΡΑΚΑΣ:  

Κύριε Πρόεδρε, νομίζω είχε ξανατεθεί το θέμα αυτό  πριν κανένα 

χρόνο, εάν θυμάμαι, που έμπαινε το θέμα σε ποια τράπεζα θα 

πάνε τα διαθέσιμα του Δήμου .   

Εγώ θα από χαριτολογώντας, δύο, τρία πράγματα.  Ήδη 

βγαίνουμε στις αγορές με πανηγυρισμούς, ήδη  τα λεφτά θα μας 



ΔΗΜΟΣ ΧΑΪΔΑΡΙΟΥ  

ΣΥΝΕΔΡΙΑΣΗ ΔΗΜΟΤΙΚΟΥ ΣΥΜΒΟΥΛΙΟΥ ΤΗΣ 17
Η Σ

 ΟΚΤΩΒΡΙΟΥ 2017  

46 

περισσεύουν, οπότε έτσι όπως μπαίνει τώρα το θέμα εδώ, 

καταρχήν και μόνο ότι  αυτά τα λεφτά μιλάει για την διαχείριση του 

δημόσιου χρέους, εμένα με βρίσκει αντίθετο μόνο από αυτό το 

γεγονός. Το παρακάτω αποτελεί το τυρί στην φάκα ότι  οι  

αποδώσεις είναι ελκυστικές, μου θυμίζει  δηλαδή τους διαφημιστές 

της Vodafone ή της Wind γιατί  πρέπει να φύγουμε από την τάδε 

εταιρεία και να πάμε στην τάδε.  

Κλείνοντας για να μιλήσω σοβαρά, έχω μιλήσει και στο 

παρελθόν και θα το ξαναπώ και τώρα, επειδή οι αρχαιολόγοι της 

Τοπικής Αυτοδιοίκησης στο μέλλον θα μιλήσουν γι ’  αυτό το 

θάψιμο, το οποίο γίνεται της δήθεν αυτονομίας, δεν μιλάμε τώρα 

για άμεση δημοκρατία και τα λοιπά, της δήθεν αυτονομίας της 

αυτοδιοίκησης, όταν θεσμοθετημένοι πόροι ακόμα από το ΄80 με 

τον νόμο του Τσοβόλα δεν ήρθαν ποτέ στον Δήμο  μέχρι σήμερα, 

τουλάχιστον αποτελεί πρόκληση αυτό το να μας ζητάνε γιατί  θα 

έχουμε ένα επιτόκιο 3,15, ας πούμε και θα μπορούμε σε σχέση με 

τ ις εμπορικές τράπεζες, ήδη εδώ φαίνεται και μια διάθεση 

αντίθεσης της Τράπεζας της Ελλάδος με τ ις δήθεν εμπορικές 

τράπεζες που είναι κακές ενώ αυτή είναι η καλή.  

Λοιπόν, τ ίποτα άλλο με αυτά τα δεδομένα.  

ΠΡΟΕΔΡΟΣ:  

Ευχαριστούμε τον κ. Ασπρογέρακα. Ο κ. Φουρλής.  

Κος ΦΟΥΡΛΗΣ:  

Διαβάζοντας πέρα από το τυρί στην φάκα που λέει ο κύρ ιος εδώ 

πέρα ο δικηγόρος, βλέπω ότι επισύρει λέει  προβλεπόμενες από 

τ ις κείμενες διατάξεις και κυρώσεις από τα αρμόδια όργανα. 
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Όποιος δεν συμφωνεί προς τ ις υποδείξεις. Μέσα στα άλλα βάζουν 

και αυτό.  

 Βέβαια και δεν συμφωνούμε. Δεν θα δοθούν τα χρήματα. 

Υπάρχει οικονομική αυτοτέλεια. Όλα αυτά, δηλαδή δεν βάλαμε 

μυαλό; Πόσες φορές να το κάνουμε; Το κάναμε μια φορά τότε, 

έφτασε στα όρια να μην πούμε. Το ξανά κάνουνε και δεύτερη 

φορά; Αρνηθήκαμε τότε, θα αρνηθούμε και τώρα και να μην το 

επαναλαμβάνουμε. ‘Το δις  εξαμαρτείν ουκ ανδρός σοφού’. Πρέπει 

να το καταλάβουμε.  

ΠΡΟΕΔΡΟΣ:  

Υπάρχουν άλλοι συνάδελφοι που θα ήθελαν να μιλήσουν για το 

θέμα; Ο κ. Τσατσαμπάς. Άλλος; κύριε Τσατσαμπά.  

Κος ΤΣΑΤΣΑΜΠΑΣ:  

Είναι ένα ωραίο θέμα και ανέξοδο αγωνιστικά να πούμε ότι  

διαφωνούμε στις επιταγές της κυβέρνησης και φαντάζομαι ότι  

αρέσει εδώ και στην αίθουσα του Δημοτικού Συμβουλίου, θα 

αρέσει και στην κοινωνία, το λέμε και καθαρίζουμε και 

συμφωνούμε και εμείς σαν παράταξη και το λέμε και εμείς.  

Ωστόσο θέτω έναν απλό προβληματισμό που καλό είναι να 

μας απασχολεί.  Αρνούμαστε λοιπόν να δώσουμε τα αποθεματικά 

μας. Αυτό σημαίνει  ότι  η κυβέρνηση δεν μπορεί να υπηρετήσει 

τους στόχους. Αυτό σημαίνει  …  

ΠΡΟΕΔΡΟΣ:  

Δημήτρη συγνώμη. Κώστα λίγο το μικρόφωνο.  

Κος ΤΣΑΤΣΑΜΠΑΣ:  

Αυτό σημαίνει  ότι  οι  δανειστές  

ΣΥΜΒΟΥΛΟΣ:  
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(Ομιλία  εκτός μικροφώνου)  

ΠΡΟΕΔΡΟΣ:  

Υπάρχει ένα θέμα εδώ με το σχολείο. Κύριε Τσατσαμπά.  

Κος ΤΣΑΤΣΑΜΠΑΣ:  

Αυτό λοιπόν σημαίνει  ότι  οι  δανειστές θα αρνηθούν να συνεχίσουν  

τον δανεισμό τους. Αυτό σημαίνει  ότι  το κράτος δεν θα έχει 

χρήματα προκειμένου να αποδώσει στους Δήμους. Αυτό σημαίνει  

ότι  τα ανεξόφλητα και οι  επιχορηγήσεις που δίνονται ότι  δεν θα 

έρχονται.  Και αυτό σημαίνει  ότι  δεν θα μπορούμε να πληρώσουμε 

τ ις υποχρεώσεις μας.  

 Είναι ένας φαύλος κύκλος ο οποίος και αυτός πρέπει να μας 

απασχολεί γιατί  ε ίναι μια πραγματικότητα. Ωστόσο δεν σημαίνει  

ότι  αλλάζει ούτε την θέση μας ούτε την άποψή μας ούτε την ψήφο 

μας, ωστόσο όμως είναι ζητήματα που νομίζω ότι  πρέπει να μας 

απασχολούν γιατί  έτσι θα γίνουμε περισσότερο ώριμοι και 

περισσότερο χρήσιμοι.   

ΠΡΟΕΔΡΟΣ:  

Κατά πλειοψηφία λοιπόν  συνάδελφοι.  

ΕΓΚΡΙΝΕΤΑΙ ΚΑΤΑ ΠΛΕΙΟΨΗΦΙΑ  

………………….  

 

ΠΡΟΕΔΡΟΣ:  

Επειδή λείπει ο αντιδήμαρχος  να αφήσουμε τ ις εκδηλώσεις που 

έχουμε για το τέλος προ ημερησίας. Να πάμε στην ημερήσια 

διάταξη.  

Θέμα 1ο  :  

Πρόταση ψηφίσματος για την καταδίκη  
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 της δολοφονικής επίθεσης της Χρυσής Αυγής  

εναντίον μεταναστών στον Ασπρόπυργο.  

 

ΠΡΟΕΔΡΟΣ:  

Έχετε πάρει το ψήφισμα νομίζω. Θα το διαβάσω κιόλας.  

 

ΨΗΦΙΣΜΑ 

   

Το Δημοτικό Συμβούλιο  του Χαϊδαρίου καταγγέλλει την νέα 

δολοφονική επίθεση  των εγκληματιών ναζιστών της Χρυσής 

Αυγής σε βάρος μεταναστών εργατών στην περιοχή του 

Ασπροπύργου.  

 Αποδεικνύεται από την ενέργεια αυτή η θρασυδειλία και το 

μίσος των Χρυσαυγιτών που επιτ ίθεται κατά Ελλήνων και ξένων 

εργατών που παλεύουν καθημερινά για το μεροκάματο ενώ 

κάνουν πλάτες στα αφεντικά.  

 Η κυβέρνηση έχει σοβαρή ευθύνη για αυτή την εξέλιξη, γιατί  

υπάρχει κωλυσιεργία της δίκης και για το γεγονός ότι  συμμορίες 

των φασιστών δρουν ανενόχλητοι  στον Ασπρόπυργο και την 

ευρύτερη περιοχή.  

 Πρέπει άμεσα να εντοπίσει και να συλλάβει τους δράστες 

της επίθεσης και τους εγκληματίες καθοδηγητές τους.  

 Καλούμε το λαό της πόλης μας να καταδικάσει τέτοιες 

ενέργειες και να απομονώσει τη Χρυσή Αυγή και όσους την 

θρέφουν.  
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 Υπάρχει κάποιο ερώτημα συνάδελφοι; Να πάρουν το λόγο οι 

δημοτικές παρατάξεις. Κύριε Μποζίκα.   

Κος ΜΠΟΖΙΚΑΣ:  

Κοιτάξτε, σε ένα τέτοιο ψήφισμα τ ι  λόγο να πάρουμε και τ ι  να 

πούμε, θα επαναλαμβάνουμε τα γνωστά και τα δέοντα κάθε φορά.  

 Σίγουρα όλοι έχουμε τ ις ευθύνες μας σε αυτό το κομμάτι και 

φυσικά  η άκρη της πυραμίδας, η κορυφή της πυραμίδας 

εκφράζεται μέσα από αυτή την οργάνωση, από αυτό το 

συνονθύλευμα  της Χρυσής Αυγής που δεν θέλω να μακρηγορήσω, 

δεν θέλω να μπούμε σε διαδικασίες ανάλυσης τ ι  ε ίναι η Χρυσή 

Αυγή και τ ι  ε ίναι η οποιαδήποτε Αυγή.  

Στο ψήφισμα είμαστε πάρα πολύ αυστηροί με την κυβέρνηση  

λίγο, σαν να φαίνεται ότι  την υποθάλπει και πιστεύω ότι αυτές οι 

λέξεις την αδικούν. Ναι, έχει  τ ις ευθύνες για την καθυστέρηση της 

δίκης, ναι αλλά ότι  δεν ξέρω, δεν ξέρω, δείτε το, δείτε το, ότι  δεν 

θέλει να εντοπίσει τους φονιάδες, τους δράστες αυτούς, οι  οποίοι 

τους έπιασε τους συγκεκριμένους.  

Εμείς θα ψηφίσουμε το ψήφισμα, δεν το αρνιόμαστε και 

είμαστε υπέρ τους ψηφίσματος αυτού. Καταδικάζουμε κάθε μορφή 

βίας από όπου και εάν προέρχεται και ιδιαίτερα από την 

περίπτωση και την δράση που ιστορικά αυτά τα τελευταία χρόνια 

έχει στην κοινωνία μας η Χρυσή Αυγή.  

Μέχρι εκεί .   

ΠΡΟΕΔΡΟΣ:  

Ευχαριστούμε τον κ. Μποζίκα. Ο κ. Ντηνιακός.  

Κος ΝΤΗΝΙΑΚΟΣ:  
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Θα το ψηφίσουμε και εμείς. Περιέργως είναι λιτό και είναι 

ευχάριστο αυτό. Να συνεχίσετε έτσι.  Και δεν έχει πολλές 

αναφορές έτσι ευρύτερες. Ως προς την στόχευση την 

κυβερνητική, εγώ θα αντικαθιστούσα το θέμα της ή θα το ανέφερα 

πιο ήπια το θέμα της δίκης και επειδή ακριβώς αφορά και την 

ευρύτερη περιοχή και αναδείχθηκε το θάμα, της υποστελέχωσης 

των αστυνομικών τμημάτων. Λέω κυβέρνησης που υπάρχει και 

στον Ασπρόπυργο και στην ευρύτερη περιοχή 

συμπεριλαμβανομένων όλων των προαστίων της Δυτικής Αθήνας. 

Δηλαδή μια τέτοια αναφορά θα πρότεινα. Εν πάση περιπτώσει,  

ε ίναι κάθε περίπτωση το ψηφίζουμε.  

ΠΡΟΕΔΡΟΣ:  

Ευχαριστούμε τον κ. Ντηνιακό. Ο κ. Σπηλιόπουλος.  

Κος ΣΠΗΛΙΟΠΟΥΛΟΣ:  

Εγώ θέλω να πω ότι την ανακοίνωση του γραφείου τύπου του 

ΚΚΕ που βγήκε στις 8 του μήνα, ακριβώς ούτε ένα κόμμα, ούτε 

ένα και ούτε ένα συν –πλην και τα λοιπά, δεν μπορώ να την 

ψηφίσω, πολύ περισσότερο θα έλεγα ότι  …  

ΠΡΟΕΔΡΟΣ:  

Έχετε λάθος άποψη. Το ΚΚΕ υποστηρίζει  την δημοτική αρχή …  

Κος ΣΠΗΛΙΟΠΟΥΛΟΣ:  

Μισό λεπτό.  

ΠΡΟΕΔΡΟΣ:  

Εντάξει,  πλάκα κάνουμε.  

Κος ΣΠΗΛΙΟΠΟΥΛΟΣ:  

Χρησιμοποιώ την φρασεολογία που χρησιμοποίησε ο 

Καραγιάννης και τα λοιπά, χωρίς τα κοσμητικά επίθετα.  
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 Θα έλεγα λοιπόν ότι  δεν λέω, δεν μπαίνω εγ ώ στην 

διαδικασία εάν είναι προκλητικό ή όχι,  το να έρχεται ακριβώς το 

κείμενο αυτούσιο του, δεν είναι κακό, απλώς λέω για να έχουμε 

όλοι επίγνωση, του Γραφείου Τύπου του ΚΚΕ που βγήκε εκείνη 

την ημέρα. Ούτε καν οι επόμενες ανακοινώσεις εάν βγήκαν για τ ις 

επόμενες μέρες.  

 Εγώ λέω ότι ε ίναι πρόβλημα να ψηφίζεται ένα κείμενο 

τέτοιου χαρακτήρα την στιγμή που η επέλαση της ακροδεξιάς με 

τα κουστούμια από την Αυστρία είναι σαφής, γιατί  από τότε μέχρι 

τώρα έχουν μεσολαβήσει πράγματα, στην Γερμανία έχουμε τα 

αποτελέσματα των εκλογών και πολύ περισσότερο που στην 

Ελλάδα και αυτό για να αναφερθώ και σε έναν σχολιασμό που 

έγινε το τ ι  εκπροσωπεί ο καθένας, εκπροσωπούμε κόμματα, 

παρατάξεις, κινήματα ανθρώπων οι οποίοι έχουν μια ιστορία και 

στο αντιφασιστικό και στο οικολογικό κίνημα, ανεξαρτήτως τ ι  και 

πως ψηφίζουν και αυτό καθιστά την ιδιαιτερότητα που μπορεί να 

έχει μια παράταξη ή όχι.  

 Τώρα για το συγκεκριμένο ζήτημα λοιπόν, εμείς θεωρούμε 

υποχρέωσή μας, όπως κάναμε και όλο το προηγούμενο χρονικό 

διάστημα, σε ότι  ε ίναι αντιφασιστικού χαρακτήρα να επενδύουμε 

σε μια κοινή δράση, χωρίς να χαμηλώνουμε τους τόνους της 

κριτ ικής για ζητήματα ή παραλείψεις αλλά σε καμία περίπτωση 

στο παιχνίδι αυτό που γίνεται,  δηλαδή θα μπορούσε να έχει και 

τ ίτλο άλλη μια ανακοίνωση που να λέει  ενάντια στην κυβέρνηση 

υπάρχουν καλοθελητές ένθεν και ένθεν πολιτ ικού χρώματος και 

από το ΚΚΕ και από άλλους χώρους και τα λοιπά. Εντάξει είναι 

μια τακτική που μπορεί να ακολουθηθεί και ο καθένας κρίνεται γι ’  
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αυτό και θα απολογηθεί και θα εξηγήσει στα π λαίσια του 

ανεξάρτητου χαρακτήρα που έχει ο καθένας το τ ι  και το πώς.  

 Αυτό λέω, γιατί  ακριβώς επειδή εμένα μου αρέσει τα 

πράγματα να τα λέω με το όνομά τους, θα πρέπει και να ξέρει και 

ο καθένας τ ι  ψηφίζει  την σημερινή εποχή. Το ΚΚΕ ξέρει τ ι  ψηφίζει  

εδώ μέσα, έστω και στις διαφορετικές απόψεις που μπορεί να 

έχουν και προσωπικά χαρακτηριστικά πολλές φορές και τα λοιπά, 

αυτό είναι θεμιτό και αποδεκτό, εγώ λέω λοιπόν ότι  και σε 

επίπεδο πολιτ ικών παρατάξεων για ένα τέτοιο σοβαρό ζήτημα, 

που εδώ δώσαμε μια μάχη ενωτική και για το ζήτημα των 

προσφύγων και για την στάση απέναντι στην ακροδεξιά, νομίζω 

ότι  έχει  πρώτη ευθύνη για τον τρόπο που κατεβάζει αυτό το 

κείμενο και η  δημοτική αρχή αλλά και οι  υπόλοιποι που θα το 

στηρίξουν.  

 Αυτά.  

ΠΡΟΕΔΡΟΣ:  

Ο κ. Ασπρογέρακας. Συγνώμη, ο κ. Δρούλιας. Συγνώμη.  

Κος ΔΡΟΥΛΙΑΣ:  

Νομίζω δεν χρειάζεται να επαναλαμβανόμαστε. Εμείς ψηφίζουμε 

το ψήφισμα. Μια παρατήρηση μόνο. Είναι κρίμα που δεν θα είναι 

ομόφωνο. Εγώ θεωρώ ότι ε ίναι προσεκτικό και η μικρή αναφορά 

που κάνει στην ευθύνη της κυβέρνησης για την κωλυσιεργία της 

διοίκησης νομίζω δεν είναι τόσο καυστική και απαγορευτική για 

να ψηφιστεί ακόμα και από την παράταξη του Θοδωρή. Δεν ξέρω 

εάν με μια άλλη διατύπωση θα ψηφιζόταν, πάντως θεωρώ ότι 

γενικά είναι από τ ις λίγες φορές που ένα ψήφισμα της δημοτικής 

αρχής είναι τόσο στρογγυλό θα το έλεγα, για μένα είναι 
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αντικειμενική η ευθύνη για την εξέλιξη της δίκης και το γεγονός 

ότι  έχει  παρέλθει το 18μηνο και είναι έξω οι αποδεδειγμένα 

ένοχοι,  επομένως αυτή η απλή αναφορά νομίζω δεν θα έπρ επε να 

ενοχλεί και πραγματικά νομίζω είναι κρίμα που δεν θα είναι 

ομόφωνο τα ψήφισμα.  

ΠΡΟΕΔΡΟΣ:  

Ευχαριστούμε τον κ. Δρούλια. Κύριε Ασπρογέρακα.  

Κος ΑΣΠΡΟΓΕΡΑΚΑΣ:  

Εγώ δυο κουβέντες θα πω μόνο. Το εάν υπάρχουν ευθύνες της 

κυβέρνησης ή όχι δεν θα σταθώ εκεί .  Η ουσία και το περιεχόμενο 

με ενδιαφέρει αυτού του ψηφίσματος, αυτής της διαμαρτυρίας και 

μόνο μια φράση θα πω. Ότι δεν μπορεί να χωνέψει το 

συγκεκριμένο σύστημα το ξερνάει και στην συγκεκριμένη 

περίπτωση το ξερνάει με μια Χρυσή Αυγή στην χώρα μας.  

ΠΡΟΕΔΡΟΣ:  

Ευχαριστούμε τον κ. Ασπρογέρακα, ο κ. Φουρλής.  

Κος ΦΟΥΡΛΗΣ:  

Συμφωνώ με το ψήφισμα. Εκεί που διαφωνώ δεν νομίζω ότι  η 

κυβέρνηση … είναι πράγματι μια αντικειμενική ευθύνη, ξέρουμε 

πως είναι η δικαιοσύνη και δεν νομίζω ότι  υπάρχει πρόθεση σε 

αυτό. Καταδικάζω λοιπόν και ψηφίζω κατά κάθε μορφή βίας.  

ΠΡΟΕΔΡΟΣ:  

Υπάρχει άλλος συνάδελφος  που θα ήθελε να πει;  Ο κ. Κουβαράς.  

Κος ΚΟΥΒΑΡΑΣ:  

Εγώ θα ήθελα να ρωτήσω, υπάρχει κάποιος που αισθάνεται ότι  

πρέπει να κάνει αυτοκριτ ική επειδή πριν από αρκετούς μήνες 

σερνόταν στα δικαστήρια ο κομμουνιστής Δήμαρχος  της Πάτρας 
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γιατί  ε ίχε κάνει το αυτονόητο, είχε αρνηθεί να δώσει προεκλογικά 

διευκολύνσεις στην Χρυσή Αυγή; Σερνόταν στα δικαστήρια και 

έβγαιναν κυβερνητικοί παράγοντες και τον κάκιζαν δημοσίως γι ’  

αυτό.  

Υπάρχει  κάποιος που θα αισθανθεί την ανάγκη να κάνει 

αυτοκριτ ική επειδή όταν πριν από λίγους μήνες γίνονταν τα 

επεισόδια στο Πέραμα, που είχαν μπουκάρει Χρυσαυγίτες και 

κτύπαγαν καθηγητές και οτιδήποτε, έβγαινε ο αρμόδιος υπουργός 

και μίλαγε για εξωσχολικούς αρνούμενος να τους χαρακτηρίσει 

όπως έπρεπε να τους χαρακτηρίσει,  φασίστες της Χρυσής Αυγής;  

Υπάρχει κάποιος ο οποίος θα αισθανθεί την ανάγκη  να 

κάνει αυτοκριτ ική επειδή πριν από ένα χρόνο τα κυβερνητικά 

στελέχη χαριεντίζονταν στο Καστελόριζο με τους βουλευτ ές της 

Χρυσής Αυγής αναγορεύοντάς τους σε ισότιμους συνομιλητές και 

προασπιστές των δικαίων της πατρίδας μας και που το ίδιο το 

έκαναν πριν από λίγες μέρες στην στρατιωτική άσκηση που έγινε 

στο Αιγαίο;  

Υπάρχει κάποιος που να αισθανθεί την ανάγκη να κάνει 

αυτοκριτ ική όπου πριν από λίγες μέρες έβγαινε και ταύτιζε την 

εντελώς διαφορετική θέση του ΚΚΕ από της Χρυσής Αυγής για το 

νομοσχέδιο για τον προσδιορισμό των δυο φύλων, σιγοντάροντας 

τ ις λογικές των ολοκληρωτικών και δημοκρατικών δυνάμεων;  

Υπάρχει κάποιος ο οποίος, το λέω αυτό επειδή είπε και ο 

Θοδωρής ότι  ανεβαίνει  η ακροδεξιά, ο οποίος θα αναγκαστεί να 

κάνει αυτοκριτ ική γιατί  επιχειρεί επικαλούμενος την άνοδο της 

ακροδεξιάς να θέσει στον κόσμο την ψευδαίσθηση ότι  η 

αντιπαράθεση είναι μεταξύ ακροδεξιάς και δημοκρατικού τόξου 
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ενώ στην ουσία είναι υπερασπιστές τούτου του συστήματος και 

αυτοί που το αντιπαλεύουν;  

ΠΡΟΕΔΡΟΣ:  

Λοιπόν, συνάδελφοι περνάει το κείμενο κατά πλεοψηφία. 

Καταψηφίζουν οι Πολίτες σε Δράση.  

ΕΓΚΡΙΝΕΤΑΙ ΚΑΤΑ ΠΛΕΙΟΨΗΦΙΑ  

……………….  

 

ΠΡΟΕΔΡΟΣ:  

Πάμε στο δεύτερο θέμα της ημερήσιας διάταξης.  

 

Θέμα 2ο  :  

Λήψη κανονιστικής απόφασης για τον καθορισμό τελών  

καθαριότητας και φωτισμού του έτους 2018.  

 

ΠΡΟΕΔΡΟΣ:  

Έως το οκτώ συνάδελφοι είναι για τα τέλη. Την εισήγηση θα κάνει 

ο συνάδελφος  ο Μοσχονάς και να  προχωρήσουμε.  

Κος ΜΟΣΧΟΝΑΣ:  

Τώρα το είπε και ο Πρόεδρος, μέχρι το 8 ουσιαστικά είναι ενιαία η 

συζήτηση.  

 Να πω ότι γενικά, φαίνεται άλλωστε και στο εισηγητικό με τα 

νούμερα, παρατηρείται μια, δεν θα το πω κόπωση έτσι στον 

κόσμο, να ανταποκρίνεται πλέον μέσα από τους λογαριασμούς 

της Δ.Ε.Η. στις πληρωμές των ανταποδοτικό τελών.  

 Αυτό δεν είναι τωρινό φαινόμενο και πέρυσι και πρόπερσι 

υπήρχε. Εμείς παρόλο που αλλά υπάρχει αυτή η κατάσταση που 
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συνεχώς μειώνονται οι  δυνατότητες των νοικοκυριών να 

αντεπεξέρχονται στην πληρωμή των αποδοτικών τρελών, 

συνεχίζουμε τη διαδικασία μειωμένων συντελεστών  που έχουμε 

και τα προηγούμενα δύο χρόνια και μειωμένων τ ιμών ανά 

τετραγωνικό μέτρο. Μέχρι 90 τετραγωνικά, νέες επιχειρήσεις και 

τα λοιπά.  

 Είναι δηλαδή η ίδια τα δημοτικά τέλη και η κανονιστική 

απόφαση για τα τέλη καθαριότητας και όλους τους χώρους εκτός 

τους ηλεκτροδοτούμενους που υπάρχει μια πολύ μικρή αύξηση, η 

οποία στοχεύει κυρίως στις μεγάλες επιφάνειες.  

 Τέλος η διαφορά που υπάρχει,  δεν είναι μεγάλη, η διαφορά 

που υπάρχει σε σχέση με πέρυσι είναι ότι  στα ΑΤΜ ανεβαίνει  

κατά 100 ευρώ των τραπεζών, ανεβαίνει  κατά 100 ευρώ το 

τετραγωνικό η κατάληψη.  

 Δεν ξέρω τώρα γενικά εάν χρειάζεται να πούμε κάτι άλλο. 

Νομίζω ότι  έχουμε πει πράγματα και από την, δηλαδή έρχεται σαν  

συνέχεια κυρίως και της περσινής συζήτησης το θέμα αυτό. 

Γίνεται μια προσπάθεια τακτοποιώντας κάποια, με τα μηχανήματα 

καθαριότητας, τον διαγωνισμό, με την διαδικασία της πληρωμής 

κάποιων αποφάσεων δικαστικών, όλα αυτά, γίνεται μια 

προσπάθεια να μειωθούν οι συντελεστές από τον προϋπολογισμό 

του ΄19 και ελπίζουμε ότι  εάν δεν υπάρχουν κάποια άλλα 

γεγονότα που θα μας βγάλουν εκτός στόχου, όπως η μειωμένη 

κρατική χρηματοδότηση και,  και,  νομίζω ότι  θα μπορέσουμε να τα 

καταφέρουμε.  

ΠΡΟΕΔΡΟΣ:  

Ερωτήσεις. Κύριε Δρούλια.  
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Κος ΔΡΟΥΛΙΑΣ:  

Ερώτηση. Εάν κατάλαβα καλά αντιδήμαρχε, είπες ότι  υπάρχει μια 

μικρή αύξηση  στις μεγάλες επιφάνειες ή σε όλους;  

Κος ΜΟΣΧΟΝΑΣ:  

(Ομιλία  εκτός μικροφώνου)  

Κος ΚΑΡΑΤΖΑΦΕΡΗΣ:  

Μια διευκρίνιση. Είπες ότι  υπάρχει μια κόπωση στην πληρωμή 

των δημοτικών τελών ή προέρχεται από την συνολική κόπωση για 

τον λογαριασμό; Δηλαδή δεν πληρώνουν τον λογαριασμό; Επειδή 

ειπώθηκε κάπως.   

Κος ΜΟΣΧΟΝΑΣ:  

Είναι πολλοί περισσότεροι πλέον οι οφειλέτες που προχωρήσουν 

σε ρυθμίσεις και τα λοιπά και ως γνωστό αυτό έχ ει επίπτωση στα 

ανταποδοτικά.  

 Τώρα στο άλλο είναι τρία λεπτά, δηλαδή ..  

ΣΥΜΒΟΥΛΟΣ:  

(Ομιλία  εκτός μικροφώνου)  

Κος ΜΟΣΧΟΝΑΣ:  

Το τετραγωνικό τον χρόνο. Δηλαδή σε ένα σπίτ ι  100 

τετραγωνικών μιλάμε για 3 ευρώ τον χρόνο. Ουσιαστικά δηλαδή 

στα 90 τετραγωνικά αντί  για 136 ευρώ, είναι 133 η μείωση που 

μπορεί να πάρει κάποιος.  Αλλά στους μεγάλους χώρους, σούπερ 

μάρκετ,…  

ΣΥΜΒΟΥΛΟΣ:  

(Ομιλία  εκτός μικροφώνου)   

Κος ΜΟΣΧΟΝΑΣ:  
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Εάν δούμε στον πίνακα των εσόδων, ο προϋπολογισμός του ΄18 

είναι χαμηλότερος από τον προϋπολογ ισμό του ΄16 στα 

ανταποδοτικά. Και προσπαθούμε να φτάσουμε λίγο στα επίπεδα 

που θα κλείσουμε στο ΄17, δηλαδή υπολογίζουμε ότι  θα κλείσει 

στα 4.840, πιστεύουμε ότι  κάπου εκεί θα κλείσει και το ΄18. 

Δηλαδή προσπαθούμε να μην πέσουμε άλλο με αυτή την έννοια.  

ΠΡΟΕΔΡΟΣ:  

Άλλο ερώτημα συνάδελφοι; Εάν δεν υπάρχει να δώσουμε τον 

λόγο στις δημοτικές παρατάξεις.  Ο κ. Μποζίκας.  

Κος ΜΠΟΖΙΚΑΣ:  

Εμείς τοποθετηθήκαμε και στην Οικονομική Επιτροπή. Η γενική 

κατάσταση είναι αυτή που την ξέρουμε όλοι και βιώνουμε. Οι 

πρώτοι που βάλλονται σε αυτές τ ις περιπτώσεις είναι οι  ΟΤΑ Α΄ 

βαθμού, που είναι σε ευθεία γραμμή και σε απευθείας 

επικοινωνία με τους δημότες, με τους φορολογούμενους και 

δυστυχώς όσο η δύναμη η οικονομική και η αγοραστική 

εξαντλείται και μειώνεται από τους δημότες μας και από τους 

πολίτες μας, θα αντιμετωπίζουμε αυτά τα προβλήματα και θα 

υπάρχει αυτή η κόπωση και στο ταμείο μας, θα μεταφέρεται από 

τους καταναλωτές στα ταμεία μας, σε ότι  έχει  να κάνει με τα 

ανταποδοτικά.  

 Τοποθετηθήκαμε και είπαμε ότι  σεβόμαστε την όλη 

προσπάθεια επειδή είδαμε ότι  ε ίναι τα νούμερα ρεαλιστικά. Είπα 

και κάτι  πιο extreme εγώ, είπα ότι  θα μπορούσαν να ήταν και 

διαφορετικά τα νούμερα σήμερα αλλά αυτό που χαιρετίζουμε είναι 

η ειλικρινής σύνταξη και παρουσίαση της έκθεσης.  



ΔΗΜΟΣ ΧΑΪΔΑΡΙΟΥ  

ΣΥΝΕΔΡΙΑΣΗ ΔΗΜΟΤΙΚΟΥ ΣΥΜΒΟΥΛΙΟΥ ΤΗΣ 17
Η Σ

 ΟΚΤΩΒΡΙΟΥ 2017  

60 

Ξέρουν πολλοί  από εδώ μέσα, που έχουν διατελέσει και 

έχουν διαχειριστεί  τέτοια νούμερα από θέσεις ευθύνης, ότι  η 

λογιστική είναι το πεδίο του γράφουμε ότι  θέλουμε και τα 

προσθέτουμε όπως θέλουμε.  

Γι΄ αυτό τον λόγο όλοι στην Οικονομική Επιτροπή είπαμε ότι  

θα το ψηφίσουμε. Δεν έχω να πω τίποτα άλλο Πρόεδρε .   

ΠΡΟΕΔΡΟΣ:  

Ευχαριστούμε τον κ. Μποζίκα. Ο κ. Ντηνιακός.   

Κος ΝΤΗΝΙΑΚΟΣ:  

Είχα μια επιφύλαξη. Μετά βρέθηκα λίγο, έκανα και εγώ κάποιους 

υπολογισμούς σε σχέση με την αύξηση αυτή. Όντως να 

καταγραφεί κιόλας, προκύπτει ότ ι  στα αδύνατα, στα μικρά σπίτ ια 

περισσότερο δεν τα αγγίζει ,  δηλαδή υπάρχει μια επιβάρυνση, 

όπως είπαμε σε σούπερ μάρκετ, σε εταιρείες με μεγάλους 

στεγασμένους χώρους, οπότε θα το ψηφίσουμε εξ ολοκλήρου.  

ΠΡΟΕΔΡΟΣ:  

Ευχαριστούμε τον κ. Ντηνιακό. Ο κ. Σπηλιόπ ουλος.  

Κος ΣΠΗΛΙΟΠΟΥΛΟΣ:  

Το ΄14, όταν καταψηφίζαμε το 1,69 και από τότε έχουμε κάνει 

περίπου 25 ή 27 αναρτήσεις σχετικά με το θέμα των 

ανταποδοτικών τελών, των σκουπιδιών και για το όλο θέμα, 

λέγαμε, είχα και εγώ προσωπικά μια επιφύλαξη μήπως με το που 

ανέλαβε η καινούργια δημοτική αρχή ήμασταν λίγο, ας πούμε, 

υπερβολικοί.   

 Τότε βέβαια, από τότε κουβεντιάσαμε πάρα πολλές φορές 

για το εναλλακτικό σχέδιο που έπρεπε να υπάρχει για τα 

σκουπίδια που αυτό δεν έχει σχέση ούτε με τον ιμπεριαλισμό ούτε 
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με την γενικότερη πολιτ ική κατάσταση, έχει να κάνει σχέση με ένα 

αίτημα, το οποίο όλοι όταν πηγαίνουμε, δεν αμφισβητώ ούτε για 

την πλειοψηφία, σε εκδηλώσεις τύπου Οικόπολις, γιατί  την 

κλιματική αλλαγή όλοι χειροκροτούμε  και λέμε για τ ις καλές 

προσπάθειες που γίνονται  και για την προσπάθεια που πρέπει 

και η χώρα μας και τα λοιπά και τα λοιπά.  

 Όταν ερχόμαστε όμως στο δια ταύτα, ο καθένας κρίνεται για 

το τ ι  έχει  κάνει στην διάρκεια των ετών που έχουν περάσει.   

 Εγώ λοιπόν λέω ότι  εμείς σαν ‘Πολίτες σε Δράση’  

συμβάλλαμε  στην αρχή στον εθελοντικό καθαρισμό το πρώτο 

χρονικό διάστημα, παρότι ήταν έξω από την λογική μας, είπαμε 

τότε ότι  το κάνουμε γιατί  ε ίναι μια ευκαιρία να επικοινωνήσουμε 

με τον κόσμο και ελπίζουμε να χρησιμοποιήσει αυτή την μέθοδο ο 

Δήμος, που δεν το έκανε στην πορεία, για επικοινωνία με τον 

κόσμο για να τον βάλει σε μια άλλη λογική που η λογική αυτή λέει  

ότι  το κύριο ζήτημα που έχουμε να λύσουμε στην Ελλάδα και στην 

Αθήνα και ειδικά στην Αθήνα και ειδικά στην Δυτική Αθήνα, γιατί  

θεωρώ ότι όλοι είμαστε ευα ίσθητοι σε σχέση με την Φυλή που 

είναι από επάνω και μας κοιτάει,  ε ίναι ότι  πρέπει να μειωθεί ο 

όγκος των σκουπιδιών.  

 Αυτό λοιπόν σημαίνει  συγκεκριμένες πολιτ ικές πρακτικές 

ιδεολογικού, πολιτ ικού, πολιτ ισμικού χαρακτήρα θα λέγαμε και 

ενέργειες που έχουν να κάνουν σχέση με τον μηχανισμό του 

Δήμου, με τ ις υπηρεσίες του Δήμου, με τους ανθρώπους και τους 

φορείς που είναι στον Δήμο, με τα σχολεία που είναι στο Δήμο  

και σε αυτή την κατεύθυνση ο Δήμος  δεν έκανε τ ίποτα.  
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Μηδέν από μηδέν θα έλεγα χαρακτηριστικά κα ι με μια λογική  

διατύπωσης σε πρώτη φάση ότι  η Δούρου πετάει την μπάλα στην 

εξέδρα και τα λοιπά και τα λοιπά, φτιάξαμε ένα τοπικό σχέδιο 

διαχείρισης το οποίο δεν περπατάει,  κανένας δεν ασχολείται με 

αυτό και κυρίως δεν υπάρχει ούτε μία ενέργεια αυτό το χα ρακτήρα  

που περιέγραψα.  

 Και κυρίως, θα  έλεγα, ότι  ακόμη και δυνατότητες που 

υπήρχαν και υπάρχουν και καλό έστω και να το κάνουμε, που 

από τον ΕΣΔΝΑ πολλές όσον αφορά τους καφέ κάδους υπάρχει 

δυνατότητα να απευθυνθούμε και αφού αναλάβουμε συγκεκριμένη 

δέσμευση και απορριμματοφόρα να δοθούν και κάδοι κ.τ.λ.,  

πράγμα το οποίο δεν είναι καινούργιο, το έχω πει και στο 

Δημοτικό Συμβούλιο  επανειλημμένα, έχω αρθρογραφήσει γι ’  αυτό 

το ζήτημα, κάναμε εκδήλωση εδώ μαζί με την Μπιζά στο Χαϊδάρι, 

μπορεί να ήταν η δέκατη αυτού του χαρακτήρα, μικρής ή 

μεγαλύτερης κλίμακας, τα έχει πει ο Φωτεινάκης και παλαιότερα 

όταν ήταν δημοτικός σύμβουλος, τα είπαμε και μετά, 

αρθρογραφήσαμε και τον Μάιο του ΄15 και πάει λέγοντας σχεδόν 

κάθε τρεις ή τέσσερις μήνες το φέρναμε.  

Έχω κάνει και δημόσια αυτοκριτ ική γιατί  παρότι αυτό το 

ζήτημα το θεωρώ πάρα πολύ σημαντικό, σαν παράταξη και εγώ 

προσωπικά δεν κατάφερα να κουνήσω τους τοίχους τους 

αμετακίνητους από την ιδεολογική αντίληψη που έχει αυτή την 

στιγμή η πλειοψηφία, που θεωρεί ότι  ε ίναι ένα ζήτημα κεντρικό 

του κράτους και κατά συνέπεια δεν αφορά καμία δημοτική αρχή.  

Αυτό είναι το βασικό πρόβλημα που έχει αυτή την στιγμή η 

δημοτική αρχή είναι αυτή η αντίληψη. Αυτή την εμποδίζει  και όχι 



ΔΗΜΟΣ ΧΑΪΔΑΡΙΟΥ  

ΣΥΝΕΔΡΙΑΣΗ ΔΗΜΟΤΙΚΟΥ ΣΥΜΒΟΥΛΙΟΥ ΤΗΣ 17
Η Σ

 ΟΚΤΩΒΡΙΟΥ 2017  

63 

ο χαρακτήρας των ανθρώπων ή η ικανότητα ή μη ικανό τητα στο 

να παράγουν έργο σε αυτή την κατεύθυνση. Αυτό, εάν θέλετε, 

είναι που και άνθρωποι διαφορετικών ιδεολογικών αντιλήψεων, 

εννοώ στην τοπική αυτοδιοίκηση, έχουμε διαφορετικά 

αποτελέσματα και κρίνω από αριστερά έως δεξιά το πόσο είναι 

ευαισθητοποιημένος ένας Δήμος, ένα Δημοτικό Συμβούλιο, ένας 

Δήμαρχος  σε αυτή την κατεύθυνση.  

Εμείς λοιπόν ανήκουμε στην κατηγορία για πολλούς και 

διαφόρους λόγους που δεν είμαστε ευαισθητοποιημένοι.  

Κατά συνέπεια λοιπόν υπάρχει μια πολύ μεγάλη αντίφαση 

στις διακηρύξεις σε  αυτές τ ις συνθήκες εκτός από το να ζητάμε να 

πέσει η κυβέρνηση, να πέσει ο ιμπεριαλισμός και όλα αυτά τα 

πράγματα στις συγκεκριμένες συνθήκες, το 1.69 και επί 4 το 6.67 

για τους ελεύθερους επαγγελματίες στο Χαϊδάρι  που όλοι 

κοπτόμαστε και λέμε ότι  δεν μπορούν να τα καταφέρουν, η 

οικογένεια είναι το σημείο αναφοράς γιατί  ακόμα και η εκπτωτική 

πολιτ ική που κάνουμε, όπως ξέρουμε όλοι με τα λίγα μαθηματικά 

που δεν θέλει πάρα πολύ,  εάν έχεις να διαιρέσεις το 10% του 

1,69 μας κάνει τόσο. Εάν έχει να διαιρέσεις το 1 μας κάνει 0,5. 

και υπάρχουν και Δήμοι  στην διπλανή περιοχή που το 1 το 

κάνανε 0,95 ή το 1,10 και τα λοιπά. Βεβαίως υπάρχουν και Δήμοι  

που είναι υπέρ της ιδιωτικοποίησης και τα λοιπά και τα λοιπά και 

μπορούν να χρησιμοποιηθούν και έχουν μεθοδεύσει μια τέτοια 

κατάσταση.  

Εμείς βέβαια είπαμε και γι ’  αυτό κάναμε κριτ ική και γι ’  αυτό 

την πλήρωσε ο Μαραβέλιας και οι  εκφραστές του την 

προηγούμενη χρονική περίοδο, λειτουργήσανε με μια τακτική που 
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έλεγε ότι  όλα ιδιωτικοποιούνται και ετοιμάζανε και το στόρι και 

προχωρήσει και στον τομέα των μηχανημάτων, των υποδομών 

του Δήμου  και τα λοιπά.  

Όμως λέω και σε αυτό το ζήτημα πριν πεινάσεις μαγειρεύεις. 

Σήμερα είστε τρία χρόνια μετά και θα έλεγα ότι  δεν έχουν 

εξαντληθεί όλες οι δυνατότητες που υπήρχαν για μελέτες που έχει 

να κάνει σχέση με τον εξοπλισμό και που θα λέγαμε και για 

κλίμακες οικονομίας που μας επέτρεπαν αυτό που είχα πει στο 

πρώτη φάση το 1,69 να γίνει  αμέσως 1,30, που σήμαινε 

300.000και πάει λέγοντας.  

Αυτό λοιπόν σήμερα εγώ λέω, γιατί  βεβαίως άμα τα δεις  τα 

νούμερα έτσι όπως είναι,  εντάξει,  τ ι  να κάνεις, αλλά σήμερα 

υπάρχει και η πολιτ ική κριτ ική και ο καθένας κρίνεται για την 

προϊστορία και το τ ι  έχει  κάνει.  Και το πόσο έχει φωνάξει.  

Εμείς λοιπόν φωνάξαμε, υποδείξαμε και μάλιστα όπως 

γνωρίζετε έχουμε φέρει και διάφορα παραδείγματα. Μερικά από 

αυτά πρέπει να ομολογήσω ότι τα ενστερνιστήκατε, όσον αφορά 

την μείωση του ηλεκτροφωτισμού και των ρύπων, παραδείγματος 

χάρη, αυτό που έκανε πιο εγκαίρως από εμάς η Πετρούπολη, 

υπάρχουν άλλα παραδείγματα του Πλατανιά , της Φυλής και πάει 

λέγοντας. Αυτά υπάρχουν στο διαδίκτυο.  

Θα ορθογραφήσουμε ξανά για να δείξουμε στους δημότες τ ι  

σημαίνει  πριν να πεινάσεις να έχεις μαγειρέψει νωρίτερα, για να 

δείξουμε ακριβώς με πρακτικά παραδείγματα την δυνατότητα που 

όλο αυτό το διάστημα δεν αξιοποιήθηκε.  

Δεν θα σας κουράσω άλλο σήμερα, υπάρχει και η 

δυνατότητα να αρθρογραφήσουμε και θα επανέλθουμε σε αυτό το 
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ζήτημα και με άλλες πρωτοβουλίες. Νομίζω ότι  χρεώνεστε αυτό το 

πράγμα, είναι μεγάλη αντίφαση με όσα διακηρύσσετε και την 

κριτ ική που κάνετε για όλα αυτά που κάνετε και νομίζω ότι  θα 

πρέπει να απολογηθείτε στους Χα ϊδαριώτες γιατί  για τέταρτη 

χρονιά και από ότι  φαίνεται και για πέμπτη, εκτός εάν γίνει  

θαύμα, γιατί  δεν έχετε προετοιμάσει τ ίποτα, ούτε σκοπεύετε να 

προετοιμάσετε, θα  πάτε με αυτή την λογική του 1,69 και του 6.67 

για τους ελεύθερους επαγγελματίες.  

Αυτά και ευχαριστώ.  

ΠΡΟΕΔΡΟΣ:  

Καταψηφίζετε δηλαδή κ. Σπηλιόπουλε. Κύριε Δρούλια.  

Κος ΔΡΟΥΛΙΑΣ:  

Αυτή την φορά συμφωνώ με αρκετά από αυτά που είπε ο 

Θοδωρής, δεν ταυτίζομαι απόλυτα αλλά σε κάποια πράγματα 

νομίζω ότι  έχει  δίκαιο, ξεκινάει από την σωστή αφετηρία.  

 Εμείς τα προηγούμενα χρόνια είχαμε ψηφίσει,  ε ίχαμε 

υπερψηφίσει τ ις αποφάσεις για τον καθορισμό των δημοτικών 

τελών. Καταρχήν, είχε υπάρξει μια μείωση. Είχαμε πει από  την 

πρώτη στιγμή ότι  το πρώτιστο θέμα και για την δική μας 

παράταξη αλλά γενικά και για την δημοτική αρχή και για όλους 

τους δημότες στο Χαϊδάρι θα έπρεπε να είναι η δραστική μείωση 

των δημοτικών τελών και οι  κατάλληλες πολιτ ικές που θα 

οδηγήσουν στην εξο ικονόμηση πόρων και από τον 

ηλεκτροφωτισμό και από την αποκομιδή των σκουπιδιών για να 

μπορέσουμε να πετύχουμε μια πολύ σημαντική, μια πολύ 

δραστική μείωση στα δημοτικά τέλη.  
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Επαναλαμβάνω, για μια ακόμη φορά, γινόμαστε κουραστικοί,  

το Χαϊδάρι είναι από τους Δήμους που έχει τα ψηλότερα δημοτικά 

τέλη στην Δυτική Αθήνα και ίσως από τα ψηλότερα ανάμεσα 

στους Δήμους με τα ψηλότερα δημοτικά τέλη σε ολόκληρη την 

Αθήνα, πολύ διαφορετικά από την εικόνα της περιοχής.  

Υπάρχουν περιοχές δηλαδή που θεωρούνται πολύ πιο 

ακριβές και όμως έχουν πολύ χαμηλότερα δημοτικά τέλη.  

Αυτό ήταν κάτι που έπρεπε να αντιμετωπιστεί.  

Καταλαβαίναμε ότι  από τον πρώτο χρόνο δεν μπορούσε να 

αντιμετωπιστεί με ένα πλέγμα πολιτ ικών. Ήταν θετικό το ότι  

υπήρξε μείωση. Δυστυχώς όμως περνάνε τα χρό νια και δεν 

υπάρχουν αυτές οι πολιτ ικές.  

Εμείς αυτό που καταψηφίζουμε αυτή την στιγμή δεν είναι 

ουσιαστικά την απόφαση για τον καθορισμό των δημοτικών τελών 

αλλά είναι ότι  δεν ακολουθείται η σωστή πολιτ ική για να 

επιτευχθεί μείωση του κόστους και στην αποκομιδή των 

σκουπιδιών και στον ηλεκτροφωτισμό.  

Έχουμε μιλήσει πολλές φορές για τα ΣΔΙΤ, σε όλο τον κόσμο 

αυτή την στιγμή και στην Ελλάδα έχει ξεκινήσει στο κομμάτι του 

ηλεκτροφωτισμού να γίνονται έργα ΣΔΙΤ για να μπορέσει να 

επιτευχθεί πολύ σημαντική μείωση, ουσιαστικά χωρίς, θα 

εξασφαλίζαμε μείωση περισσότερο από το 50% στο κόστος του 

ηλεκτροφωτισμού χωρίς να δαπανήσουμε εμείς ούτε ένα ευρώ. 

δηλαδή θα γινόταν όλο το έργο με ίδια κεφάλαια των ιδιωτών. 

Φυσικά θα είχαμε και πολύ καλύτερο ηλεκτροφωτισμό σε όλη  την 

πόλη και πολύ καλύτερες παροχές και διαχείριση αυτού του 

συστήματος για τα επόμενα δέκα ή δώδεκα χρόνια.  
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Αντίστοιχοι τρόποι και αντίστοιχες μέθοδοι θα έπρεπε να 

έχουν ήδη σχεδιαστεί και να υλοποιηθούν μέσα στην πενταετία 

και για το κομμάτι της αποκομιδής των σκουπιδιών.  

Επειδή κάτι τέτοιο δεν γίνεται και βλέπουμε η πόλη 

παραμένει να είναι μέσα σε αυτές που έχουν πολύ υψηλά 

δημοτικά τέλη και προφανώς αυτό θα συνεχιστεί  καθ όλη την 

διάρκεια της πενταετίας και επειδή πιστεύουμε ότι  ήταν το πρώτο 

θέμα, το  πρώτο θέμα για όλους τους δημότες που θα έπρεπε να 

αντιμετωπιστεί και να πέσουν πολύ πιο χαμηλά τα δημοτικά τέλη 

σταδιακά μέσα στην πρώτη πενταετία, αυτή την φορά θα 

καταψηφίσουμε.  

ΠΡΟΕΔΡΟΣ:  

Ευχαριστούμε τον κ. Δρούλια. Ο κ. Ασπρογέρακας.  

Κος ΑΣΠΡΟΓΕΡΑΚΑΣ:  

Κύριε Πρόεδρε  και κύριοι συνάδελφοι κοιτάξτε, είχα την πρόθεση 

να πω με μια κουβέντα ότι  ψηφίζω, όμως υπάρχουν κάποια 

ζητήματα τα οποία αποτελούν πρόκληση. Και θα πω τι  εννοώ 

πρόκληση.  

 Από την πρώτη μέρα που βρεθήκαμε εδώ σε αυτή την 

αίθουσα, το ΄14 εννοώ, μπήκε ένα θέμα δίκην χιονοστιβάδας για 

το θέμα της αποκομιδής της καθαριότητας και τα λοιπά, όπου 

βουνά τα σκουπίδια και υπήρξαν και κατηγορίες ότι  έρχονται 

αυτοκίνητα από άλλες περιοχές, διότι  οι  δυνατότητες ήταν σχεδόν 

μηδενικές.  

 Μπήκε σε έναν ρυθμό, εν πάση περιπτώσει,  αυτό το 

πράγμα, ικανοποιητικό σε μεγάλο βαθμό και μπαίνει  ένα ζήτημα 
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τώρα που ουσιαστικά μένουν αυτά τα τέλη στο ίδιο επίπεδο που 

ήταν και πέρυσι.  

 Ευχής έργο θα ήταν να υπήρχε η δυνατότητα και να 

μπορούσε η διοίκηση του Δήμου  σήμερα και εμείς όλοι να τα 

μηδενίσουμε. Δηλαδή να έχουμε έναν κοινωνικό μισθό που θα 

έρχεται κάπου από το υπερπέραν με τα σημερινά δεδομένα.  

Γιατί  λέω ότι  αποτελεί κοινωνική πρόκληση;  αποτελεί 

κοινωνική πρόκληση γιατί  όταν προχωράει το δημόσιο ως 

ευρύτερος  τομέας σε κατασχέσεις ακόμα και 40 και 50 ευρώ και η 

απόφαση, εν πάση περιπτώσει,  του Δήμου, της δημοτικής αρχής 

είναι ότι  εμείς δεν θα προχωρήσουμε σε κατάσχεση κάποιου 

σπιτ ιού και τα λοιπά, οφειλέτη, μικρό οφειλέτη, όχι κάποιου 

προκλητικά που παραβιάζει  αυτόν τον κανόνα, δεν καταλαβαίνω 

γιατί  θα πρέπει να ακολουθήσουμε μια στάση σε αυτό το σημείο 

που θα λέμε ότι  μπορούμε σήμερα να πάρουμε μια απόφαση 

μηδενισμού των τάδε για να έρθουμε αύριο και να έχουμε 

απέναντί μας αυτό τον όγκο των σκουπιδιών ή των άλ λων 

παροχών και τα λοιπά, που δεν θα μπορούν σε καμία περίπτωση 

να αντιμετωπιστούν;  

Και μάλιστα και αυτό το θεωρώ ιδιαίτερα κρίσιμο, όταν σε 

συνέντευξη που έδωσε ο Πρωθυπουργός στον κ. Χατζηνικολάου 

και ρωτήθηκε για το θέμα της Ανεξάρτητης Αρχής Δημοσίων 

Εσόδων, σε εισαγωγικά, που κάνει κατασχέσεις, όπως είπα 

προηγούμενα για 50 ευρώ ακόμα, η απάντηση ξέρετε ποια ήταν; 

Ότι εμείς δεν έχουμε καμία σχέση με την Αρχή, την Ανεξάρτητη 

Αρχή, γιατί  αυτή ορίζεται από τους δανειστές. Δεν έχουμε λόγο 

πάνω σε αυτή.  
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Άρα λοιπόν είναι τουλάχιστον οξύμωρο και τουλάχιστον 

προκλητικό να συζητάμε για ένα τέτοιο θέμα αυτή την στιγμή. Το 

γεγονός ότι  παραμένουν σε αυτό το ύψος και σε αυτό το επίπεδο, 

το θεωρώ, δεν θα πω ιδιαίτερα, αλλά το θεωρώ θετικό και δεν 

νομίζω ότι  σε αυτή την κρίσιμη στιγμή μπορούμε να κάνουμε κάτι 

παραπέρα.  

ΠΡΟΕΔΡΟΣ:  

Ευχαριστούμε τον κ. Ασπρογέρακα. Ο κ. Φουρλής.  

Κος ΦΟΥΡΛΗΣ:  

Αφού είναι ομόθυμη απόφαση λοιπόν της Ο.Ε. εγώ θα 

συμφωνήσω, ωστόσο εδώ πέρα βλέπω στο κινητό, για τον κ. 

Σπηλιόπουλο, γιατί  εγώ ε ίμαι πάντα ειλικρινής, βλέπω απόσχιση 

στους Οικολόγους Πράσινων, σήμερα φύγανε πάρα πολλοί για 

λόγους για πολιτ ισμική και αναφορά που κάνατε γενικότερα, που 

θα έχει σε σχέση με τα σκουπίδια που κάνατε.  

 Κύριε Δήμαρχε, επειδή τα σκουπίδια είναι το σημείο α ιχμής 

μιας πόλης, ξέρετε οι περισσότεροι ούτε ξέρουν τώρα τα 

λογιστικά εάν πρέπει να τα μεταφέρουμε στην Τράπεζα της 

Ελλάδος και θα έχει 3,15 ή πόσο –Πόσο είπατε; Εγώ διάβασα 

κάτι.  2,50 και επειδή είναι αυτά που βλέπουν και επειδή η πόλη 

μας έχει υποστεί μ ια μεμψιμοιρία όσον αφορά, επειδή εγώ την 

κατατάσσω υψηλά από ότι  βλέπω, αλλά ορισμένοι παροικούντες ή 

κατοικούντες, κάποιοι άλλοι εδώ πέρα Δήμοι  ήταν σε πολύ 

καλύτερη κατάσταση από εμάς, θέλω να το προσέξετε πολύ, γιατί  

ξέρετε μερικές φορές υπάρχει και η φήμη.  

 Είδα για παράδειγμα, ανοίγω μια παρένθεση και λέω ότι  

πήγαν κάποια απορριμματοφόρα από δέκα Δήμους στην Αίγινα ή 
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στην Σαλαμίνα, δεν θυμάμαι τώρα, για ποιο λόγγο δεν ξέρω και 

εκείνο που βλέπαμε καθημερινώς εδώ πέρα ότι  από τον Δήμο  

Περιστερίου πήγανε, στείλανε, κάνανε και φτιάξανε και κανένας 

άλλος για τον Δήμο  δεν ανέφερα, ανέφεραν μόνο με μικρά 

γράμματα.  

 Άρα λοιπόν υπάρχει μια σπέκουλα. Δείτε λοιπόν αυτά, δείτε 

και αυτές εδώ πέρα τ ις προτάσεις που λέει  ο κ. Δρούλιας με τα 

ΣΔΙΤ τα οποία αναφέρει.  Εάν τυχόν τα προγράμματα Τζέσικα, τ ι  

έλεγε, με τους λαμπτήρες, μπορούμε να αποκομίσουμε κάποια 

οφέλη, καλό είναι να τα δείτε και είναι ένα θέμα, το οποίο στις 

επόμενες εκλογές θα είναι ένα σημείο τριβής.  

 Σας ευχαριστώ. Ψηφίζω όμως, έτσι;   

ΠΡΟΕΔΡΟΣ:  

Ευχαριστούμε τον κ. Φουρλή. Υπάρχει άλλοι συνάδελφοι που 

θέλουν να μιλήσουν; Ο κ. Κουβαράς, ο κ. Καραγιάννης. Άλλος; Η 

κυρία Γεωργιάδη.  

 Να δώσουμε τον λόγο στον κ. Κουβαρά.  

Κος ΚΟΥΒΑΡΑΣ:  

Δεν είναι η πρώτη φορά που ο κ. Δρούλιας αναφέρει τα ΣΔΙΤ. Τα 

έχει αναφέρει πάρα πολλές φορές και του έχουμε πει την άποψή 

μας, ότι  κατά την γνώμη μας κανείς ιδιώτης δεν θα έρθει ποτέ να 

βάλει χρήματα να επενδύσει εάν δεν προσδοκά στο ότι  θα βγάλει 

κέρδος. Και αυτό το κέρδος ή θα το πάρει από το κράτος, από 

τους φόρους μας ή θα το πάρει από τους δημότες. Επαναλήφθηκε 

αυτό, ξανά ακούστηκε και σήμερα.  

 Εγώ θα ήθελα μια αναφορά να κάνω πολύ γρήγορη επειδή 

μας ήρθε στην Ένωση Γονέων ένα έγγραφο πριν από λίγο καιρό 
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από το πρώην Σωματείου του ΟΣΚ, το ξέρει ο κ. Δρούλιας, για το 

τ ι  ε ίναι τα ΣΔΙΤ στα σχολεία. Το αντίστοιχο είναι οπουδήποτε.  

 Το ΣΔΙΤ, λοιπόν, στα σχολεία με τα στοιχεία του Σωματείου 

με τα οποία δεν έχουν καμία σχέση οι άνθρωποι εδώ με μας, 

τουλάχιστον, ιδεολογικά, είναι το εξής:  

ΣΥΜΒΟΥΛΟΣ:  

(Ομιλία εκτός μικροφώνου)  

Κος ΚΟΥΒΑΡΑΣ:  

Ο Πρόεδρος, όχι η πλειοψηφία. Λοιπόν, τα ΣΔΙΤ είναι το εξής: 

δίνει  ο ιδιώτης το 16% του κόστους, στα 100 ευρώ δίνει  τα 16 και 

παίρνει για 25 χρόνια στο σχολείο και το νοικιάζει  το κράτος στον 

ιδιώτη και του δίνει  από 40 χιλιάδες το μικρότερο σ χολείο έως 

160 χιλιάδες μίσθωμα.  

 Πείτε μου άλλη τέτοια επένδυση εάν υπάρχει σιγουριά με 

βεβαιότητα ότι  επί 25 χρόνια θα παίρνεις τέτοια απόδοση εάν 

υπάρχει οπουδήποτε αλλού αυτό το πράγμα; Τα ΣΔΙΤ είναι ένα 

εκατομμύριο ευρώ πλήρωσαν στους δικηγόρους για να φτιαχτούν 

αυτά τα συμβόλαια.  

 Τα ΣΔΙΤ προβλέπουν ότι  για έχει εξασφαλισμένο ότι  επί 25 

χρόνια θα έχει ο ιδιώτης το σχολείο, φτιάχνονται τα σχολεία με 

τέτοιες προδιαγραφές φωτισμού τρελούς για να μην γίνεται καμία 

δολιοφθορά την νύκτα, με τέτοιες προδιαγραφές κλιματιστικών για 

να μην έχει προβλήματα υγρασίας, για να εξασφαλίσουν στον 

ιδιώτη ότι  επί 25 χρόνια θα τα πάρεις τα λεφτά σου και δεν τρέχει 

τ ίποτα.  
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 Η διαφορά είναι ότι  τα λεφτά για τον φωτισμό, για τον 

κλιματισμό και τα λοιπά τα δίνουν οι Δήμοι ,  οι δημοτικές 

επιτροπές, τα δίνουμε εμείς.  

 Δηλαδή το ΣΔΙΤ τ ι  ε ίναι;  Είναι μια εξασφάλιση στον ιδιώτη 

ότι  για χρόνια θα έχεις αυτή την τρελή απόδοση, γιατί  θα έχεις 

δώσει αυτό το ελάχιστο ποσό και προκειμένου να την έχεις και να 

μην πάθεις τ ίποτα, μην ανησυχείς εμείς θα πληρώνουμε εσαεί 

οτιδήποτε.   

 Ακόμα προβλέπει,  ένα τελευταίο έτσι να σας το πω, ότι  εάν 

ξεκινώντας το έργο βρεθούν αρχαία από κάτω, καμία επίπτωση 

στον ιδιώτη, όλα, οτιδήποτε χρειαστεί για οποιαδήποτε 

καθυστέρηση δεν ..Αυτό είναι το ΣΔΙΤ στ α σχολεία.  

 Αντίστοιχα πράγματα είναι τα ΣΔΙΤ οπουδήποτε τα έχουν 

κάνει.  Δεν υπάρχει ιδιώτης ο οποίος να έρθει για την ψυχή γης 

μάνας του να επενδύσει.  Δεν υπάρχει,  πώς να το κάνουμε. Σε 

αυτόν τον κόσμο ζούμε.  

ΣΥΜΒΟΥΛΟΣ:  

Μην ανοίξουμε κουβέντα πάντως.  

ΠΡΟΕΔΡΟΣ:  

Είπατε την γνώμη σας.  Κυρία…  

ΣΥΜΒΟΥΛΟΣ:  

Απλά ήθελα να υπενθυμίσω μια πρόταση που είχα κάνει πέρυσι 

για μείωση των δημοτικών τελών στους κατοίκους που μένουν 

στις …όπου γίνονται οι  λαϊκές αγορές. …  

ΠΡΟΕΔΡΟΣ:  

Ο κ. Καραγιάννης.  

Κος ΚΑΡΑΓΙΑΝΝΗΣ:  
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(Ομιλία εκτός μικροφώνου)  

Πολύ σύντομα. Η πλειοδοσία ορισμένων δημοτικών παρατάξεων 

και ειδικά της δημοτικής παράταξης που εκπροσωπεί το ΣΥΡΙΖΑ 

στο Δημοτικό Συμβούλιο  όσον αφορά τα δημοτικά τέλη, είναι 

τουλάχιστον  προκλητική. Και λέω τουλάχιστον για τους εξής πολύ 

απλούς λόγους.  Βέβαια  θα μου πει κανείς ότι  υπάρχει …  

ΣΥΜΒΟΥΛΟΣ:  

(Ομιλία εκτός μικροφώνου)  

Κος ΚΑΡΑΓΙΑΝΝΗΣ:  

Δεν είναι έτσι.  Ωστόσο, θα πω…  

ΣΥΜΒΟΥΛΟΣ:  

(Ομιλία εκτός μικροφώνου)  

Κος ΚΑΡΑΓΙΑΝΝΗΣ:  

Υπάρχει το εξής πρόβλημα. Θα έλεγε κανείς ,  αφού η παράταξη 

του ΣΥΡΙΖΑ στο Δημοτικό Συμβούλιο  λέει αυτά, γιατί  η κυβέρνηση 

που έχει την πλειοψηφία αυτή την στιγμή στην Βουλή δεν  παίρνει 

έναν νόμο να καταργήσει αυτά τα δημοτικά τέλη, να τα καταργήσει 

εντελώς, να πει ότι  παιδιά …δημοτικά τέλη.  Απευθείας 

χρηματοδότηση από τον φόρο που εισπράττω. Από τον απευθείας 

φόρο που εισπράττω από την Εφορία δηλαδή που εισπράττω, 

αντί  να…τα ταμειακά διαθέσιμα για να πάνε εκεί που πάνε, να 

…ανταποδοτικά και πηγαίνω σε άλλη λύση. Μηδέν. Απευθείας τα 

δημοτικά τέλη.  

 Δεύτερο ζήτημα.  

 Για ποιο λόγο η κυβέρνηση συνεχίζει  και συνδέει τα 

ανταποδοτικά τέλη της Καθαριότητας με τους εργαζόμενους, με 

την μισθοδοσία και τους εργαζόμενους και τα έσοδα και τα έξοδα 
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της υπηρεσίας Καθαριότητας; Γιατί ;  Γιατί  δηλαδή λέει ότι  Δήμε για 

να καθαρίσεις πρέπει να έχεις έσοδα, γιατί  αλλιώς δεν μπορείς να 

κάνεις να προσλάβεις εργαζόμενους, δεν μπορείς να 

αναβαθμίσεις τον στόλο, δεν μπορείς να κάνεις εκσυγχρονισμό 

των υπηρεσιών; Για ποιο λόγο;  

Να πει ότι  ελάτε εδώ Δήμοι, πόσο …τόσο, μάλιστα. Πάρτε 

το.  Πόσο …Πάρτε τα χρήματα. Και δεν θα πάρετε δημοτικά τέλη.  

Γιατί ;  Ποιος τους εμποδίζει ;  Τ ι ε ίναι αυτό το μεγάλο εμπόδιο που 

δεν μπορεί να υπερβεί η κυβέρνηση με έναν νόμο και . .Γιατί ;   

Τρίτο ζήτημα, το οποίο είναι απίστευτο.  

Κατηγορείται η δημοτική αρχή για την κατάσταση στους 

φτωχούς και τους …; Η  δημοτική αρχή; Αν είναι δυνατόν, η 

δημοτική αρχή ευθύνεται για την κατάσταση που είναι τα μικρά 

καταστήματα και οι  φτωχοί επαγγελματίες; Τους έχετε αυξήσει τον  

φόρο δέκα φορές, εσείς που λέγατε ότι  θα μειώσετε το  ΦΠΑ, τους 

έχετε φτάσει…τους παίρνετε προκαταβολή φόρου από το πρώτο 

ευρώ πριν καν μπουν στην διαδικασία…και έρχεστε και μας λέτε 

ότι  οι  μικροί αυτοαπασχολούμενοι κλείνουν από τα δημοτικά τέλη; 

Είναι δυνατόν; Ζούμε στον παραλογισμό;  Είναι απίστευτο αυτό 

που κάνετε αυτή την στιγμή. Ο παραλογισμός είναι απίστευτος. 

Μια ..και μια δημοτικά τέλη. Και για την ..τ ίποτα.  

Τέταρτο ζήτημα.  

Υποστηρίζετε . .για τ ις τράπεζες; Άκουσα καλά; Είπατε  στην 

ομιλία σας 6,75 και λέτε ότι  ε ίναι απαράδεκτο; Δηλαδή τ ι  λέτε; Να 

μειωθούν τα τέλη για τ ις τράπεζες και …  

ΣΥΜΒΟΥΛΟΣ:  

(Ομιλία εκτός μικροφώνου)  
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Κος ΚΑΡΑΓΙΑΝΝΗΣ:  

Αυτό είπατε. Είπατε 6,75. 6,75…αφορά τα δημοτικά τέλη που 

αφορούν τράπεζες και σούπερ μάρκετ. . .τον Σκλαβενίτη, την 

Εθνική, την Πειραιώς, την Eurobank και τον Βασιλόπουλο; Θα μας 

τρελάνετε;  

ΣΥΜΒΟΥΛΟΣ:  

(Ομιλία εκτός μικροφώνου)  

Κος ΚΑΡΑΓΙΑΝΝΗΣ:  

Αυτό είπατε. Διαβάστε τα πρακτικά, αυτό είπατε. Είπατε 6,75. 

6,75 αφορά τα δημοτικά τέλη που αφορούν τράπεζες και σούπερ 

μάρκετ.  

ΣΥΜΒΟΥΛΟΣ:  

(Ομιλία εκτός μικροφώνου)  

Κος ΚΑΡΑΓΙΑΝΝΗΣ:  

Αφήστε τα τώρα αυτά. Είπατε «6,75 είναι απαράδεκτο»,  δηλαδή 

είναι απαράδεκτο να έχουν υψηλά δημοτικά τέλη οι τράπεζες  και 

τα σούπερ μάρκετ. Μάλιστα. Ωραία, συμφωνείτε με την 

κυβερνητική πολιτ ική…  

 Πέμπτο ζήτημα.  

Η Αποκεντρωμένη που θα καταργούσατε γιατί  η Επιτροπή 

..γιατί  λέει  ότι  ε ίναι η πρακτική της απαράδεκτη, γιατί  ε ίναι 

διορισμένη από την ΝΔ, γιατί   λειτουργούν κατόπιν εντολών για 

να ρίξουν την κυβέρνηση, γιατί  ε ίναι εντολοδόχοι των δανειστών, 

γιατί  ε ίναι διορισμένοι από τον Σαμαρά και όλα τα χαρούμενα 

αυτά που έχετε πει για ποιο λόγο δεν τους καταργείτε και πέρυσι 

μας γυρίσατε πίσω την απόφαση που έλεγε «κατάργηση  των 
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δημοτικών τελών για τους ανέργους»; Γιατί ;  Τ ι σας εμπόδιζε  

ακριβώς;  

Το ξέρετε ότι  η Αποκεντρωμένη πέρυσι μας γύρισε πίσω την  

απόφαση που έλεγε «κατάργηση των δημοτικών τελών για τους 

ανέργους»; Γιατί ;  Γιατί  δεν έχει  

ΣΥΜΒΟΥΛΟΣ:  

(Ομιλία  εκτός μικροφώνου)  

Κος ΚΑΡΑΓΙΑΝΝΗΣ:  

Πάμε παρακάτω  και τελειώνω.   

 Η δημοτική αρχή ευτυχώς, ευτυχώς γιατί  εάν είχαν βγει 

άλλες πολιτ ικές δυνάμεις  που υπερασπίζονται τα ΣΔΙΤ και όλα τα 

υπόλοιπα επίσης, …χωρίς να προσδοκάς το κέρδος και θα κάνει  

την πόλη καινούργια, αυτές οι πολιτ ικές στην πράξη έχουν 

αποδείξει  που οδηγούν.  

 Η δημοτική αρχή  αυτή παρόλο που η κατάσταση με τα 

σκουπίδια ήταν αυτή που ήταν, ήταν  συνεπής στην δέσμευσή της 

και πάει σε σταθερά μειωμένα δημοτικά τέλη.  

 Η αλήθεια είναι ότι  και το έχουμε εντοπίσει αυτό  και άμεσα 

να προχωρήσουμε σε καμπάνια, θα τους ενημερώσουμε τους 

δημότες για την σοβαρή μείωση που έχει γίνει  για  την τεράστ ια 

πλειοψηφία του 10% σε αυτούς που μένουν σε σπίτ ια λιγότερο 

από 90 τετραγωνικά, δηλαδή στο 80% των δημοτών του 

Χαϊδαρίου.  

 Αυτή είναι η μείωση που έχει γίνει ,  αυτή μπορεί να μην την 

γνωρίζουν οι δημότες και αυτό θα αλλάξει,  θα πάρουμε δραστικά 

μέτρα προκειμένου να υπάρξει πλήρης ενημέρωση του κόσμου, 

αλλά αυτό συνεχίζει  και ισχύει και η αλήθεια είναι ότι  ούτε οι 
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δημότες το πιστεύανε, δεν το γνωρίζανε, δεν το πιστεύανε και 

ήταν ελάχιστοι τους πρώτους μήνες που όταν πήραμε αυτή την 

απόφαση που ήρθαν και ζήτησαν από τον Δήμο  να ενταχθούν σε 

αυτή την ρύθμιση.  

 Για αυτή την ρύθμιση όμως η δημοτική αρχή προτίθεται ,  τ ις 

επόμενες μέρες ,  να κάνει καμπάνια και να ενημερώσει 

προκειμένου οι κάτοικοι του Δήμου  να μπορέσουν να έχουν αυτή 

την μείωση.  

 Όλα τα υπόλοιπα είναι να έχουμε να λέγαμε.  

Κα ΤΟΚΑΤΛΙΔΗ:  

Εγώ λοιπόν πίστευα ότι  όλα τα χαρούμενα που μας λέει  ο 

αντιδήμαρχος  θα τα λέγατε..στην πρότασή σας και . .τόσα χρόνια 

στις προηγούμενες διοικήσεις του Δήμου  για μείωση δημοτικών 

τελών ή για κατάργηση δημοτικών τελών ,  να μας πείτε μετά από 

τρία χρόνια, που  είναι ένας ικανοποιητικός χρόνος για να 

μπορέσετε να θέσετε νέες προτάσεις για το πώς πρέπει να 

λειτουργεί ο νέος προϋπολογισμός, όταν είμαστε κιόλας δυο 

χρόνια πριν τ ις εκλογές.  

 Μπορώ να πω ότι συμφωνώ κιόλας με την άποψη του 

συναδέλφου του Σπηλιόπουλο, ότι  …ολοκληρωμένο σχέδιο 

μείωσης των δημοτικών τελών και γι ’  αυτό τον λόγο καταψηφίζω.  

ΠΡΟΕΔΡΟΣ:  

Συνάδελφοι, θέλω και εγώ να εκφράσω την γνώμη μου γιατί  θα 

τρελαθούμε.  

Λοιπόν, εμείς όταν αναλάβαμε την διοίκηση πράγματι ο κ. 

Σπηλιόπουλος έχει δίκαιο. Υπάρχει μια αντίφαση. Πράγματι ,  
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υπάρχει μια διοίκηση του ΚΚΕ σε ένα κομμάτι του αστικού 

κράτους. Πολιτ ικά ..αντίφαση.  

 Εμείς λοιπόν δεσμευτήκαμε να διαχειριστούμε με τέτοιο 

τρόπο από αυτή την αντίφαση που θα λέει  τ ι ;  Α πό την μια να 

ανακουφίσουμε τον λαό όσο μπορούμε και από την άλλη να 

βάλουμε φραγμό στα σχέδια των μονοπωλίων όσο μπορούμε 

επίσης.  

 Τα μονοπώλια ξέρετε είναι το συστατικό στοιχείο του 

ιμπεριαλισμού  που κοροϊδεύει ο συνάδελφος  ο Θοδωρής, τα 

οποία προσπαθούν να κατασπαράξουν τον λαό και άλλοι 

προσπαθούν να τον κατασπαράξουν συγκεντρωτικά, όπως ήταν 

το σχέδιο του Σαμαρά για την διαχείριση των απορριμμάτων και 

άλλοι θέλουν να τον κατασπαράξουν αποκεντρωτικά, άλλα 

μονοπώλια, όπως είναι το σχέδιο του ΣΥΡΙΖΑ, τ ης κυρίας 

Δούρου, του Ρυθμιστικού Σχεδίου και τα λοιπά.  

 Αυτά είναι τα πράγματα. Τι να κάνουμε τώρα; Και η τρομερή 

αντίφαση είναι να εγκαλούνε λοιπόν μια διοίκηση που χειρίζεται 

αυτή την αντίφαση, μια κομμουνιστική διοίκηση σε ένα κομμάτι 

του αστικού κράτους, να την εγκαλούν για βαριά δημοτικά τέλη η 

κυβέρνηση και η …Μιλάμε για πολύ γέλιο.  

 Να σας πω και κάτι ;  Είναι πολύ πρόσφατες οι φωτογραφίες 

από τ ις διαδηλώσεις ή τ ις παρεμβάσεις στο Χαϊδάρι  με τα πανό 

των πολιτών σε δράση «Κάτω ο ΕΝΦΙΑ, Κατάργηση του ΕΝΦΙΑ 

τώρα»  και τα λοιπά.  

 Μην κοροϊδευόμαστε τώρα, έτσι;   Εμείς πήραμε απόφαση 

μηδενισμού των τελών των ανέργων και πήγε στην 

Αποκεντρωμένη που έφτιαξε το δικό σας κόμμα και διατηρεί το 
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κόμμα του κ. Σπηλιόπουλου με τον οποίο συμφωνούμε σήμερα 

και μας κόψανε την απόφαση.  

ΣΥΜΒΟΥΛΟΣ:  

(Ομιλία  εκτός μικροφώνου)  

ΠΡΟΕΔΡΟΣ:  

Αυτές είναι οι  αλήθειες και αυτή τώρα την αντιπολίτευση της 

πλάκας, εντάξει.   

ΣΥΜΒΟΥΛΟΣ:  

(Ομιλία  εκτός μικροφώνου)  

ΠΡΟΕΔΡΟΣ:  

Να δώσουμε λόγο στον Δήμαρχο. Ότι πείτε. Δήμαρχε .   

ΔΗΜΑΡΧΟΣ:  

(Ομιλία  εκτός μικροφώνου)  

Πραγματικά ο Νίκος ήταν καταλυτικός σε πολλά θέματα.  

 Λοιπόν, πρώτον εμείς λέμε σε κάθε τόνο ότι  ε ίμαστε κατά 

των δημοτικών τελών, κατά της ανταποδοτικότητας. Αυτό που 

ζητάμε και απαιτούμε είναι να γίνεται η φορολόγηση στην πηγή, ο 

καθένας δηλαδή ανάλογα με το εισόδημά του και από εκεί να 

καλύπτονται όλες οι κοινωνικές ανάγκες. Να μην υπάρχουν ούτε 

τροφεία για τους παιδικούς σταθμούς, ούτε δίδακτρα και 

συνδρομές για τον πολιτ ισμό, τον αθλητισμό και τα λοιπά.  

 Απλά θα έπρεπε να γίνεται άμεση φορολογία στην πηγή. 

Ούτε έμμεση φορολογία. Αλλά μιλάμε τώρα για ένα άλλο 

φορολογικό σύστημα, το οποίο θα ήταν απόλυτα τ ίμιο και θα 

έβαζε τον κόσμο σε αυτό το δίλημμα να πρέπει να επιλέξει  εάν θα 

πρέπει να πληρώσει τα δημοτικά τέλη ή θα πρέπει να…, εά ν θα 

πρέπει να το πάει στον παιδικό σταθμό γιατί  δεν έχει πληρώσει 
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τα τροφεία τα οποία επί κάποιας θητείας είναι πάρα πολύ ψηλά 

στον Δήμο  μας, για να μην ξεχνιόμαστε και σε άλλους Δήμους 

επίσης ήταν πάρα πολύ ψηλά.  

 Εμείς είδατε πόσο το καταργήσαμε, το καταργήσαμε στην 

συντριπτική πλειοψηφία τα τροφεία και μειώσαμε στους 

υπόλοιπους.  

 Τώρα, …αναφέρθηκε εδώ, εγώ θα συμπληρώσω και τα 

υπόλοιπα για τους άλλους …για κατάργηση των δημοτικών 

τελών…στην μείωση 10% στην μεγάλη πλειοψηφία των σπιτ ιών…, 

έχουμε πάρει στην κατάργηση  …εάν δείτε εδώ πόσες αιτήσεις 

έχουμε κάθε μέρα...για να δείτε πόσο μεγάλο είναι το θέμα ή για 

μειώσεις . .  

 Δηλαδή έχουμε ένα πακέτο μέτρων που πραγματικά 

πιστεύουμε μέσα από αυτά τα οικονομικά δεδομένα που 

υπάρχουν σήμερα, έχουμε …  

 Κοιτάξτε να δείτε, ο κ. Σπηλιόπουλος προσπάθησε να 

αποποιηθεί  βέβαια μιλώντας εντελώς σαν εκπρόσωπος της 

κυβέρνησης, να αποποιηθεί τ ις ευθύνες που έχει η κυβέρνηση και 

η Περιφέρεια σε σχέση με τον σχεδιασμό που πρέπει να υπάρχει 

για την διαχείριση των απορριμμάτων .    

 Είναι παραλογισμός σήμερα να εγκαλείται οποιαδήποτε 

δημοτική αρχή, όχι μόνο της πόλης μας, οποιαδήποτε, γιατί  δεν 

πήρε μέτρα για να κάνει τ ι ;  Να κάνει έναν σχεδιασμό…  

 Μην νομίζετε ότι  δεν κάνουμε προσπάθειες. Τεράστιες 

προσπάθειες. Είναι για μας πολύ  σημαντικό και προς τ ιμήν μας 

ότι  . .απαξίωση της καθαριότητας. Που φτάσαμε σε σημείο όταν 
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παραλάβαμε να μην υπάρχουν αυτοκίνητα. Που ήταν διαλυμένα 

όλα.  

 Κάνουμε λοιπόν τρομερές προσπάθειες και πείτε  μου 

λοιπόν εσείς πως θα λύσουμε αυτό το πρόβλημα όταν ό λα 

συνδέονται με την ανταποδοτικότητα; Όταν σου λένε ότι  εάν δεν 

εισπράξεις, που έχουμε …στο σύνολο της πόλης μας…μην 

ξεχνάμε την κρίση πόσα σπίτ ια έχουν κλείσει . .Όλοι δεν έχουμε 

παραδείγματα σπιτ ιών που έχουν κλείσει το ρεύμα για μην 

πληρώνουν; Αυτά είνα ι δημοτικά τέλη τα οποία δεν εισπράττει  ο 

Δήμος. Για να δείτε δηλαδή ποια είναι η κατάσταση σήμερα. Και 

για αυτούς οι οποίοι λένε ότι  θα μπορούσε να είναι και 

διαφορετικές οι τ ιμές.  

 Για τα σκουπίδια λοιπόν ζητάμε, ανέφερε τον ΕΔΣΝΑ ο κ. 

Σπηλιόπουλος. Ξέρετε πόσες φορές κάνουμε κλήση στον ΕΔΣΝΑ 

να μας δώσει απορριμματοφόρα και κάδους και δεν έχουμε πάρει 

ούτε έναν; που είναι λοιπόν αυτή  η πολιτ ική που έπρεπε να είναι 

ανταποδοτική απέναντι στους Δήμους ή τέλος πάντων, να 

βοηθήσουν στον αγώνα που δίνουν οι Δήμοι  για την καθαριότητα;  

 Μιλάει η Περιφέρεια για σχεδιασμό όταν η ίδια η Περιφέρεια 

δεν έχει κάνει σχεδιασμό. Που θα πατήσει ο δικός μας 

σχεδιασμός όταν δεν υπάρχει ένας σχεδιασμός; Θα τα φάμε τα 

σκουπίδια; Δεν πρέπει να υπάρχουν ΧΥΤΑ; Δεν πρέπει να 

υπάρχουν σημεία που θα πηγαίνουν τα σκουπίδια; Εμείς θα 

σχεδιάσουμε για λογαριασμό της Περιφέρειας;  

 Δηλαδή πραγματικά δεν μπορώ να καταλάβω, ο κ. 

Σπηλιόπουλος θεωρητικολογεί και έχει κάνει εδώ και 

συναντήσεις. Ψάχνω τα πρακτικά να δω εναγωνίως καμία 
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πρόταση να δούμε τ ι  σκέφτονται αυτοί οι  άνθρωποι. Στο δια ταύτα 

δεν βλέπω τίποτα. Δεν βλέπω μια πρόταση που μπορεί να είναι 

υλοποιήσιμη. Πείτε μας, προτείνετέ μας τ ι  να κάνουμε αύριο; Τι 

να κάνουμε αύριο για τα σκουπίδια;  

 Μερικά θέματα ακόμα και σε σχέση με το προσωπικό. 

Παίρνονται μια σειρά από αποφάσεις που για μας είναι πολύ 

καλές. Δηλαδή πάρθηκε τώρα μείωση των ωρών του προσωπικού 

στην καθαριότητα, στην αυτεπιστασία, σε κάποιους κλάδους. 

Παράλληλα μας απαγορεύουν να πάρουμε προσωπικό. Όπως 

πάρθηκε και στους παιδικούς σταθμούς να μειωθεί το ωράριο, 

αλλά παράλληλα δεν μπορούμε να προσλάβουμε. Για πείτε τώρα, 

δεν θα δημιουργηθεί πρόβλημα πάλι στο προσωπικό;  

 Συζητούσαμε πριν για το θέμα κάποιων χρημάτων που 

πρέπει να δοθούν για γάλατα, για διάφορες, τέλος πάντων , έτσι 

υποχρεώσεις που ανατρέχουν από το ΄11 και μετά. Αυτά τα λεφτά 

που είναι κωδικοί που πρέπει να πάρουν από τα ανταποδοτικά, 

από την καθαριότητα, γιατί  δεν μπορείς να τα πάρεις από 

πουθενά αλλού, τ ι  τα κάνουμε; Δεν πρέπει να τα δώσουμε;  

 Για τα μηχανήματα και τον εξοπλισμό να πω σε αυτούς τους 

καλοθελητές που πιστεύουν ότι  δεν θα τα πάρουμε, ότι  ήδη σε 

λίγες μέρες, σε πολύ λίγες μέρες, δηλαδή το αργότερο σε μια 

εβδομάδα, θα βγει διακήρυξη του ανοικτού διεθνή διαγωνισμού, 

οπότε πια το νερό αρχίζει  να τρέχει στο αυλάκι.  

 Τελειώνοντας θα ήθελα να πω ότι εμείς τα δημοτικά τέλη τα 

βλέπουμε σαν ένα σύνολο προβλημάτων που πρέπει να υπάρχει 

σε σχέση και με την ανακύκλωση και εδώ πρέπει να σας πω ότι 

πολύ ωραία ακούγονται αυτά, άκουσα εκεί διάφορους τρόπους 
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αλλά  στο δια ταύτα ξέρετε πάλι ζητάμε κάδους για την 

ανακύκλωση, να αντικαταστήσουμε τους σπασμένους και τα 

λοιπά.  

 Με χίλια ζόρια πιστεύω ότι σε λίγες μέρες θα πάρουμε 

κάποιους κάδους. Με χίλια ζόρια.  Για τα υπόλοιπα για μέταλλο, 

για γυαλί και τα λοιπά βλέπετε ποια είναι η κατάσταση. Να μας 

δώσει ποιος; Πείτε μας έναν...κύριε Δρούλια, πείτε μας εδώ. Μην 

το λέτε στο Δημοτικό Συμβούλιο  γενικά και αόριστα. Ελάτε επάνω 

και πείτε μας ότι  αυτό το πρόγραμμα παιδιά μπορείτε να το 

υλοποιήσετε.  

 Εάν βρείτε εσείς τέτοιο πρόγραμμα, επειδή εμείς ψάχνουμε 

πάρα πολύ, θα σας πούμε μπράβο αλλά κάντε όμως αυτή την 

κίνηση, κάντε αυτή την πρόταση. Μην μένετε δηλαδή σε 

γενικολογίες.  

 Τελειώνοντας θέλω να πω ότι με την σημερινή κατάσταση 

όπως είναι σήμερα τα οικονομικά του Δήμου ,  να πω εδώ ότι 

πληρώνουμε από την στιγμή που δεν υπάρχουν καινούργια 

αυτοκίνητα, ένα μεγάλο κομμάτι του προϋπολογισμού της 

Καθαριότητας πηγαίνει  στα ανταλλακτικά και στα συνεργεία και 

στα καύσιμα γιατί  καίνε πολύ περισσότερο.  

 Εάν είχαμε καινούργια αυτοκίνητα όλα αυτά θα ήταν 

μειωμένα. Όταν δίνει  200, 300 χιλιάδες για ανταλλακτικά και για 

συνεργεία τον χρόνο καταλαβαίνετε για τ ι  ποσά μιλάμε; Αυτά θα 

μπορούσαν να είναι προς όφελος των δημοτών.  

 Όταν λοιπόν με το καλό πάρουμε τα αυτοκίνητα, θα υπάρχει 

και αυτή η μείωση των δημοτικών τελών για τους κατοίκους.  
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 Και βέβαια μερικές φορές κάποιοι συντελεστές παίζουν και 

τον ρόλο τους. Να το ξέρετε αυτό. Αυτό το λέω και …αλλά 

πιστεύω ότι το καταλαβαίνετε οι περισσότεροι.   

ΠΡΟΕΔΡΟΣ:  

Ο κ. Μοσχονάς.  

Κος ΜΟΣΧΟΝΑΣ:  

Είπε ο κ. Δήμαρχος, είπε και ο Νίκος αρκετά από αυτά που ήθελα 

να πω. Νομίζω λίγο ότι  τον Θοδωρή τον αδικεί  η τοποθέτηση. 

Εννοώ το ..καταλαβαίνω την ανάγκη κάποιων πραγμάτων, νομίζω 

όμως τον αδικεί .   

 Για παράδειγμα, θα πω δεν μπορείς ότι  δεν μπορείς να πει ς 

ότι  δεν έχει γίνει  τ ίποτα, μηδέν εις το  μηδέν, ακριβώς έτσι το 

είπες Θοδωρή, το θυμάμαι καλά,…  

Κος ΣΠΗΛΙΟΠΟΥΛΟΣ:  

(Ομιλία  εκτός μικροφώνου)  

Κος ΜΟΣΧΟΝΑΣ:  

Δεν το καταλαβαίνω γιατί  ο ηλεκτροφωτισμός βλέπεις οι δαπάνες 

είναι αυξημένες που σημαίνει  ότι  έχουν γίνει  βήματα να 

καλυφθούν περισσότερες περιοχές που υπήρχαν προβλήματα.  

Κος ΣΠΗΛΙΟΠΟΥΛΟΣ:  

(Ομιλία  εκτός μικροφώνου)  

Κος ΜΟΣΧΟΝΑΣ:  

(Ομιλία  εκτός μικροφώνου)  

Το δεύτερο. Κοιτάξτε να δείτε τώρα, δεν θα …για το πόσα 

χρεώνει ο ΕΔΣΝΑ το πόσο χρεώνει την μεταφ όρτωση και ένα 

σωρό πράγματα, μόνο το ΦΠΑ να μην υπήρχε, το ΦΠΑ να μην 

υπήρχε μόνο στις δαπάνες ..στα ανταποδοτικά θα είχαμε 20% 
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κάτω…Το ΦΠΑ είναι καθαρά πολιτ ική απόφαση, θεωρώ, παρόλο 

που έχεις εσύ, πιστεύεις ότι  κάποια στιγμή θα καταφέρεις, νομίζω 

..δεν  θα πω ότι θα πέσεις από τα σύννεφα, γιατί  κατά βάθος 

ξέρεις ότι  δεν πρόκειται να γίνει ,  θεωρώ όμως ότι  εάν αυτό το 

έκανε το . .κράτος μόνο θα μπορούσαμε να μιλάμε για άλλη 

κατάσταση και επίσης το . .το ΦΠΑ είναι πολύ δύσκολο και δεν θα 

πάρετε και έγκριση από τους δανειστές, τουλάχιστον καταργείστε 

το πέντε φορές τον συντελεστή επάνω μπας και μπορέσουμε και 

εμείς και βάλουμε στους έχοντες και κατέχοντες …περισσότερα 

ανταποδοτικά τέλη και να …  

ΠΡΟΕΔΡΟΣ:  

Θέμα δεύτερο.  

 

Θέμα 2ο  :  

Λήψη κανονιστικής απόφασης για τον καθορισμό  

τελών καθαριότητας και φωτισμού έτους 2018.  

 

ΠΡΟΕΔΡΟΣ:  

Κατά πλειοψηφία.  

ΕΓΚΡΙΝΕΤΑΙ ΚΑΤΑ ΠΛΕΙΟΨΗΦΙΑ  

………………….  

 

 

ΠΡΟΕΔΡΟΣ:  

Θέμα τρίτο.  

Θέμα 3ο  :  

Λήψη κανονιστικής απόφασης για τον καθορισμό  
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 τελών ηλεκτροδοτούμενων χώρων έτους 2018.  

 

ΠΡΟΕΔΡΟΣ:  

Κατά πλειοψηφία.  

ΕΓΚΡΙΝΕΤΑΙ ΚΑΤΑ ΠΛΕΙΟΨΗΦΙΑ  

………………….  

 

ΠΡΟΕΔΡΟΣ:  

Θέμα τέταρτο.  

 

Θέμα 4ο  :  

Λήψη κανονιστικής απόφασης για τον καθορισμό  

 τελών για την εμπορική διαφήμιση έτους 2018.  

 

ΠΡΟΕΔΡΟΣ:  

Κατά πλειοψηφία.  

ΕΓΚΡΙΝΕΤΑΙ ΚΑΤΑ ΠΛΕΙΟΨΗΦΙΑ  

………………….  

 

ΠΡΟΕΔΡΟΣ :  

Θέμα πέμπτο.  

 

Θέμα 5ο  :  

Λήψη κανονιστικής απόφασης για τον καθορισμό  

 τελών χρήσης πεζοδρομίων πλατειών κλπ  

κοινοχρήστων χώρων έτους 2018.  
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ΠΡΟΕΔΡΟΣ:  

Κατά πλειοψηφία  

ΕΓΚΡΙΝΕΤΑΙ ΚΑΤΑ ΠΛΕΙΟΨΗΦΙΑ  

………………….  

 

 

ΠΡΟΕΔΡΟΣ:  

Θέμα έκτο.  

 

Θέμα 6ο  :  

Λήψη κανονιστικής απόφασης για τον  

 καθορισμό τελών για το υπαίθριο εμπόριο  

 έτους 2018.  

 

ΠΡΟΕΔΡΟΣ:  

Κατά πλειοψηφία.  

ΣΥΜΒΟΥΛΟΣ:  

Αυτό το έχω ψηφίσει εγώ και πέρυσι.  

ΠΡΟΕΔΡΟΣ:  

Ομόφωνα; Όχι. Ποιος άλλος είναι που…  

ΣΥΜΒΟΥΛΟΣ:  

(Ομιλία  εκτός μικροφώνου)  

ΕΓΚΡΙΝΕΤΑΙ  

………………….  

 

ΠΡΟΕΔΡΟΣ:  

Θέμα έβδομο.  
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Θέμα 7ο  :  

Λήψη κανονιστικής απόφασης για τον καθορισμό ειδικού 

τέλους αποκομιδής, μεταφοράς και διάθεσης (ανά μονάδα 

αποκομιδής ή ανά κυβικό μέτρο) ογκωδών δημοτικών 

(αστικών) απορριμμάτων (όπως π.χ. παλαιά έπιπλα, 

άχρηστές οικιακές συσκευές, στρώματα κλπ) σύμφωνα με τα 

άρθρα 3 και 4 του Κανονισμού Καθαριότητας και Προστασίας 

Περιβάλλοντος του Δήμου μας έτους 2018.  

 

ΠΡΟΕΔΡΟΣ:  

Κατά πλειοψηφία.  

ΕΓΚΡΙΝΕΤΑΙ ΚΑΤΑ ΠΛΕΙΟΨΗΦΙΑ  

………………….  

 

ΣΥΜΒΟΥΛΟΣ:  

Να ρωτήσω κάτι;   

ΠΡΟΕΔΡΟΣ:  

Παρακαλώ.  

ΣΥΜΒΟΥΛΟΣ:  

(Ομιλία  εκτός μικροφώνου)  

ΠΡΟΕΔΡΟΣ:  

Θέμα όγδοο.  

 

Θέμα 8ο  :  

Λήψη κανονιστικής απόφασης για τον καθορισμό ειδικού  
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 τέλους αποκομιδής, μεταφοράς και διάθεσης (ανά τόνο ή ανά 

κυβικό  μέτρο) ειδικών απορριμμάτων σύμφωνα με τα άρθρα 3 

και 4 του Κανονισμού Καθαριότητας και Προστασίας 

Περιβάλλοντος του Δήμου μας έτους 2018.  

 

 

ΠΡΟΕΔΡΟΣ:  

Κατά πλειοψηφία.  

ΕΓΚΡΙΝΕΤΑΙ ΚΑΤΑ ΠΛΕΙΟΨΗΦΙΑ  

………………….  

 

Κος ΑΣΠΡΟΓΕΡΑΚΑΣ:  

Πρόεδρε  για αυτά τα δυο, το επτά και το οκτώ να επισημάνω ότι 

αυτά να εφαρμόζονται.   

ΠΡΟΕΔΡΟΣ:  

Με την επισήμανση του συναδέλφου του Ασπρογέρακα.  

Θέμα ένατο.  

 

Θέμα 9ο  :  

Έγκριση ανάκλησης δέσμευσης πιστώσεων  

 προϋπολογισμού οικονομικού έτους 2017.  

 

ΠΡΟΕΔΡΟΣ:  

Κύριε Μοσχονά. Υπάρχει κάτι  συνάδελφοι; Κάποια ερώτηση; 

Συμφωνούμε; Συμφωνούμε.  

ΕΓΚΡΙΝΕΤΑΙ ΟΜΟΦΩΝΑ  

………………  
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ΠΡΟΕΔΡΟΣ:  

Θέμα δέκατο.  

 

Θέμα 10ο  :  

Έγκριση 3ης  τριμηνιαίας έκθεσης υλοποίησης  

 του προϋπολογισμού οικονομικού έτους 2017.  

 

ΠΡΟΕΔΡΟΣ:  

Κύριε Μοσχονά.  

Κος ΜΟΣΧΟΝΑΣ:  

Σε σχέση με το προηγούμενο τρίμηνο να πω ότι γενικά η 

κατάσταση είναι λίγο καλύτερη, με την έννοια ότι  και 

περισσότεροι …έχουν..να μην υπάρχουν μεγάλες καθυστερήσεις 

και έχει γίνει  μια προσπάθεια να εισπραχθούν κάποιες 

παλαιότερες οφειλές, οι  οποίες βέβαια ήταν αρκετά πίσω σε 

σχέση με αυτό που πρέπει να γίνει  αλλά…προκειμένου πάρα 

πολλά από τα …στα δημοτικά ταμεία.  

 Να πω ότι ένα από τα σημαντικότερα στοιχεία που κατά την 

γνώμη μου πρέπει να δούμε και νομίζω ότι…πέρα από την 

δυνατότητα που μπορεί να σου δώσει …αξιοποίησης, το είπε και 

πριν ο Ανδρέας ο Μποζίκας, νομίζω ότι  σημαντικό είναι εάν δού με 

το ποσοστό στα έσοδα και στα έξοδα όσον αφορά τα 

εισπραχθέντα σε σχέση  με τον προϋπολογισμό στα έσοδα και τα 

τ ιμολογηθέντα, δηλαδή τ ις υποχρεώσεις μας, είναι από τον Δήμο  

έχει εισπράξει περισσότερα, δηλαδή μπορεί να αντεπεξέλθει στις 
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υποχρεώσεις του αυτές. Δεν έχει,  δεν μπαίνει  μέσα μπορούμε να 

πούμε.  

Θα δείτε δηλαδή ότι  ο δείκτης είναι 41,86 στα έξοδα και στα 

έσοδα 46,74.  

ΣΥΜΒΟΥΛΟΣ:  

(Ομιλία εκτός μικροφώνου)  

Κος ΜΟΣΧΟΝΑΣ:  

Δεν είναι τόσο η διαφορά, είναι ότι  μπορείς να το καλύψεις.  

 Δεν ξέρω τώρα, κάποιο άλλο ειδικό στοιχείο δεν νομίζω ότι   

χρήζει κάποιας ιδιαίτερης έτσι αναφοράς. Θεωρώ ότι ε ίναι λίγο 

καλύτερη η προσπάθεια σε σχέση με το προηγούμενο τρίμηνο 

που έχει γίνει  και ελπίζουμε να κλείσει και καλύτερα, δηλαδή τα 

στοιχεία μέχρι τώρα από την άποψη τουλάχιστον των ιδίων 

εσόδων είναι ότι  θα υπάρχει μια μικρή αύξηση μέχρι το τέλος του 

χρόνου που θα μας βοηθήσει να κλείσουμε λίγο καλύτερα το ΄17.  

ΠΡΟΕΔΡΟΣ:  

Ερώτηση;  

Κος ΣΠΗΛΙΟΠΟΥΛΟΣ:  

(Ομιλία εκτός μικροφώνου) Η ερώτηση είναι εξής: εάν δεν 

μπορείς τώρα, στην επόμενη φορά. Τι ποσοστό σε επίπεδο 

φυσικών προσώπων και τ ι  ποσοστό σε επίπεδο .. ,  που είμαστε; 

Και εάν …Θα μου απαντήσεις συνολικά. …  

ΣΥΜΒΟΥΛΟΣ:  

(Ομιλία εκτός μικροφώνου)  

ΠΡΟΕΔΡΟΣ:  

Άλλο ερώτημα; Ο κ. Ντηνιακός.  

Κος ΝΤΗΝΙΑΚΟΣ:  
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Θα πρότεινα στην οικονομική έκθεση που παρουσιάσατε πέρα 

από τον τυπικό copy paste που γίνεται,  και …  

ΠΡΟΕΔΡΟΣ:  

Άλλο ερώτημα; Υπάρχει κάποια διαφωνία; Ψηφίζουμε; Κύριε 

Ασπρογέρακα.  

Κος ΑΣΠΡΟΓΕΡΑΚΑΣ:  

Το δέκα είναι;  Το δέκα, όχι.   

ΠΡΟΕΔΡΟΣ:  

Για να καταλάβω γιατί  ο κ. Ασπρογέρακας καταψηφίζει .  Κατά 

πλειοψηφία και η κυρία  Τοκατλίδη καταψηφίζει .   

Κα ΤΟΚΑΤΛΙΔΗ:  

(Ομιλία  εκτός μικροφώνου)  

ΠΡΟΕΔΡΟΣ:  

Σύμφωνοι. Κατά πλειοψηφία λοιπόν.  

ΕΓΚΡΙΝΕΤΑΙ ΚΑΤΑ ΠΛΕΙΟΨΗΦΙΑ  

…………………  

 

ΠΡΟΕΔΡΟΣ:  

Θέμα ενδέκατο.  

 

Θέμα 11ο  :  

Έγκριση διενέργειας για την προμήθεια τροφίμων για τους  

 δημοτικούς παιδικούς σταθμούς και τους άπορους δημότες 

του  Δήμου Χαϊδαρίου για τα έτη 2018 -2019. 

 

ΠΡΟΕΔΡΟΣ:  

Το εισηγητικό το έχετε. Υπάρχει κάποιο ερώτημα; Συμφωνούμε;  
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ΣΥΜΒΟΥΛΟΣ:  

(Ομιλία  εκτός μικροφώνου)  

ΠΡΟΕΔΡΟΣ:  

Πάνο έχεις το ποσό;  

ΣΥΜΒΟΥΛΟΣ:  

(Ομιλία  εκτός μικροφώνου)  

ΣΥΜΒΟΥΛΟΣ:  

Δεν το επισυνάπτουν στο εισηγητικό. Δεν ξέρω εάν το έχω.  

ΠΡΟΕΔΡΟΣ:  

Είναι γύρω στις 200.000, κάπου εκεί.  Δεν είμαι σίγουρος, κάπου 

εκεί πρέπει να είναι.  Θα το δούμε και θα απαντηθεί.   

ΣΥΜΒΟΥΛΟΣ:  

Διακόσιες χιλιάδες την χρονιά, έτσι;   

ΣΥΜΒΟΥΛΟΣ:  

(Ομιλία  εκτός μικροφώνου)  

ΠΡΟΕΔΡΟΣ:  

2018-2019 το γράφει.   

ΣΥΜΒΟΥΛΟΣ:  

(Ομιλία  εκτός μικροφώνου)  

ΠΡΟΕΔΡΟΣ:  

Την χρονιά. Υπάρχει κάτι  συνάδελφοι; Συμφωνούμε; Ομόφωνα.  

ΕΓΚΡΙΝΕΤΑΙ ΟΜΟΦΩΝΑ  

……………..  

 

ΠΡΟΕΔΡΟΣ:  

Θέμα δωδέκατο.  
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Θέμα 12ο  :  

Έγκριση παραχώρηση σχολικών χώρων στους  

 Συλλόγους Γονέων και Κηδεμόνων του 6 ου  και  

2ου  Δημοτικού Σχολείου Χαϊδαρίου.  

 

ΠΡΟΕΔΡΟΣ:  

Έχει να κάνει με την ..των Συλλόγων. Συμφωνούμε συνάδελφοι; 

Συμφωνούμε.  

ΕΓΚΡΙΝΕΤΑΙ ΟΜΟΦΩΝΑ  

……………..  

 

ΠΡΟΕΔΡΟΣ:  

Θέμα δέκατο τρίτο.  

 

Θέμα 13ο  :  

Έγκριση της υπ’ αριθμόν 19/2017 επικαιροποίησης  

της αρ. 19/2016 μελέτης της τεχνικής Υπηρεσίας  

για το έργο «Διάστρωση συνθετικού χλοοτάπητα και  

 εργασίες συντήρησης στο Δημοτικό Γήπεδο Ποδοσφαίρου  

 του Α΄ Αθλητικού Κέντρου Δήμου Χαϊδαρίου.  

 

ΠΡΟΕΔΡΟΣ:  

Έχετε δει τ ι  ζητήθηκε από την Περιφέρεια.  

ΣΥΜΒΟΥΛΟΣ:  

(Ομιλία  εκτός μικροφώνου)  

ΠΡΟΕΔΡΟΣ:  
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298.000 για δυο χρόνια για τους παιδικούς. Παιδικούς, άπορους, 

αυτά που αναφέρει το εισηγητικό.  

 Κύριε Καραγιάννη.  

Κος ΚΑΡΑΓΙΑΝΝΗΣ:  

Τυπικό είναι το ζήτημα. Όπως γνωρίζετε επειδή είναι έργο το 

οποίο χρηματοδοτείται από την Περιφέρεια, η τεχνική μελέτη έχει 

πάει στην Περιφέρεια για έγκριση. Υπήρχε λοιπόν μια 

αλληλογραφία πάνω στην μελέτη σε σχέση ..την τεχνική υπηρεσία 

της Περιφέρειας τα  οποία διορθώθηκαν ..Δηλαδή κάποια ζητήματα  

που ..και αντίστοιχα η τεχνική υπηρεσία της Περιφέρειας δεν 

συμφωνούσε ..  που αφορούν, ας πούμε το  

αρδευτικό κομμάτι της τοποθέτησης κάτω από τον τάπητα που 

ήδη υπάρχει και τα λοιπά, δόθηκαν εξηγήσεις ότι  ήδη εί ναι 

δεδομένο, είναι τοποθετημένο και δεν υπάρχει λόγος την μελέτη.  

 Μετά από αυτές τ ις αλλαγές …  

ΣΥΜΒΟΥΛΟΣ:  

(Ομιλία εκτός μικροφώνου)  

ΣΥΜΒΟΥΛΟΣ:  

Το περάσαμε, το είπαμε.  

Κος ΚΑΡΑΓΙΑΝΝΗΣ:  

Ωραία. Σήμερα περνάει θέμα στην Περιφέρεια η προγραμματική 

σύμβαση στην οποία θα καλεστούμε να συμφωνήσουμε..Αφού 

ολοκληρωθεί στην Περιφέρεια θα έρθει για ψήφιση μετά στον 

επόμενο Δημοτικό Συμβούλιο  το δικό μας.  

ΣΥΜΒΟΥΛΟΣ:  

(Ομιλία εκτός μικροφώνου)  

Κος ΚΑΡΑΓΙΑΝΝΗΣ:  
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Όχι, δεν αφορά. Αυτό είναι,  εντάξει θα θέλατε να έχει απεν ταχθεί 

γι ’  αυτό και δεν διαβάσατε το εισηγητικό. Δεν αφορά τον 

χλοοτάπητα στο Χαραλαμπίδης, αφορά τον χλοοτάπητα στο 

γήπεδο του Δάσους. Άρα το ένα είναι χρηματοδοτούμενο από την 

Περιφέρεια, αυτό που αφορά το Δάσος ..  

ΣΥΜΒΟΥΛΟΣ:  

(Ομιλία εκτός μικροφώνου)  

Κος ΚΑΡΑΓΙΑΝΝΗΣ:  

Δεν διαβάσατε το εισηγητικό; Δεν αφορά το Χαραλαμπίδης, αφού 

το λέει  το εισηγητικό ξεκάθαρα.  

ΠΡΟΕΔΡΟΣ:  

Λοιπόν υπάρχει κάτι  συνάδελφοι; Συμφωνούμε; Ομόφωνα.  

ΕΓΚΡΙΝΕΤΑΙ ΟΜΟΦΩΝΑ  

…………….  

 

ΠΡΟΕΔΡΟΣ:  

Θέμα δέκατο τέταρτο.  

 

Θέμα 14ο  :  

Ορισμός ορκωτού λογιστή με τον αναπληρωτή  

 του για την ανάθεση ελέγχου των Οικονομικών  

 Καταστάσεων χρήσεως 2017.  

 

ΠΡΟΕΔΡΟΣ:  

Κύριε Μοσχονά.  

Κος ΜΟΣΧΟΝΑΣ:  
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Θα συνεχίσουμε την συνεργασία με τον ορκωτό που υπάρχει 

σήμερα.  

ΠΡΟΕΔΡΟΣ:  

Λοιπόν, σε σχέση με αυτό υπάρχει κάποιο  ζήτημα συνάδελφοι; 

Συμφωνούμε; Συμφωνούμε.  

ΕΓΚΡΙΝΕΤΑΙ ΟΜΟΦΩΝΑ  

…………….  

 

ΠΡΟΕΔΡΟΣ:  

Θέμα δέκατο πέμπτο.  

 

Θέμα 15ο  :  

Έγκριση αναμόρφωσης του προϋπολογισμού και  

της Εισηγητικής Έκθεσης της Κοινωφελούς  

Επιχείρησης του Δήμου οικονομικού έτους 2017  

(σχετ. 29/2017 Απ. ΚΕΔΧ).  

 

ΠΡΟΕΔΡΟΣ:  

Κύριε Κουβαρά.  

Κος ΚΟΥΒΑΡΑΣ:  

Όπως το εισηγητικό. Έχει ψηφιστεί ομόφωνα από όλες τ ις 

παρατάξεις στο Δ.Σ..  

ΠΡΟΕΔΡΟΣ:  

Υπάρχει κάτι  συνάδελφοι; Κύριε Ασπρογέρακα;  

ΣΥΜΒΟΥΛΟΣ:  

(Ομιλία  εκτός μικροφώνου)  

ΠΡΟΕΔΡΟΣ:  
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Κατά πλειοψηφία.  

ΕΓΚΡΙΝΕΤΑΙ ΚΑΤΑ ΠΛΕΙΟΨΗΦΙΑ  

………….  

 

ΠΡΟΕΔΡΟΣ:  

Θέμα δέκατο έκτο.  

 

Θέμα 16ο  :  

Έγκριση τροποποίησης του ετήσιου Προγράμματος  

 Δράσης της Κοινωφελούς Επιχείρησης του Δήμου  

οικονομικού έτους 2017 (σχετ. 30/2017 Απ. ΚΕΔΧ).  

 

ΠΡΟΕΔΡΟΣ:  

Επίσης κατά πλειοψηφία.  

ΣΥΜΒΟΥΛΟΣ:  

(Ομιλία  εκτός μικροφώνου)  

ΠΡΟΕΔΡΟΣ:  

Ομόφωνα λοιπόν, ναι.  Το δέκα έξι  ομόφωνα.  

ΕΓΚΡΙΝΕΤΑΙ ΟΜΟΦΩΝΑ  

…………….  

 

ΠΡΟΕΔΡΟΣ:  

Θέμα δέκατο έβδομο.  

 

Θέμα 17ο  :  

Συγκρότηση Επιτροπής Αξιολόγησης Ενστάσεων  

για την διεξαγωγή Διαγωνιστικών Διαδικασιών για την  
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 «Προμήθεια τροφίμων για τους παιδικούς σταθμούς  

και τους άπορους δημότες του Δήμου μας για τα έτη  

2018-2019».  

 

ΠΡΟΕΔΡΟΣ:  

Βλέπετε την Επιτροπή. Υπάρχει κάτι ;   

ΣΥΜΒΟΥΛΟΣ:  

Είναι η ίδια Επιτροπή …  

ΣΥΜΒΟΥΛΟΣ:  

Συνήθως αλλάζουν.  

ΣΥΜΒΟΥΛΟΣ:  

Είναι άλλη ή είναι η ίδια;  

ΣΥΜΒΟΥΛΟΣ:  

Αυτό είναι διοικητική πράξη.  

ΠΡΟΕΔΡΟΣ:  

Αυτό θα ρωτήσουμε τ ις υπηρεσίες.  

ΣΥΜΒΟΥΛΟΣ:  

(Ομιλία  εκτός μικροφώνου)  

ΠΡΟΕΔΡΟΣ:  

Αυτό θα μας το πουν οι υπηρεσίες γιατί  από εκεί καθορίζεται.  

Συμφωνούμε συνάδελφοι; Συμφωνούμε.  

ΕΓΚΡΙΝΕΤΑΙ ΟΜΟΦΩΝΑ  

…………….  

 

ΠΡΟΕΔΡΟΣ:  

Θέμα δέκατο όγδοο.  
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Θέμα 18ο  :  

Έγκριση παράτασης της σύμβασης συνεργασίας μεταξύ  

ΕΔΣΝΑ –Δήμου Χαϊδαρίου μέχρι τις 31 -10-2017 με τους ίδιους 

όρους και προϋποθέσεις που αναφέρονται στην με αριθμ. 

Απόφ. 17/2017 ΑΕΕ όπως τροποποιήθηκε με την 159/201 7 

ΑΕΕ και την εκ νέου σύναψη σύμβαση συνεργασίας μεταξύ 

της  ΕΔΣΝΑ –Δήμου Χαϊδαρίου από 1 -11-2017 έως 31 -10-2020 

για την παροχή υπηρεσιών μεταφόρτωσης στο ΣΜΑ ΣΧΙΣΤΟΥ 

(σχετ. 186/2017 ΑΕΕ του ΕΔΣΝΑ).  

 

ΠΡΟΕΔΡΟΣ:  

Έχει να κάνει με το ΣΜΑ. Ερωτήσεις;  

ΣΥΜΒΟΥΛΟΣ :  

Ερώτηση. Μπορεί να μην απαντήσει απόψε ο Αντι δήμαρχος  αλλά 

..το ΣΜΑ ..Δηλαδή πόσα είναι τα ημερήσια δρομολόγια και πόσα 

είναι το Σαββατοκύριακο; Να μας δώσει μια εικόνα. Το συνολικό 

ποσό με νούμερα ή με ποσοστά.  

ΣΥΜΒΟΥΛΟΣ:  

Και πότε είναι ανοικτό και πότε κλείνει .   

ΣΥΜΒΟΥΛΟΣ:  

(Ομιλία  εκτός μικροφώνου)  

ΣΥΜΒΟΥΛΟΣ:  

Το Σαββατοκύριακο κάνει 45 ευρώ και το άλλο κάνει 21….Εμείς 

πόσο το χρησιμοποιήσαμε την προηγούμενη χρονιά;  

ΣΥΜΒΟΥΛΟΣ:  
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Όταν όμως το Σάββατο έχουμε πέντε λαϊκές για παράδειγμα, που 

πρέπει να αδειάσουν, πρέπει να υπολογίσεις όλα αυτά. Αυτό σου 

λέω.  

ΣΥΜΒΟΥΛΟΣ:  

Δεν είναι για να κάνω κριτ ική.  

ΣΥΜΒΟΥΛΟΣ:  

(Ομιλία εκτός μικροφώνου)  

ΠΡΟΕΔΡΟΣ:  

Συμφωνούμε συνάδελφοι; Θέλεις να απαντήσεις τ ίποτα Μόσχο 

τώρα; Συμφωνούμε; Ομόφωνα.  

ΕΓΚΡΙΝΕΤΑΙ ΟΜΟΦΩΝΑ  

…………….  

 

ΠΡΟΕΔΡΟΣ:  

Θέμα δέκατο ένατο.  

 

Θέμα 19ο  :  

Αντικατάσταση τακτικών και αναπληρωματικών  

 μελών του Δ.Σ. του νομικού προσώπου δημοσίου δικαίου  

 με την επωνυμία «Σχολική Επιτροπή Πρωτοβάθμιας  

Εκπαίδευσης Δήμου Χαϊδαρίου» και τροποποίηση των  

186/2014-172/2015 -241/2015 ΑΔΣ».  

 

ΠΡΟΕΔΡΟΣ:  

Η κυρία Παναγοπούλου.  

Κα ΠΑΝΑΓΟΠΟΥΛΟΥ:  
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Καλησπέρα. Όπως το εισηγητικό. Απλά ..τον σχολείων, γίνεται 

αντικατάσταση τακτικών και αναπληρωματικών με βάση το 

έγγραφο της Πρωτοβάθμιας και επίσης μετά τ ις αρχαιρεσίες της . .  

τακτικός και αναπληρωματικός. Αυτά.  

ΠΡΟΕΔΡΟΣ:  

Συμφωνούμε; Ναι, κύριε Δρούλια.  

Κος ΔΡΟΥΛΙΑΣ:  

Επειδή έχει ένα επαγγελματικό πρόβλημα η κυρία Κουρή, είναι 

εκπρόσωπος, έχει ζητήσει να αλλάξει πλέον. Δεν μπορεί να 

παρίσταται τ ις ώρες που συνεδριάζει η Επιτροπή, επειδή γίνε ται 

μεσημέρι.  Γυρίζει  αργά το απόγευμα.  

ΣΥΜΒΟΥΛΟΣ:  

(Ομιλία  εκτός μικροφώνου)  

Κος ΔΡΟΥΛΙΑΣ:  

Ζήτησε να αντικατασταθεί η ίδια, οπότε δίνουμε πλέον νέο 

εκπρόσωπο τον κ. Φωτεινό. Φωτεινός Γιώργος.  

Κα ΠΑΝΑΓΟΠΟΥΛΟΥ:  

(Ομιλία  εκτός μικροφώνου)  

Κος ΔΡΟΥΛΙΑΣ:  

Έχει κάνει αίτηση παραίτησης, δεν την έχει καταθέσει.   

Κα ΠΑΝΑΓΟΠΟΥΛΟΥ:  

Ωραία. Αίτηση παραίτησης λοιπόν πρώτα για να γίνει  

αντικατάσταση με το νέο μέλος.  

ΠΡΟΕΔΡΟΣ:  

Πρέπει να προηγηθεί όμως η παραίτηση. Εντάξει,  εντάξει,  θα το 

φτιάξουμε.  

Κα ΠΑΝΑΓΟΠΟΥΛΟΥ:  
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Σήμερα θα περάσει και θα γίνει  η επόμενη μετά …  

ΠΡΟΕΔΡΟΣ:  

Εντάξει Ηρακλή, θα το λύσουμε. Θέμα δέκατο ένατο ομόφωνα.  

ΣΥΜΒΟΥΛΟΣ:  

Πες ότι  έχει  γίνει  παραίτηση για να τελειώνουμε.  

ΠΡΟΕΔΡΟΣ:  

Το όνομα;  

ΠΡΟΕΔΡΟΣ:  

Φωτεινός Γεώργιος.  

ΠΡΟΕΔΡΟΣ:  

Λοιπόν, αντικαθίσταται  η κυρία Κουρή με τον κ. Φωτεινό. Η κυρία 

Κουρή έχει δηλώσει παραίτηση. Και από την παράταξη Όραμα 

Δημιουργίας ο κ. Φωτεινός. Θέλετε να πω και εκπρόσωπο; Εγώ 

το λέω.  

ΣΥΜΒΟΥΛΟΣ:  

(Ομιλία  εκτός μικροφώνου)  

ΠΡΟΕΔΡΟΣ:  

Ομόφωνα λοιπόν.  

ΕΓΚΡΙΝΕΤΑΙ ΟΜΟΦΩΝΑ  

…………………  

 

ΠΡΟΕΔΡΟΣ:  

Θέμα εικοστό.  

 

Θέμα 20ο  :  

Λήψη απόφασης περί γνωμοδότησης της Επιτροπής  

Διενέργειας Αξιολόγησης Δημοσίων Διαγωνισμών –Απευθείας  
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 Ανάθεσης Προμηθειών για την προσφυγή στην διαδικασία  

της διαπραγμάτευσης /απευθείας ανάθεσης για την Ομάδα Β’  

 (Υλικά για επισκευές υδραυλικών εγκαταστάσεων) του  

 συνοπτικού διαγωνισμού «Προμήθεια υλικών για τα 

συνεργεία  

της αυτεπιστασίας έτους 2017 (χρωματικών υδραυλικών 

ειδών)».  

 

 

ΠΡΟΕΔΡΟΣ:  

Έχετε πάρει το εισηγητικό. Συνάδελφοι συμφωνούμε με το είκοσι;  

ΣΥΜΒΟΥΛΟΣ:  

Ναι.  

ΠΡΟΕΔΡΟΣ:  

Συμφωνούμε.  

ΕΓΚΡΙΝΕΤΑΙ ΟΜΟΦΩΝΑ  

…………………  

 

ΠΡΟΕΔΡΟΣ:  

Και το δεύτερο εκτός ημερησίας. Συνάδελφοι δεν τελειώσαμε.  

 

Θέμα 2ο  ΕΗΔ:  

Ψήφιση πίστωσης για πολιτιστικές  

εκδηλώσεις από 27 έως 31 Οκτώβρη.  

 

ΠΡΟΕΔΡΟΣ:  
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Έχετε το εισηγητικό. Κύριε Καραγιάννη το θέμα σας 

κουβεντιάζουμε. Υπάρχει κάτι ;  Συμφωνούμε.  

ΕΓΚΡΙΝΕΤΑΙ ΟΜΟΦΩΝΑ  

…………………  

 

ΠΡΟΕΔΡΟΣ:  

Μη υπάρχοντος άλλου θέματος λύεται η συνεδρίαση.  

 

 

ΛΗΞΗ ΣΥΝΕΔΡΙΑΣΗΣ  

 

O ΠΡΟΕΔΡΟΣ      Η ΓΡΑΜΜΑΤΕΑΣ  

 

 

ΠΑΝΤΕΛΑΡΟΣ ΒΑΣΙΛΕΙΟΣ   ΓΚΑΝΑ-ΡΗΓΑΚΗ ΑΓΓΕΛΙΚΗ  

 

 

ΤΑ ΜΕΛΗ:  

 

ΚΑΡΑΓΙΑΝΝΗΣ ΝΙΚΟΛΑΟΣ     …………..  

 

ΔΑΟΥΑΧΕΡ ΝΑΟΥΑΦ      …………..  

 

ΣΤΑΘΑΣ ΚΩΝΣΤΑΝΤΙΝΟΣ     …………..  

 

ΒΑΡΥΤΙΜΙΑΔΗΣ ΗΛΙΑΣ      …………..  
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ΘΕΡΜΟΥ ΕΛΕΝΗ       …………..  

 

ΒΟΡΕΑΣ ΚΩΝΣΤΑΝΤΙΝΟΣ     …………..  

 

ΜΟΣΧΟΝΑΣ ΠΑΝΑΓΙΩΤΗΣ     …………..  

 

ΖΩΤΟΣ ΙΩΑΝΝΗΣ       …………..  

 

ΧΑΤΖΗΣΤΕΡΓΙΟΥ ΣΤΕΛΛΑ     …………..  

 

ΧΟΥΔΕΛΟΥΔΗΣ ΜΟΣΧΟΣ      …………..  

 

ΒΟΥΛΓΑΡΙΔΗΣ ΛΕΩΝΙΔΑΣ     …………..  

 

ΔΗΜΟΥΛΑ ΜΑΡΙΑ       …………..  

 

ΖΕΡΒΑ ΓΙΑΝΝΟΥΛΑ      …………..  

 

ΚΟΥΒΑΡΑΣ ΠΑΝΑΓΙΩΤΗΣ     …………..  

 

ΠΑΝΑΓΟΠΟΥΛΟΥ -ΓΕΩΡΓΟΠΟΥΛΟΥ   …………..   

 

ΤΣΟΥΚΝΙΔΑΣ ΚΩΝΣΤΑΝΤΙΝΟΣ    …………..  

 

ΘΕΟΔΩΡΟΥ ΔΗΜΗΤΡΙΟΣ      …………..  

 

ΤΡΟΧΙΔΗΣ ΕΜΜΑΝΟΥΗΛ      …………..  
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ΜΠΟΖΙΚΑΣ ΑΝΔΡΕΑΣ      …………..  

 

ΤΟΚΑΤΛΙΔΗ ΕΛΕΥΘΕΡΙΑ     …………..  

 

ΓΕΩΡΓΙΑΔΗ ΕΙΡΗΝΗ      …………..  

 

ΝΤΗΝΙΑΚΟΣ ΕΥΑΓΓΕΛΟΣ      …………..  

 

ΤΣΑΤΣΑΜΠΑΣ ΔΗΜΗΤΡΙΟΣ     …………..  

 

ΚΑΡΑΤΖΑΦΕΡΗΣ ΒΑΣΙΛΕΙΟΣ     …………..  

 

ΣΠΗΛΙΟΠΟΥΛΟΣ ΘΕΟΔΩΡΟΣ     …………..  

 

ΔΡΟΥΛΙΑΣ ΗΡΑΚΛΗΣ      …………..  

 

ΑΣΠΡΟΓΕΡΑΚΑΣ ΚΩΝΣΤΑΝΤΙΝΟΣ    …………..  

 

ΦΟΥΡΛΗΣ ΚΩΝΣΤΑΝΤΙΝΟΣ      …………..   

 

ΣΚΑΜΠΑ ΑΘΗΝΑ      ΑΠΟΥΣΑ 

 

ΘΕΟΔΩΡΑΚΟΠΟΥΛΟΣ ΦΩΤΙΟΣ    ΑΠΩΝ  

 

ΚΕΝΤΡΗΣ ΙΩΑΝΝΗΣ       ΑΠΩΝ  
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ΕΥΡΕΤΗΡΙΟ ΟΜΙΛΗΤΩΝ  

 

ΔΗΜΑΡΧΟΣ     22,29,32,38,79 

 

ΠΡΟΕΔΡΟΣ     28,30,31,33,34,35,37,39,49,57 

 

ΓΚΑΝΑ-ΡΗΓΑΚΗ Α.    8 

 

ΚΑΡΑΓΙΑΝΝΗΣ ΝΙΚΟΛΑΟΣ  17,72,73,75,76,95,96 

 

ΔΑΟΥΑΧΕΡ ΝΑΟΥΑΦ   …………..  

 

ΣΤΑΘΑΣ ΚΩΝΣΤΑΝΤΙΝΟΣ  …………..  

 

ΒΑΡΥΤΙΜΙΑΔΗΣ ΗΛΙΑΣ   …………..  

 

ΘΕΡΜΟΥ ΕΛΕΝΗ    …………..  

 

ΒΟΡΕΑΣ ΚΩΝΣΤΑΝΤΙΝΟΣ  …………..  

 

ΜΟΣΧΟΝΑΣ ΠΑΝΑΓΙΩΤΗΣ  20,35,36,39,56,58,84,90,91,96 

 

ΖΩΤΟΣ ΙΩΑΝΝΗΣ    …………..  

 

ΧΑΤΖΗΣΤΕΡΓΙΟΥ ΣΤΕΛΛΑ  …………..  

 

ΧΟΥΔΕΛΟΥΔΗΣ ΜΟΣΧΟΣ   …………..  



ΔΗΜΟΣ ΧΑΪΔΑΡΙΟΥ  
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ΒΟΥΓΛΑΡΙΔΗΣ ΛΕΩΝΙΔΑΣ  …………..  

 

ΔΗΜΟΥΛΑ ΜΑΡΙΑ    …………..  

 

ΖΕΡΒΑ ΓΙΑΝΝΟΥΛΑ   …………..  

 

ΚΟΥΒΑΡΑΣ ΠΑΝΑΓΙΩΤΗΣ  54,70,71,97 

 

ΠΑΝΑΓΟΠΟΥΛΟΥ -ΓΕΩΡΓΟΠΟΥΛΟΥ 101,102   

 

ΤΣΟΥΚΝΙΔΑΣ ΚΩΝΣΤΑΝΤΙΝΟΣ …………..  

 

ΘΕΟΔΩΡΟΥ ΔΗΜΗΤΡΙΟΣ   …………..  

 

ΤΡΟΧΙΔΗΣ ΕΜΜΑΝΟΥΗΛ   …………..  

 

ΜΠΟΖΙΚΑΣ ΑΝΔΡΕΑΣ   40,41,42,50,59 

 

ΤΟΚΑΤΛΙΔΗ ΕΛΕΥΘΕΡΙΑ  77 

 

ΓΕΩΡΓΙΑΔΗ ΕΙΡΗΝΗ   …………..  

 

ΝΤΗΝΙΑΚΟΣ ΕΥΑΓΓΕΛΟΣ   9,38,42,50,60,91  

 

ΤΣΑΤΣΑΜΠΑΣ ΔΗΜΗΤΡΙΟΣ  14,47,48 

 



ΔΗΜΟΣ ΧΑΪΔΑΡΙΟΥ  
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ΚΑΡΑΤΖΑΦΕΡΗΣ ΒΑΣΙΛΕΙΟΣ  29,31,32,58 

 

ΣΠΗΛΙΟΠΟΥΛΟΣ ΘΕΟΔΩΡΟΣ  11,34,43,51,60,91 

 

ΔΡΟΥΛΙΑΣ ΗΡΑΚΛΗΣ   12,30,31,44,53,58,65,102 

 

ΑΣΠΡΟΓΕΡΑΚΑΣ ΚΩΝΣΤΑΝΤΙΝΟΣ  13,45,54,67,89,92 

 

ΦΟΥΡΛΗΣ ΚΩΝΣΤΑΝΤΙΝΟΣ   46,54,69  

 

 


